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I. Questions auxquelles il n'a pas ete repondu
dans Ie delai reglementaire

(Art. 89 du reglement du Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale)

I. Vragen waarop niet werd geantwoord
binnen de tijd bepaald door het reglement

(Art. 89 van het reglement van de Brusselse Hoofdstedelijke Raad)

(Fr.): Question posee en fran^ais - (N.): Question posee en neerlandais
i.Fr.): Vraag gesteld in 't Frans - (N.): Vraas gesieid in 't Nederlands

President et Ministre
de 1'Amenagement du Territoire,

des Pouvoirs locaux et de 1'Emploi

Question n' 369 de M. Stephane de Lobkowicz du 12 septembre
1991 (Fr.):

Missions d'etudes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1638

Voorzitter en Minister
belast met Ruimtelijke Ordening,

de Ondergeschikte Besturen en Tewerkstelling

Vraag nr. 369 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d.
12 September 1991 (Fr.):

Onderzoeksopdrachten.

De vraag '.verd gepubliceerd in Bulletin nr. 15. biz. 1638.

Question n3 476 de M. Dolf Cauwelier du 21 mai 1992 (N.): 1 Vraag nr. 476 van de heer Dolf Cauwelier d.d. 21 mei 1992
(N.):

Etudes et recherches confiees a des organismes exterieurs.

La question a ete publiee dans ie Bulletin n° 23. p. 2213.

Question n° 498 de M. Paul Galand du 30 juillet 1992 (Fr.):

Representation de I'Executif dans les commissions consul-
tatives du transport scolaire.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 24, p. 2295.

Studie- en onderzoeksopdrachten door externe organisaties.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 23. biz. 2213.

Vraag nr. 498 van de heer Paul Galand d.d. 30 juli 1992 (Fr.):

Vertegenwoordiging van de Executieve in de Adviescommis-
sies voor schoolvervoer.

•De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 24, biz. 2295.

Question n° 593 de M. Bernard Clerfayt du 15 fevrier 1993
(Fr.):

Retard dans Ie renouvellement du revetement de sol de la
rue du Noyer et de la rue de la Chevalerie.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 29, p. 2832.

Vraag nr. 593 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 15 februari
1993 (Fr.i:

De achterstand in het aanbrengen van een nieuwe wegbe-
dekking in de \'otelaarsstraat en in de Ridderschapslaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 29, biz. 2832.
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Question n° 661 de M, Michiel Vandenbussche du 5 juillet
1993 (N.):,

Application de la loi linguistique dans les communes de la
Region de Bruxelles-Capitale. - Nombre de nominations sus-
pendues et annulees.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 33. p. 3272.

Vraag nr. 661 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 5 juli
1993 (N.):

Toepassing taalwetgeving in de gemeentcn van liet Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. - Aantal geschorste en vernietigdc
benoemingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33. biz. 3272,

Question n° 662 de M. Michiel Vandenbussche du 5 juillet
1993 (N.):

Application de la legislation lingiiistique dans les communes
de la Region de Bruxelles-Capitale. - Parite chefde division et
grades superieurs an 31 decemhre 1992.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 33. p. 3272.

Vraag nr. 662 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 5 juli
1993 (N.):

Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van liet Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. - Pariteit afdelingschef en hoger op 31
december 1992.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33. biz. 32~2.

Question n° 663 de M. Michiel Vandenbussche du 5 juillet
1993 (N.l:

Application de la legislation linguistique dans les communes
de la Region de Bruxelles-Capuale. - Contractuels subvention-
lies.

La question a ete puhliee dans Ie Bulletin n'- 33. p. 32"3.

Vraag nr. 663 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 5 juli
1993 (N.I:

Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van liet Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. - Gesubsidieerde contractuelen.

De vraay werd gepubliceerd in Bullet in nr. 33, biz. 3273.

Question n° 664 de M. Michiel Vandenbussche du 5 juillet
1993 (N.):

Application de la legislation linguistique dans les communes
de la Region de Bruxelles-Capitale. - Acces de non-Beiges a
des emplois aux administrations communali'fi.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n'' 33. p. 3273.

Vraag nr. 664 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 5 juli
1993 ( N . I :

Toepassing taalwetgeving in de geineenten van he! Krusscl\
Hoofdstedelijk Gewest. - Toegang voor niet-Belgen tot heirek-
kingen hij geineentehestiirteii.

De vraae werd gepubiiceerd in Bulletin nr. 33. biz. 327."'.

Question n° 665 de M. Michiel Vandenbussche du ? juillet
1993 ris'.i:
Application de la legislation linguistique dans les communes

de la Region de Bruxelles-Capitale. - Membres du personnel
contractuels engages dans Ie cadre de projets a'integration.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin rr 33. p. 3273.

Vraag nr. 665 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 5 juli
1993 (N.I:

Toepassing taalwetgeving in de gemeenten van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest. - Contractuele personeelsleden voor de
integratieprojecten.

De vraas werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33, biz. 3273.

Question n° 705 de M. Olivier Maingain du 3 novembre 1993
(Fr.):

Lisle des commissions et conseils consultatifs institues aupres
du departement.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n0 36. p. 358?.

Vraag nr. 705 van de heer Olivier Maingain d.d. 3 november
1993 (Fr.l:

Lijst van de adviescommissies en -raden opgericht bij hot
departement.

De vraaa werd gepubliceerd in Bulletin nr. 36. biz. 3583.
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Question n° 713 de M. Andre Drouart du 15 decembre 1993
(Fr.):

Analyse des couts par secteur et service des communes effec-
tuee par Ie cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 37, p. 3642.

Vraag nr. 713 van de heer Andre Drouart d.d. 15 december
1993 (Fr.):

Analyse van de kosten per sector en per dienst van de gemeen-
ten uitgevoerd door het Kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 37. biz. 3642.

Question n° 716 de M. Alain Adriaens du 14 decembre 1993
(Fr.):

Aides regionales a I'acquisition d'immeubles abandonnes
accordees a cinq communes.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n" 37, p. 3643.

Vraag nr. 716 van de heer Alain Adriaens d.d. 14 december
1993 (Fr.):

Gewestelijke steun voor de aankoop van leegstaande gebou-
wen verleend aan vijf gemeenten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 37. hlx. 3643.

Question n° 723 de M. Walter Vandenbossche du 4 novembre Vraag nr. 723 van de heer Walter Vandenbossche d.d.
1993 (N.):

Nouvelles recettes pour 1994 - "mainmorte" de bailments
appartenant aux autorites federates.

La question a ete publiee dans ie Bulletin n3 38, p. 3722.

4november 1993 (N.):

Nieuwe inkoinsteit 1994 "dode hand" van gebouwvn van de
federate overheid.

De vraag werd gepuhliceerd in Bulletin nr. 38. hlz. 3722.

Question n° 732 de M. Philippe Smits du 22 fevrier 1994 (Fr.):

Travaux en cours du "Conseil consultatif concernant tous
les handicapes" et possibilites de subsides en provenance des
communes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40. p. 3862.

Vraag nr. 732 van de heer Philippe Smits d.d. 22 februari 1994
(Fr.):

Huidige werkzaamheden van de adviesraad voor alle gehan-
dicapten en mogelijke subsidies van de geineenlen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3862.

Question n° 738 de M. Andre Drouart du 9 mars 1994 (Fr.):

Prix des layers dans les logements des communes renoves a
charge de la Region.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3862.

Vraag nr. 738 van de heer Andre Drouart d.d. 9 maart 1994
(Fr.):

De huurprijzen van de woningen die de gemeente toebehoren
en die vernieuwd werden ten laste van het Gewest,

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3862.

Question n' 739 de M. Walter Vandenbossche du 10 mars 1994 Vraag nr. 739 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 10 maart
(N.): 1994 (N.):

Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Raad van
d'Etat selon la procedure d'urgence. \ State.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3863. De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3863.
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Question n^ 742 de M. Walter Vandenbossche du 17 mars 1994 Vraag nr. 742 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 17 maart
(N:): ; 1994 (N.):

Nombre de handicapes employes dans Ie departement du ' Aaittal gehandicapten tewerkgesteld in liel departement van
ministre-president. \ de Minister-Voorzitter.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40 p. 3963.

Question n° 744 de M. Walter Vandenbossche du 22 mars 1994
(N.);

Campagiies d'in formation du departement.

La question a ete pubiiee dans Ie Bulletin n° 4(J. p. 3864.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3963.

Vraag nr. 744 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 22 maart
1994 (N.):

Informatiecampagnes van het departement.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3864.

Question n1 746 de Mme Evelyne Huytebroeck du 1" avril
1994 (Fr.i:

Kelocalisation de certains entreprises du hassin Beco.

Selon les dernieres informations recues. ie raientissement de
1'aciiviie economique et les incertitudes urbanistiques vecues par
de nomhreuses enireprises situees Ie long du Canal ont provoque
une baisse de frequentation du trace bruxellois du canal de 20%
en 199?.

L'Executif regional a enfin pris des decisions en ce qui concerne
la relocalisaiion de cenaines entreprises du Bassin Beco.

M. Ie ininistre peut-il me dire quelles sont effeciivemem les
entreprises qui seront delocalisees? Peut-il me donner les dales
de demenagemem ainsi que Ie cout de ceux-ci. el cela enireprise
par enireprise? Peut-il egalemem me preciser I'endroil de leur relo-
calisaiior.'.'

Enfin. la Societe Traciebel avait ete contactee pour realiser un
travail de coordination des delocalisations des entreprises. Son
travail et done son contrat sont-ils [ermines? Et etani donne que la
Societe du Port est aujourd'hui mise sur pied et foncnonnelle. n'esi-
ce pas son role d'assurer la poursuite des taches confiees auparavant
a Tractehel. et done de se changer du suivi des relocalisations.

En ce qui concerne la reaffectation du bassin Beco. Ie Plan
regional de developpement indique qu' i l s'agit la d u n Perimetre
d'interveniion regional. Qu'eniendez-vous par la? Quels sont les
projets de substitution prevus? Des espaces verts? Du logement?
D'autres aciivites fluviales (yachting, musee...)? Quand ces projeis
seronl-ils entrepris? Quel sera Ie codt de ces reaftectations? Le
Plan Vert a-t-il un role ajouer dans i'execution de ces projets?

Vraag nr. 746 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 1 april 1994
fFr.l:

i\ieuwe vestigingsplaats voor een aantal hcdrijven van he!
Becodok.

Voigens de jongste intbrmatie die ik neb omvangen. hebben dc
verslapping van de economische bedrijvisheid en de onzekere
loekomst op stedebouwkundig vlak voor bedrijven u i t de
Kanaalzone. ertoe geleid dat er op het Brusselse gedeelte van het
Kanaal in 1993 309r minder scheepvaan wa'-.

De Hoofdstedelijke Regering heeft eindelijk maatregelen
aenomen met het oog op een nieuwe \esiigina van ecn aamal
bedrijven van het Becodok.

Kan de heer Minister me zeggen weike hedrijven inderdaad
zullen verhuizen? Kan hij me zeggen wanneer er wordi verhuisd
en hoeveel dil voor eike onderneming ko->['.' Kan hij me ook mec-
delen op weike plaais ze zullen worden gevesiigJ '.'

De maatschappij Tractebel werd geconiacieeriJ oni dc \'erhuizing
van de ondernemingen le coordineren. Zijn haar work en dus haar
contract ten einde? Moel de Havenmaaischappij. die lhans i;.
opaericht en operationeel is. niet voor de voortzelling zorgen van
de taken die voorheen aan Tractebel waren opgedragen en du.1.
zorgen voor de foilow-up van de verhuizingen?

Wat de nieuwe bestemming van het Becodok betrefl. bepaall
het gewestelijk ontwikkelingsplan dat het hier gaal over een gewe;--
lelijke perimeter voor interventie. Wai versiaat u daaronder? In
weike vervangingsprojecten wordt er voorzien? Groene ruimten?
Huisvesting? Andere activiteiten aan en op de rivier (jachthaven.
museum, enz.1? Wanneer starten deze projecien? Hoeveel kost deze
herbestemming? Vervult het Groenplan een rol bij de uitvoering
van deze projecten?

Question n° 747 de Mme Brigitte Grouwels du 1" avril 1994
(N.):

Campagnes d'infonnation du ministere et du cabinet.

Le ministere de la Region de Bruxelles-Capitale et/ou le cabi-
net ont mene des campaanes d'intbrmation en 1993; je souhaiterais
obtenir a ce sujet les renseignements suivants:

Vraag nr. 747 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 1 april 1994
(N.):

Informatiecampagnes van het ministeric en van het kabinct.

In verband meide in 1993 gehouden informatiecampagnes door
het Ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewesi en/of het
Kabinet. had ik graag volgende gegevens bekomen:
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1. Le nombre de campagnes et de messages d'information ou de
communications d'interet general qui ont ete menees en 1993
(presse ecrite. presse audiovisuelle. brochures, etc.)

2. a) Ces campagnes ont-elles ete con9ues et/ou realisees par des
specialistes du secteur prive (societes ou autres)?

b) Si tel est le cas. lesquel(le)s?

3. Voire photo, votre nom ou une autre mention personnelle ont-
ils figure dans cette campagne?

4. Je souhaiterais connaitre pour chaque message, campagne ou
communication:

a) le prix de realisation
h) le prix d'impression
c) le cout total
d) le cas echeant. le nom de 1'imprimeur
e> la diffusion: - ie public-cible

- le diffuseur
fi le contenu
g) le lirage
h ) la langue utilisee
i ) 1'article budgetaire conceme.

1. Het aantal in 1993 gevoerde informatiecampagnes en -bood-
schappen ofmededelingen van algemeen nut (schrijvende pers,
audio-visuele pers. brochures, enz...).

2. a) werden die campagnes bedacht en/of gerealiseerd door
specialisten uit de paniculiere sektor (vennootschappen of
andere)?

b) zo ja, weike?

3. Kwamen uw tbto. naam ot'een andere persoonlijke vermelding
in deze campagne voor?

4. Graag voor eike boodschap. campagne en mededeling:

a) de realisatiekosi
b) de drukkost
c) de totale kost
d) desgevallend de naam van de drukker
e) de verspreiding: - het doelpubliek

- de verspreider
11 de inhoud
g) de opiaee
h ) de gebruikte taal
i l het betrokken begrotingsanikel.

Question n° 748 de Mme Brigitte Grouwels du 19 avril 1994
(N.):

Releve des proprietes communales inoccitpees.

On a deja pu constater a plusieurs reprises que 1'inoccupation
des logements provoque un delabrement du quartier (des quartiers)
environnanns).

La Region essaye a juste litre d'y reagir.

Malheureusement. il faut bien constater que de nombreuses
administrations sont elles-memes proprietaires de logemenis
inoccupes et donnent ainsi le mauvais exemple.

Je souhaiterais que vous me communiquiez.

1. par commune, les proprietes communales qui. au l"janvier.
etaient inoccupees;

2. par CPAS, les proprietes du CPAS qui. au 1" janvier. elaient
inoccupees.

Vraag nr. 748 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 19 april 1994
(N.):

Ovei~.icht van de leegstaande gemeentelijke eigendommen.

Zoals reeds menigmaai bevesiigd heeft leegstand van woningen
meestal een verkommerine van de omiiggende wijkfen) tot gevolg.

Het gewest probeen hier lerecht tegen te ageren.

Spijtig genoeg dient vastgesieid dat heel wat besturen zeif
eigenaar zijn van leegstaande woningen en derhalve het slechte
voorbeeld seven.

Gelieve:

1. per gemeente mee te delen weike gemeentelijke eigendommen,
per 1 januari leegstaand waren:

2. per OCMW mee te delen weike OC.MW-eigendomrnen per 1
januari leegstaand waren.

Question n° 749 de Mme Marie Nagy du 15 avril 1994 (Fr.):

Permis d'urbanisme introduit par Schaerbeek en vue de la
construction d'un commissariat de police.

La commune de Schaerbeek vient de renrrer une demande de
permis d'urbanisme en vue de la construction d'un Commissariat
central de Police sur 1'Tlot situe entre la rue Kessels (43-49) et la
rue des Coteaux (315-317).

Vraag nr. 749 van mevr. Marie Nagy d.d. 15 april 1994 (Fr.):

Door Schaarbeek aangevraagde stedeboiwkundige vergun-
ning voor de bouw van een politic commissariaat

De gemeente Schaarbeek heeft zopas een stedebouwkundige
vergunning aangevraagd voor de bouw van een hoofdgebouw voor
het politiecommissariaat in het huizenblok tussen de Kesselssiraat
(43-49) en de Coteauxstraal (315-317't.
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Sans mettre en cause la necessite d'implanter un commissariat
dans ce quartier. Ie choix de la localisation pose cependant un
probleme important qui a ete evoque en commission de concerta-
tion. L'llot concerne se trouve en zone d'habitaiion et Ie projet de
construction entraine la destruction de la quasi-totaiite de 1'espace
ven en inlerieur d'flot (pourvu de grands arbres de plus de 30
ans). D'auires implantations moins destructrices des espaces verts
auraient pourtani pu etre envisagees dans Ie meme quartier.

Le ministre-president peut-il me dire comment il envisage un
tel projei?

Hoewel niet wordi betwist dat er in deze wijk een politiecom-
missariaat moet komen, zij gezegd dat deze vestigingskeuze echter
een belangrijk probleem doet rijzen, dat in de overlegcommissie
aan de orde is gesteld. Het huizenblok in kwestie bevindt zich in
een woonzone en voor de bouw van het commissariaat moet net
groen ( met grote bomen die meer dan 30jaar oud zijn) in hei
centrum van het huizenblok verdwijnen. In die wijk had men voor
andere opiossingen kunnen kiezen die minder nadelig zijn voor
de groene ruinnien.

Kan de Minister-voorzitter me zijn standpunt over dit project
meedelen?

Question n° 750 de Mme Brigitte Grouwels du 15 avril 1994
(N.):

Bailments inoccitpes relevant de la competence du ministre-
president.

On a deja pu consiater a plusieurs reprises quo 1'inoccupation
des logemems provoque un delabremeni du quanier (des quartiers^
environnant(s).

La Region essaye a juste litre d'y reagir.

Malheureusement. i l taut bien constaier que de nombreuses
administrations sont elles-memes proprieiaires de logements
inoccupes et donnent ainsi le mauvais exemple.

Je souhaiierais que vous me communiquiez les bailments. rele-
vant de votre competence, qui claieni inoccupes au 1" janvier.

Vraag nr. 750 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 15 april 1994
(N.):

Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de minis-
ter-voorzitter.

Zoals reeds menigmaal bevestigd. heeft leegstand van woningen
meestal een verkommering van de omiiggende wijk(en) tot gevolg.

Het gewest probeert hier terecht tegen te ageren.

Spijtig genoeg dient vastgesteld dat heel wat besturen zeif
eigenaar zijn van leegstaande woningen en derhalve het slechte
voorbeeld geven.

Geiieve mee le delen weike gebouwen die onder uw bevoegd-
heid vallen op 1 januari leeastaand waren.

Question n" 751 de M. Walter Vandenbossche du 19 avril 1994
(N.l:

Conventions de panenariat en vue de ['insertion socio-profes-
sionnelle.

I I ressort d'un communique de presse qu 'une soixantaine
d'associations actives dans le domaine de 1'insenion sont associees
a des conventions dans le cadre du plan d'accompagnement des
chomeurs.

Le ministre peut-il me faire connaitre:

- le nom et le siege social de ces associations?

Vraag nr. 751 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 19 april
1994 fN.):

Partnershipovereenkomsten voor socio-professionele inscha-
keling.

Uit het persbericht blijkt dai een 60-tal inschakelingsvereni-
gingen (...) werden betrokken in overeenkomsten in hei raam van
het begeleidingsplan voor werklozen.

Kan de heer Minister-Voorzitter mij mededelen:

- de naam en maatschappelijke zetel van deze verenigingen?

Ministre des Finances, du Budget,
de la Fonction publique

et des Relations exterieures

Question n° 234 de M. Walter Vandenbossche du 17 mars 1994
fN.):

Nombre de handicapes employes dans le departement du
ministre-president.

La question a ete publiee dans ie Bulletin n° 40. p. 3865.

Minister belast met Financien, Begroting,
Openbaar Ambt

en Externe Betrekkingen

Vraag nr. 234 van de heer Walter Vandenbossche d.d.
17maartl994(N.):

Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van
de minister-voorzitter.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3865.
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Question n" 236 de M. Paul Galand du 23 mars 1994 (Fr.):

Association des regions h la preparation du sommet mondial
pour Ie developpement social.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40. p. 3865.

Vraag nr. 236 van de heer Paul Galand d.d. 23 maart 1994
fFr.):

Het betrekken van de gewesten bij de voorbereiding van "de
wereldtop voor de sociale ontwikkeling".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3865.

Question n' 240 de Mme Brigitte Grouwels du 15 avril 1994
(N.):

Batiments inoccupes relevant de la competence du ministre.

On a deja pu constater a plusieurs reprises que 1'inoccupation
iles logements provoque un delabrement du quartier (des quartiers)
environnant(s).

La Region e&saye ajusie liire d'y reagir.

Malheureusement. i l taut bien constater que de nombreuses
administrations sont elles-memes proprietaires de logements
inoccupes et donnent ainsi Ie mauvais exemple.

Je souhaiterais que vous me communiquiez les batiments. rele-
vant de votre competence, qui etaient inoccupes au l^janvier.

Vraag nr. 240 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 15 april 1994
(N.):

Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de minis-
ter.

Zoals reeds menigmaal bevestigd. heeft leegstand van woningen
meestal een verkommerina van de ornliggende wijk(en) totgevolg.

Hei gewesi probeen hier terecht tegen ie ageren.

Spijtig genoeg dient vastgesteld dat heel \vai besiuren zeif
eigenaar zijn van leegstaande woningen en derhalve het slechie
voorbeeld geven.

Gelieve mee te delen weike gebouwen die onder uw bevoegd-
heid vallen op 1 januari leegstaand waren.

Question n' 241 de M. Walter Vandenbossche du 20 avril 1994
(N.):

Sum regional pour la uCharte de I'utilisateur des services
publics» adoptee par Ie gouvernement federal.

La «Chane de l 'u t i l i sa teur» comporte des disposit ions
particulieres qui ameliorem sensiblement 1'acces du citoyen aux
services.

Le 4 decembre 1992. Ie eouvernement federal a approuve ]a
«Charte de I'utilisateur des services publics». Celle-ci s'applique
aux services publics federaux et notamment aux administrations.
a d'autres services des ministeres, aux etablissements scientifiques
de 1'Etat et aux organismes d'utilite publique qui dependent de la
fonction publique au niveau federal.

Le ministre peut-il me dire s'il a pris une initiative pour que
cette charte s'applique egalemem aux services publics regionaux?

Vraag nr. 241 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 20 april
1994 (N.):

Gewestelijke navolging van het federate «Handvest van de
', gebruiker van de openbare diensten ».

Het «Handvest van de gebruiker» bevat bijzondere bepalingen
weike de toegang voor de burger tot de diensten opmerkelijk ver-
betert.

Op 4 december 1992 keurde de federale regering het «Handvest
van de gebruiker van de openbare diensten» goed. Het is van
toepassingop de federale openbare diensten met name de besturen.
andere diensten van de ministeries, wetenschappelijke inrichtingen
van de Staat en de insiellingen van openbaar nut die behoren tot
het administratief openbaar ambt van de centrale overheid.

. Kan de heer Minister mij laten weten of hij een initiatief heeft
genomen om dit Handvest ook van toepassing le laien verklaren
op de regionale openbare diensten?

493
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Ministre du Logement, de 1'Environnement,
de la Conservation de la Nature

et de la Politique de 1'Eau
Question n0 124 de M. Francois Roelants du Vivier du

29 janvier 1992 (Fr.):

Promotion de {'utilisation de I'energie solaire dans les 11011-
velles constructions.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 1972.

Minister belast met Huisvesting,
Leefmilieu, Natuurbehoud

en Waterbeleid
Vraag nr. 124 van de heer Francois Roeiants du Vivier d.d.

29 januari 1992 (Fr.):

Aanmoediging van liet gebruik van zoiineenergie in nieiiwe
gebouwen,

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20. biz. 1972.

Question n° 160 de M. Stephane de Lobkowicz du 29 juillet
1992 (Fr.):

Concession partielle dii site du Kinsendael.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 24, p. 2303.

Vraag nr. 160 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 29 juli
1992 (Fr.):

Gedeeltelijke concessie van liet gebied Kinsendael,

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 24. biz. 230?.

Question n° 174 de M. Francois Roelants du Vivier du 24
septembre 1992 (Fr.):

Installation de citernes d'eau de pluie pour les nouvelles con-
structions.

La question a ele publiee dans Ie Bulletin n° 25. p. 2421.

Vraag nr. 174 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 24
September 1992 (Fr.):

Installatie van regenwaterputten bij nieiiwboim.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 25. biz. 2421.

Question n° 204 de M. Leon Paternoster du 13 janvier 1993
(Fr.):

Le probl'eme des egouts du bas de Forest.

La question a etc puhliee dans le Bul le t in n° 28. p. 2711.

Vraag nr. 204 van de heer Leon Paternoster d.d. 13 januari
1993 (Fr.):

Het riolenprobleem van laag Vorst.

De vraa? werd gepubliceerd in Bul le t in nr. 28. hlz. 271 i .

Question n° 265 de M. Alain Adriaens du 21 juin 1993 (Fr.):

Nombre de demolitions et de constructions de batiments resi-
dentiels en Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans le Bulletin ir 33. p. 3284.

Vraag nr. 265 van de heer Alain Adriaens d.d. 21 juni 1993
(Fr.):

Aantal afhrakeit en constructies van woongehoifwen in liet
Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33. biz. 3284.

Question n° 271 de M. Alain Adriaens du 30 juin 1993 (Fr.):

Recyclage des pneus en Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 33. p. 3287.

Question n° 277 de Mme Marie Nagy du 26 juillet 1993 (Fr.):

L'urgence invoquee dans les arretes de I'Executif.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 34, p. 3424.

Vraag nr. 271 van de heer Alain Adriaens d.d. 30 juni 1993
(Fr.):

De recycling van de banden in het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 33. biz. 3287.

Vraag nr. 277 van mevr. Marie Nagy d.d. 26 juli 1993 (Fr.l:

Spoedbehandeling van de besluiten van de Executieve.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 34, biz. 3424.
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Question n° 282 de M. Andre Drouart du 14 octobre 1993 (Fr.):

Nuisances causees par un depot sauvage au bout de I'impasse
Migerode a Anderlecht.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n" 35, p. 3527.

Vraag nr. 282 van de heer Andre Drouart d.d. 14 oktober 1993
(Fr.):

De hinder veroorzaakt door een clandestien start in de Mige-
rodegang in Anderlecht.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 35. biz. 3527.

Question n'~ 283 de M. Alain Adriaens du 14 octobre 1993
(Fr.):

Dispositions reglementaires regionales en matiere dejenx a
I'air lib re.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n' 35, p. 3528.

Vraag nr. 283 van de heer Alain Adriaens d.d. 14 oktober 1993
(Fr.):

Gewestelijke regelgeving inwke vuren in open lucht.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 35. biz. 3528.

Question n° 284 de M. DolfCauwelier du 21 octobre 1993 (.N.): Vraag nr. 284 van de heer Dolf Cauwelier d.d. 21 oktober 1993
(N.):

Expulsion de logements sociaux en raisoii du non-paiement I Uitdrijvingen uit sociale woningen wegens niet-hetaling van
dii lover. \ de liitiir.

La question a die publiee dans Ie Bul le i in n' 35. p. 3528. De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 35. biz. 3528.

Question n" 286 de M. Olivier Maintain du 3 novemhre 1993
(Fr.):

Liste des commissions et conseils consultants institues aupr'es
du departcment.

La question a ete publiee dans Ie Bullet in 11: 36. p. 3591.

Vraag nr. 286 van de heer Olivier Maintain d.d. 3 november
1993 (Fr.l:

Lijst van de adviescommissies en -raden opgericht by het
departement.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 36. biz. 3591.

Question n= 291 de Mme Marie Nagy du 29 decemhre 1993
I Fr.l:

Arrete de transfer! du personnel de l'AR\E a 1'IBGE. non
i!t)umis a I'avis du Conseil d'Etat.

La question a ete publiee dans Ie Bullet in ir 38. p. 3726.

Vraag nr. 291 van mevr. Marie Nagy d.d. 29 december 1993
(Fr.):

Het besluit tot overheveling van hetpersoneel van het BNHL
naar het BIM zander voorlegging aan de Raad van State voor
advies.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 38, biz. 3726.

Question n° 292 de M. Andre Drouart du 24.janvier 1994 (Fr.):

Dockets de la piste de ski a Anderlecht - Poursuites encou-
rues.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin ^ 38. p. 3727.

Vraag nr. 292 van de heer Andre Drouart d.d. 24 januari 1994
(Fr.):

Afval van de skipiste te Anderlecht - Ingestelde vervolgingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 38, b!z. 3727.

Question W 293 de Mme Marie Nagy du 28 janvier 1994 (Fr. 1: Vraag nr. 293 van mevr. Marie Nagy d.d. 28 januari 1994 (Fr.):

Etude relative a la conception d'un collecteur d'eaux pluvia-
les a Forest.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n" 39, p. 3813.

Studie voor het ontwerpen voor een regenwatercollector in
Vorst.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 39, biz. 38)3.
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Question n° 294 de M. Walter Vandenbossche du 4 fevrier
1994 (N.):

Designation de zones vulnerables dans Ie cadre de la direc-
tive europeenne concernant les nitrates.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 39. p. 3813.

Vraag nr. 294 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 4
februari 1994 (N):

Aanduiding van kwetsbare zones in het kader van de Europese
nitraatrichtlijn.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin •nr. 39, biz. 3813.

Question n° 295 de Mme Marie Nagy du 14 fevrier 1994 (Fr.):

Nuisances dues a 1'implantation du centre de compostage de
Woluwe.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 39. p. 3814.

Vraag nr. 295 van mevr. Marie Nagy d.d. 14 februari 1994
(Fr.):

Hinder als gevolg van de vestiging van het composteriiigs-
centrum van Woluwe.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr, 39, biz. 3814.

Question n° 296 de M. Jean Demannez du 16 fevrier 1994 (Fr.):

Controle des controls conclus entre detenteurs de declief,
dangereux et eliminateurs agrees.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 39. p. 3815.

Vraag nr. 296 van de h. Jean Demannez d.d. 16 februari 1994
(Fr.):

Toezicht op de overeenkomsten gesloten tussen de bezitters
van gevaarlijk afval en de erkende bedrijven vnor de verwijdcring
van afvalstoffen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 39. biz. 3815.

Question n° 297 de Mme Marie Nagy du 17 janvier 1994 (Fr.): Vraag nr. 297 van mevr. Marie Nagy d.d. 17januari 1994 (Tr.):

La participation de la Region bruxelloise au Conseil national
du developpement durable.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n' 3y. p. 3815.

De deelneming van het Brussels Gewest aan de rationale
Road vow Duurzame Ontwikkeling.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 39. biz. 3815.

Question n° 298 de M. Andre Drouart du 19 janvier 1994 (Tr.):

Sexploitation non autorisee d'un depot de pneus entre la
rue du Chapeau et la rue Jorez.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 39. p. 3816.

Vraag nr. 298 van de heer Andre Drouart d.d. 19januari 1994
(Fr.):

De niet-toegelaten exploitatie van een bandenopslagplaats
tussen de Hoedstraat en de Jorezstraat.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 39. hlz. 3816.

Question n° 299 de M. Alain Adriaens du 19 janvier 1994 (Fr.»:

L'aide financiere aux communes pour {'installation de pares
a conteneurs.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 39. p. 3816.

Vraag nr. 299 van de heer Alain Adriaens d.d. 19januari 1994
(Fr.):

Financiele steun aan de gemeenten voor het inrichten van
containerparken.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 39. biz. 3816.

Question n° 300 de M. Alain Adriaens du 22 fevrier 1994 (Fr.l:

L'etude sur les anciens sites de decharges en Region bruxel-
loise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40. p. 3870.

Vraag nr. 300 van de heer Alain Adriaens d.d. 22 februari
1994 (Fr.):

Studie over de vroegere stortplaatsen in bet-Brussels Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3870.
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Question n° 301 de M. Andre Drouart du 1" mars 1994 (Fr.):

Application de la legislation relative au permis d'environne-
ment a la societe Courtheoux-Fradis.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3870.

Vraag nr. 301 van de heer Andre Drouart d.d. 1 maart 1994
(Fr.):

Toepassing van de wetgeving inzake de milieuvergunning op
de firma Courtheoux-Fradis.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3870.

Question n° 302 de M. Dolf Cauwelier du 9 mars 1994 (N.):

Reglement europeen relatif au systeme d'audits environne-
mentaux - elaboration des annexes et competence des regions.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40. p. 3871.

Vraag nr. 302 van de heer Dolf Cauwelier d.d. 9 maart 1994
(N.):

Europese verordening inzake het milieuauditsysfeem - uitwer-
king van de bijiagen en bevoegdheid van de gewesten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3871.

Question n° 305 de M. Walter Vandenbossche du 10 mars 1994
(N.):

Augmentation des demandes d'avis adressees an Conseil
d'Etat selon la procedure d'urgence.

La question a ele publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3871.

Vraag nr. 305 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 10 maart
1994 (N.);

Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Road van
State.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3871.

Question n' 306 de M. Paul Galand du 10 mars 1994 (Fr.):

Regionalisation des services "Pollution atmospherique" et
"Pollution de I'eau" de I'lnstitut d'Hygiene et d'Epidemiologie
• Cadre du personnel et cooperation interregionale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40. p. 3872.

Vraag nr. 306 van de heer Paul Galand d.d. 10 maart 1994
(Fr.):

De regionalisering van de diensten "Luclitverontreiniging"
en "Waterverontreiniging" van het Jnstituut voor Hygiene en
Epidemiologie • Personeelsformatie en interregionale samen-
•werking.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3872.

Question v 307 de Mme Simonne Creyfdu 10 mars 1994 (N.):

Mise en oeuvre de la directive europeenne 91/271 relative au
traitement des eaiix urbaines residuaires.

La question a ete publiee dans ie Bulletin n° 40. p. 3872.

Vraag nr. 307 van de mevr. Simonne Creyf d.d. 10 maart 1994
(N.):

Uitvoering Europese richtlijn 91/271 betreffende de zuivering
van stedelijk afvalwater.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3872.

Question n° 308 de Mme Simonne Creyfdu 16 mars 1994 (N.):

Releve des logements inoccupes a Woluwe-Saint-Lambert et
a Woluwe-Saint-Pierre.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40. p. 3873.

Vraag nr. 308 van mevr. Simonne Crevf d.d. 16 maart 1994
(N.):

Overwht van de leegstaande woningen in Sint-Lambrechts-
Woluwe en Sint-Pieters-Woluwe.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3873.

Question n" 309 de M. Walter Vandenbossche du 17 mars 1994 Vraag nr. 309 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 17 maart
(N.):

Nombre de handicapes employes dans Ie departement du
ministre.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3873.

1994 (N.):

Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van
de minister.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3873.
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Question n° 310 de M. Philippe Debry du 18 mars 1994 (Fr.):

Proportion de locataires noil beiges dans les logemenfs
sociaux • chiffres actualises mars 1994.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40. p. 3873.

Vraag nr. 310 van de beer Philippe Debry d.d. 18 maart 1994
(Fr.):

Percentage niet-Belgisclie hiiurders in sociale woningen •
Geactualiseerde cijfers maart 1994.

De vraag werd aepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3873.

Question n° 311 de M. Philippe Debry du 18 mars 1994 (Fr.);

Valours locatives nonnales des differentes socieles de loge-
meitt sociaux.

La question a ete puhliee dans Ie Bullet in n' 40. p. 3873,

Vraag nr. 311 van de beer Philippe Debry d.d. 18 maart 1994
(Fr.):

De nonnale huurwaarden in de verschillende sociale huisves-
trngsinaatschappijen.

DC vraag werd gepuhliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3873.

Question n° 312 de M. Philippe Debry du 18 mars 1994 (Fr.t: Vraag nr. 312 van de hecr Philippe Debry d.d. 18 maart 1994
! (Fr.l:

Chiffres concernant les moiivements de locataires des SISP
(1991-1993).

La question a ete publiee dans Ie Bullet in n'' 40. p. 3874.

Question n" 313 de M. Philippe Debry du 18 mars 1994 (Fr.»;

Les priorites d'acces ait logement social basees sur I'ancien-
nete de la demande.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n0 40. p. 3874.

Cijfers intake hct vertiiiizen van de iiiiurders van dc OVM's
f l 9 9 ] . 1 9 9 3 ) .

De vraug wcrd gepuhliceerd in Bul le t in nr. 40. biz. 3874.

Vraag nr. 313 van dr beer Philippe Debry d.d. 18 maart 1994
(Fr.l;

Voorkeur hij de {aegang tot sociale Imisvesting, op hams van
de anciciiiiilt'ii van dc aanvraag.

De vraag \'.erd gepuhliceerd in Bulletin nr. 40. bb,. 3K74.

Question n° 314 de M. Alain Adriaens du 18 mars 1994 (Fr.l;

Layers supportes par 1'IBGE suite a I'impossibilite d'occuper
les batiments appartenant a la Region.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n0 40. p. 3874.

Vraag nr. 314 van de heer Alain Adriaens d.d. 18 maart 1994
(Fr.l:

Huur hetaald dour liet BIM oindat bet onniogclijk dc gehou-
wen kan hezetten die aaii liet Gewest toehehoren,

De vraag werd gepuhliceerd in Bullet in nr. 40. bl/, 3874.

Question n° 315 de M. Marc Cools du 23 mars 1994 (Fr.):

Exemption du reinboursement de la prime de logement pour
raisons sociales.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40. p. 3875.

Vraag nr. 315 van de beer Marc Cools d.d. 23 maart 1994 (Fr.l,;

Vrijstelling - om sociale redenen • van de tenighetaltiig van
de huisvestingspremie,

De vraag werd gepuhliceerd in Bullet in nr. 40. biz. 3875.

Question n° 316 de M. Walter Vandenbossche du 22 mars 1994
(N.):

Campagnes d'in formation du departement,

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40 p. 3875,

Vraag nr. 316 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 22 maart
1994 (N.):

Infonnatiecampagnes van het departement.

De vraag werd aepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3875.
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Question n° 317 de M. Jan De Berlangeer du 1" avril 1994
(N.):

Listes d'adresses uiiilingues a la Bourse du logement.

A la Bourse du logement (Office Tower, avenue du Boulevard
21 a Bruxelles). les personnes qui Ie souhaitent peuvent obtenir
des listes d'adresses mentionnant tous les logements a louer ou a
vendre dans la Region de Bruxelles-Capitale.

L'ne equipe de membres du personnel met regulierement ces
listes a jour.

Pourquoi ces lisies d'adresses ne sont-elles etablies qu'en
1'ran^ais'.'

Les neeriandophones ne peuvent-ils pas beneficier de ce ser-
vice?

Vraag nr. 317 van de heer Jan De Berlangeer d.d. 1 april 1994
(N.):

Eentalige adressenlijsten van de Huisvestingsbeurs.

Bij de Huisvestingsbeurs. Office tower, Bolwerklaan 21 te
Brussel kunnen personen die hei wensen adressenlijsten verkrijgen
waarop al de woningen venneld zijn die te huur of te koop staan
in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

Bedoelde lijsten worden er regelmatig door een ploeg pcrso-
neelsleden hijgehouden.

Waarom zijn deze adressenlijsen alleen in de Franse taal opge-
sield?

Mogen wij Vlamingen geen gebruik maken van deze dienst-
verlenina?

Question n- 318 de Mme Brigitte Grouwels du 1" avril 1994
IN.):

Campagnes d'in formation du ministere et du cabinet.

Le mini.stcre de la Region de Bru.xelles-Capitalc et/ou Ie cabi-
net ont mene des campagnes d'intbrmaiion en 1993: je souhailerais
obtenir a ce sujet les renseignements suivants:

1. Le nombre de campagnes et de messages d'intbnnation ou de
communications d'imerel general qui ont ete menees en 1993
(presse ecrite. presse audiovisuelle. brochures, etc.)

2. a) Ces campagnes ont-elles etc concues et/ou realisees par des
specialisles du secteur prive (societes ou autres)?

h'l Si lei est le cas. lesqueifleis?

3. Votre photo. voirc nom ou une autre mention personnelle ont-.
i ls figure dans cetie campagne?

4. Jc souhaiterais connaitre pour chaque message, campagne ou
communication:

a) le prix dc realisation
b) le prix d'impression
c) le cout total
d) le cas echeant. le nom de I'imprimeur
e) la diffusion: - le public-cible

- le diffuseur
f) le contenu
g) le tirage
h ) la langue utilisee
i.) 1'article budgeiaire conceme.

Vraag nr. 318 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 1 april 1994
IN.):

Informatiecampagnes van het ministerie en van het kabinet.

1 I nvc rhandmetde in 1993 gehouden informatiecampagncs door
! het Ministerie \an het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en/of het
; Kabinet. had ik graag volgende gegevcns bekomen:
i
I 1. Het aantai in 1993 gevoerde intbrmatiecampagnes en -bood-
i .schappen oi'mededclingen van algemeen nut (schrijvende pers.
] audio-visuele pers. brochures, enz...).

2. a) werden die campagnes bedacht en/of gereaiiseerd door
specialisien uit de paniculiere sektor (vcnnooischappen of
andere)?

h) zoja. weike?

3. Kwamen u\\ ibto. naam of een andere persoonlijke vermelding
in deze campagne voor?

4. Graas voor eike boodschap. campagne en mededeling:

a) de reaiisaiiekost
b) de drukkost
c) de totale kost
d) desaevallend de naam van de drukker
e) de verspreiding: - het doelpubliek

- de verspreider
f) de inhoud
g) de opiage
h) de aebruikie taal
i) het betrokken begroringsartikel.

Question n- 319 de M. Jean Demannez du 1" avril 1994 (Fr.):

Aiiiniageinent du square Frick a St.-Josse pour les enfants
du quartier.

J'ai eu I'occasion d'interroger le ministre sur 1'amenagement du
square H. Frick a Saint-Josse-ten-Noode.

Vraag nr. 319 van de heer Jean Demannez d.d. 1 april 1994
(Fr.):

Innchting van het Frickplantsoen te Sint-Joost ten behoeve
van de buurtkinderen.

Ik had de gelegenheid de Minister vragen te stellen over de
inrichting van het Frickplantsoen te Sint-Joost ten behoeve van de
buurtkinderen.
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II m'avait ete repondu que ce square serait reamenage de telle
sone qu'une moitie serait consacree aux aines et 1'autre moitie,
affectee a la pratique dejeux et de sport pour les enfants du quartier.

Monsieur Ie ministre voudra-t-il bien me confirmer que cette
option n'a pas ete modifiee et si la partie reservee aux jeunes sera
equipee d'un minimum d'inrrastructures. Voudra-t-il aussi m'infor-
mer de la date des travaux ainsi que de la possibility d'elaborer ou
de concretiser Ie projet avec les jeunes du quartier.

Hij had mij geantwoord dat dit plein zo zou worden heraan-
gelegd dat de ene helft bestemd zou zijn voor de bejaarden en de
andere helft voor de buurtkinderen om er te spelen en aan sport te
doen.

Wil de Minister mij bevestigen dat deze keuze niet werd gewij-
zigd en of net gedeelte voor de jeugd met een minimum aan
infrastructuur zai worden uitgerust. Zou hij mij ook willen zeggen
op weike datum de werkzaamheden worden aangevat en of het
project met de buurtjongeren wordt uitgewerkt of concreet gestalte
krijgt.

Question n° 320 de Mme Brigitte Grouwels du 15 avril 1994
(N.):

Batiments inoccupes relevant de la competence du ministre.

Vraag nr. 320 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 15 april 1994
(N.):

Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de minis-
ter.

On a deja pu constater a plusieurs reprises que 1'inoccupation
des logements provoque un delabrement du quartier (des quaniers)
environnant(s).

La Region essaye a juste litre d'y reagir.

Malheureusement, il faut bien constater que de nombreuses
administrations sont elles-memes proprietaires de logements
inoccupes et donnent ainsi Ie mauvais exemple.

Je souhaiterais que vous me communiquiez les bailments, rele-
vant de votre competence, qui etaient inoccupes au 1" janvier.

Zoals reeds menigmaal bevestigd, heeft leegsiand van woningen
meestal een verkommering van de omiiggende v. ijkien l tot gevolg.

Het gewest probeert hier terechi tegen ie ageren,

Spijtig genoeg dient vastgesteld dat heel wat besiuren zeif
eigenaar zijn van leegstaande woningen en derhalve hei slechte
voorbeeld geven.

Gelieve mee te deien weike gebouwen die onder uw bevoegd-
heid valien op 1 januari leegstaand waren.

Question n° 321 de M, Andre Drouart du 15 avril 1994 (Fr.):

Convention entre la Region eti'a.s.b.l. Terre en vue du ramas-
sage de papier et de vieux vetements.

La Region a conclu une convention avec 1'a.s.b.l, Terre afin
que celle-ci ramasse ie papier et les vieux vetements.

II semblerait que Ie ramassage de ceux-ci se fasse avec une
periodicite beaucoup plus grande dans certains quaniers de la
premiere couronne que dans d'autres. Des habitants se plaignent
aussi qu'aucun ramassage n'a ete effectue ces six demiers mois
dans leur rue.

M. Ie ministre pourrait-il me preciser. si dans ce cadre, la con-
vention est respectee?

Vraag nr. 321 van de heer Andre Drouart d.d. 15 april 1994
(Fr.):

Overeenkomst tussen het Gewest en de v.^w. Aarde voor het
ophalen van papier en oude kleren.

Het Gewest heeft met de v.z.w. Aarde een overeenkomst geslo-
ten voor het ophaien van papier en oude kleren.

In een aantal wijken van de eerste gordel zou er echier regel-
maiiger worden opgehaald dan in andere. Bewoners klagen er ook
over dat er de jongste zes maanden in hun straal geen ophaling
meer heeft plaatsgehad.

Zou de heer minister me kunnen zeggen of de overeenkomst
ter zake wordt nageleefd?

Ministre de 1'Economie
Question n° 155 de M. Francois Roelants du Vivier du 21 fe-

vrier 1994 (Fr.):

Regime d'aides favonsant I'utilisatwn d'energies renouvela-
bles.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3876.

Minister belast met Economic
Vraag nr. 155 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d

21 februari 1994 (Fr.):

Huurregeling voor de bevordering van het gebruik van her-
nieuwbare energieen,

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3876.
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Question n0 157 de M. Paul Galand du 19janvier 1994 (fr.):

Projet Auditforum - Diminution des formalites
administratives pour les independants et les PME.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n3 38, p. 3727.

Vraag nr. 157 van de heer Paul Galand d.d. 19 januari 1994
(Fr.):

Projekt Auditforum - De vermindering van de administra-
tieve formaliteiten voor de zeifstandigen en de KMO's.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 38, biz. 3727.

Question n' 158 de M. Walter Vandenbossche du 10 mars 1994
(N.):

Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil
d'Etat selon la procedure d'urgence.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n'~ 40. p. 3877.

Vraag nr. 158 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 10 maart
1994 (N.):

Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Road van
State.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3877.

Question n° 160 de M. Walter Vandenbossche du 17 mars 1994
(N.):

,\'ombre de handicapes employes dans Ie departement du
ininistre.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n'' 40. p. 3877.

Vraag nr. 160 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 17 maart
1994 (N.):

Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van
de minister.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3877.

Question n° 161 de M. Walter Vandenbossche du 22 mars 1994
(N.):

Campagnes d'information du departement.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin r\'~ 40. p. 3877.

Vraag nr. 161 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 22 maart
1994 (N.):

Informatiecampagnes van het departement.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3877.

Question n° 162 de Mme Brigitte Grouwels du 1" avril 1994
(N.):

Campagnes d'information du ministere et du cabinet.

Le ministere de la Region de Bruxelles-Capitale et/ou Ie cabi-
net ont mene des Campagnes d'information en 1993; je souhaiterais
obtenir a ce sujet les renseignements suivants:

1. Le nombre de campagnes et de messages d'information ou de
communications d'interet general qui ont ete menees en 1993
(presse ecrite, presse audiovisuelle, brochures, etc.)

2. a) Ces campagnes ont-elles ete concues et/ou realisees par des
specialistes du secteur prive (socieies ou autres)?

b) Si tel est le cas, lesquel(le)s?

3. Votre photo, votre nom ou une autre mention personnelle ont-
ils figure dans cette campagne?

Vraag nr. 162 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 1 april 1994
(N.):

Informatiecampagnes van het ministerie en van het kabinet.

In verband met de in 1993 gehouden informatiecampagnes door
het Ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en/of het
Kabinet, had ik graag volgende gegevens bekomen:

1. Het aantal in 1993 gevoerde informatiecampagnes en -bood-
schappen of mededelingen van algemeen nut (schrijvende pers,
audio-visuele pers, brochures, enz...).

2. a) werden die campagnes bedacht en/of gerealiseerd door
specialisten uit de paniculiere sektor (vennootschappen of
andere)?

b) zo ja. weike?

3. Kwamen uw foto, naam ofeen andere persoonlijke vermelding
in deze campagne voor?

494
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4. Je souhaiterais connaTtre pour chaque message, campagne ou
communication:

a) Ie prix de realisation
b) Ie prix d'impression
c) Ie cout total
d) Ie cas echeant, Ie nom de 1'imprimeur
e) la diffusion: - Ie public cible

- Ie diffuseur
0 Ie contenu
g) Ie tirage
h) la langue utilisee
i) 1'article budgetaire conceme.

4. Graag voor eike boodschap. campagne en medcdeling:

a') de realisatiekosi
b) de drukkost
c) de totale kost
d) desgevallend de naam van de drukkcr
e) de verspreiding: - hei doelpubliek

- de verspreider
f) de inhoud
g) de opiage
h) de gebruikte taal
i ) hei betrokken begrotingsanikel.

Question n° 163 de Mme Marie Nagy du 15 avril 1994 (Fr.):

Attitude de la SRIB vis-a-vis de I'entreprise Gruiio et Chardin
dont elle est actionnaire.

Le numero de «Trends-Tendance» du 17 mars 1994 fait enii
dans un dossier consacre aux investissements wallons de la situa-
tion de la societe Gruno et Chardin (fabrication de vetements de
cuir). La SRIB esi actionnaire de 1'entreprise a hauteur de 18';?
(9.8 millions pour !992),etsembleaujourd'hui refuser unnouvel le
prise de capital dans la societe. Gruno et Chardin aurait emretemps
obtenu un pret de 30 millions aupres de la SOWAGEP. a condi-
tion de transferor son siege en Wallonie. mais a ce jour le siege dc
la societe esi toujours bruxellois.

Au sujet de 1'attitude de la SRIB dans cetie at'l'aire. le ministre
peut-il repondre aux questions suivantes:

1. La SRIB a-i-elle officiellement refuse, et a partir de quel
moment, lout financement a la socieie gruno ei Chardin pour 1993
alors que pour 1992 elle participait au capital a raison de IS^r?

2. S'agit-il d'un retrait total de la part de la SRIB ou d'un
refus d'augmemation du montant de la participation tel qu'il fi-
gure dans le rapport annuel 1992 de la SRIB?

3. Le cas echeant. quelles ont ete les motivations de ce refus'.'
S'agissait-il d'option nouvelle en matiere d'oriemaiion des investis-
sements ou ce refus de participation elait-il deja lie aux intentions
de la societe Gruno et Chardin de chercher des fonds en Wallonie?

4. Si elle intervient encore dans le financement de ladite so-
ciete au moment ou les fonds wallons lui ont eie accordes et au
moment ou elle demenagera son siege en Wallonie. quelle sera
1'attitude de la SRIB? La SRIB cherchera-t-elie a recuperer la mise
de fonds? Le cas echeant. comment envisagera-t-elie cette recupe-
ration?

Vraag nr. 163 van mevr. Marie Nagy d.d. 15 april 1994 (Fr.):

De handing van dc GJMB ten opzichtc van dc ondvrncming
Gruno en Chardin waarvan zc aandeelhoudcr in.

Hei weekblad «Trends-Tendance» van 17ma;>n 1994bcvaiecn
themanummer gewijd aan dc Waalse investeringen. waurin sprake
is van de situatic van de firma Gruno en Chardin (fabricagc van
lederen kleding). De GIMB he/il IS^ (9.8 miljocn voor 1992)
van de aancielen in deze onderneming en l i jkt thans afwijzcnd te
siaan tegennver een nieuwe deelneming in hot kapiiaal. Gruno en
Chardin zou intussen bij dc SOWAGEP ecu lening van 30 miljoen
hehben verkregen. op voorwaardc dai hasir zeiel naar Wallonie
wordi overgebrachi. Deze zeiel is vandaag echlcr nog steeds in
Brussel gevestigd.

Kan de heer Mimsier me. mci heirckking lot hei Mandpuni van
de GIMB in deze zaak. de volgenue vragen heaniwodrdcr.

1. Heefl de GIMB officieel ge^eigerd. en vanal wanncer. om
Gruno en Chardin in 1993 le financicren. ol'schoon /e in 1992
18% van hei kapitaai in handen had'.'

2. Trekl de GIMB zich volledig lerug of wcigert zij alleen de
participatie vermeld in hetjaar\erslag 1992 van dc GIMB. ic
verhogen?

3. Zo ja. op weike redenen berusi deze weigering dun'.' Beircl'l
het een nieuwe keuze wat de orieniatie van de invesieringcii
betreft of houdt deze weigering om le paniciperen reeds verband
met de bedoelingen van Gruno en Chardin om in Wallonie
fondsen le zoeken?

4. Welk standpunt zai de GIMB innemen indien ze loch nog in de
financiering van deze maaischappij bijdraagt wanneer dczc
laatste Waalse fondsen heefi verkregen en z i j haur zeiel naar
Wallonie zai verhuizen? Zai de GIMB pogen haar kapitaal-
inbreng terug te krijgen? Zo ja. op weike wijze?
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Ministre des Travaux publics,
des Communications et de la Renovation

des Sites d'Activites economiques desaffectes

Question rr 468 de M. Walter Vandenbossche du 30 mars 1994
I N.I:

Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil
d'Etat selon la procedure d'urgence.

La question a ele publiee dans !c Bulletin n° 40. p. 3878.

Minister belast met Openbare Werken,
Verkeer en de Vernieuwing

van Afgedankte Bedrijfsruimten

Vraag nr. 468 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 30 maart
1994 (N.):

Toename van de vraag aan spoedadviezen aaii de Road van
State.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 4U. biz. 3878.

Question n'' 471 de M. Walter Vandenbossche du 30 mars ; Vraag nr. 471 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 30 maart
1994 (N.): ; 1994 (N.):

Travaux de fmition rue Genesse a Anderlecht et montant de < Afwerking van de Genessestraat te Anderleclit en vereist
1'iitvestissement necessaire. ', iiivesteringsbedrag.

La quesnon a ele puhliee dans Ic Bul le t in n° 40. p. 3S79. De vraag werd gepubliceerd in Bullet in nr. 40. hlz. 3879.

Question n' 476 de Mme Evelyne Huytebroeck du 28 mars
1994 iFr.i:

Installation de roads-points a Forest et refection de trottoirs
- Plan de circulation - Agencement de la Ch. d'Alsemherg.

La question a eie publiee dans Ie Bullet in n° 40. p. 3881.

Vraag nr. 476 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 28 maart
1994 (Fr.):

Aanleg van verkeerspleinen in Vorst en herstelling van de
steepen - Verkeersplan - Inrichting van de Alsemhergsesteen-
weg.

De vraag werd gepubliceerd in Bullet in nr. 40. biz. 3881.

Question n 478 de Mme Marie Nagy du 30 mars 1994 (Fr.): Vraag nr. 478 van mevr. Marie Nagy d.d. 30 maart 1994 (Fr.):

Declarations du ministre a propos de la circulaire de Saegher
relative au nomhre d'emplacements de parking.

Des son entree en Ibnciion Ie predecesseur du minisire avail
annoncc sa voionie de modifier la circulaire du 17 juin 1970.

II e.sl reconnu aujourd'hui que la maitrise du stationneinent est
indispensable a mute polilique visant a reduire I'emprise de la
circulation automobile.

L'honorable minisire a declare qu' i l considerait la norme
(pounant ires contestee) d'un emplacement de parking par 50 m-'
de bureau, comme insut'fisante!

L'honorable minisire peut-il me dire s'il reprend a son compte
les propositions Iris de modification de la circulaire approuvees
par son collegue Thys et transmises depuis deux ans au ministre
Picque?

Verklariiigeii van de Minister over de omzendbrief de Saegher
betreffende het aantal parkeerterreinen.

Van bij zijn aamreden hadde voorganger vande Minister aange-
kondigd dat hij de omzendbriel' van 17 jun i 1970 wou wijzigen.

Vandaag erkent iedereen dat het in hei kailer van elk beleid dat
heoogi het autoverkeer aan banden le leggen. onontbeerlijk is de
parkeergelegenheid le beperken.

De geachte Minister heett verklaard dai hi j de (nochtans erg
betwiste) norm van een parkeerplaats per 50 m-' aan kantoren als
onvoldoende beschouwde.

Kan de geachte Minister mij zeggen of hij hei eens is met de
Irisvoorstellen tot wijziging van de omzendbrief. weike door zijn
collega Thys werden goedgekeurd en die reeds iweejaar geleden
aan minister Picque werden overgezonden?

Question n'- 480 de Mme Evelyne Huytebroeck du 15 avril
1994 iFr.i:

Abandon des travaiix d'eiigazonnemenf de pliisieiirs sites
pour trains.

Dans 3 quarners de Bruxelles. 1'Executif bruxellois avail pris
des engagemenis concernant 1'engazonnement de sites pour trams.
Des problemes I'lnanciers semblent aujourd'hui remettre en cause
la realisation de ces travaux.

Vraag nr. 480 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 15 april
1994 (Fr.»:

Het stopzetten van het gazonneren van versehillende tram-
banen.

De Hoofdstedelijke regering had belooi'd de trambanen in drie
Brusselse wijken le gazonneren. Financiele problemen lijken thans
de uitvoering van deze werkzaamheden op de helling te zetten.
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A Molenbeek avenue Brigade Piron un engazonnement etait
prevu. Aucun travail ne devait etre realise sur les voies il
suffisait d'y mettre Ie gazon.

Avenue Louise ou les rails sont disloques ce qui provoque une
forte limitation de la vitesse des trams (27 km/h) on prevoit
egalement d'abandonner 1'engazonnement.

Enfin, avenue Van Volxem, un site laisse pour compte depuis
plusieurs annees, 1'engazonnement mais egalement la refec-
tion de la voirie, des bordures. des marquages semblent etre
abandonnes. Puis-je rappeler au ministre que dans ce dernier
cas Ie Gouvemement regional approuvait 1'execution des travaux
(11,6 millions) en decembre 1993 ei qu'un permis de batir a
ete delivre Ie 7 fevrier 1994. De premiers travaux ont ete
effectues sur Ie site mais la poursuite de ceux-ci semble bel et
bien compromise.

Le ministre peut-il des lors repondre a mes questions:

Esi-il exact que les travaux d'engazonnemeni de ces irois sites
sont abandonnes?

Pour quelles raisons? Sont-elles uniquement financieres?

Que! etait le cout global prevu pour ces travaux ainsi que le
cout par site.

Que prevoit le ministre pour eviter que les trams sortent de
leurs rails avenue Louise, pour faire en sorte que les sites bri-
gade Piron et Avenue Van Volxem soient malgre tout reame-
nages?

A quoi sen-il de realiser un comrat de quariier de reamena-
gement de 1'espace public du quanier St. Amoine a Forest si le
site des trams tout proche n'esi pas lui-meme rcamenage?

In Molenbeek was men van plan de baan op de Brigade
Pironlaan ie gazonneren. Hier moesten geen werken worden
uitgevoerd. Er diende alleen gras te worden ingezaaid.

Op de Louizalaan. waar de tramsporen vervormd zijn, wat de
snelheid van de trams sterk beperkt (27 km/h). zullen de banen
evenmin worden gegazonneerd.

Op de Van Volxemlaan ten slotte, een laan die sedert velejaren
wordt verwaarloosd. ziet het ernaar uit dat wordi afgezien van
de gazonnering. maar dat ook de weg. de trottoirbanden en de
markering niet meer worden hersteld. Mag ik de Minister eraan
herinneren dat de Hoofdstedelijke Regering deze werken ( 1 1 .A
miljoen) in december 1993 had goedgekeurd en dat er op 7
februari 1994 een bouwvergunning is afgegeven. De eersie
werken werden uiigevoerd, maar de voonzetting ervan li jkt
ten zeersie in het gedrang te komen.

Kan de Minister mi j dan ook de volgende vragen beantwoorden:

Klopt hei dai de gazonneringswerken in deze drie ge\'allen
werden siopaezet?

Waarom? Alleen om financiele redenen'.'

Hoeveel zouden deze werken in toiaal hebben gekosi en hoevecl
pergeval?

Wat is de Minister van plan te doen om te voorkomen dai de
trams op de Louizalaan ontsporen en om ervoor le zorgen dai
de banen op de Brigade Piron en de Van Volxemlaan hoe dan
ook worden heraangelegd?

Wat is het nut van een wijkcontract voor het heraanleggen van
de openbare ruimten in de Sl.-Amoniuswijk van Vorsi indien
de trambaan in de onmiddellijke nabijheid niet wordi herauii-
gelegd.

Question n° 481 de M. Thierry de Looz-Corswarem du 15 avril
1994 (Fr.):

Frais de fonctionnement de {'hotel Brugmann.

Monsieur le ministre voudrait-il me faire savoir quel esi le
montant du budget de fonctionnement de I'hotel Brugmann. Ceci
par poste et par annee depuis I'occupation de cet immeuble par
1'Executif et le Gouvemement bruxellois.

Ceci, y compris noiamment les depenses d'entretien. de chauf-
fage, de personnel, de mobilier, de materiel, d'alimentation, de
boissons et d'energie.

De plus monsieur le ministre peut-il me faire savoir de combien
de pieces se compose le service a 1'iris en porcelaine de Limoges
achete en 1993 par monsieur Thys pour un montant de pres de
2,5 millions?

Enfin je voudrais savoir pourquoi monsieur Thys a choisi la
porcelaine de Limoges plutot que la porcelaine de Bruxelles.

Vraag nr. 481 van de heer Thierry de Looz-Corswarem d.d. 15
april 1994 (Fr.):

WerkingskosteJi van het Brugmannhuis.

Zou de heer Minister me kunnen meedelen welk bedrag wonJl
uitgetrokken op de begrotins voor de werking van het Brugmann-
huis. per post en perjaar sedert de Executieve en de Hoofdstede-
'lijke Regering dit aebouw in gebruik heeft genomen.

Graag vernam ik ook de uitgaven voor onderhoud verwarminy.
personeel. meubilair. maierieel. eten. drank en energievoorziening.

Zou de heer Minister me bovendien ook kunnen meedelen uii
hoeveel delen het irisservies - in Limogesporselein - besiaat waar
de heer Thys in 1993 om en bij de 2,5 miljoen voor heeft betaald.

Ten slotte had ik graag vernomen waarom de heer Thys voor
Limogesporselein in plaats van Brussels porselein heeft geopteerd?
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Question n° 482 de M. Thierry de Looz-Corswarem du 15
avril 1994 (Fr.):

Depenses pour la location et I'entretien des plantes des mi-
nisteres.

Monsieur Ie ministre peut-il me faire connaitre Ie montant
annuel des depenses effectuees depuis 1989 en faveur de la loca-
tion et de I'entretien de plantes et de fleurs dans ses differents
ministeres?

Vraag nr. 482 van de heer Thierry de Looz-Corswarem d.d. 15
april 1994 (Fr;>:

Uitgaven voor het huren en het onderhouden van de planten
in de ministeries.

Zoude heer Minister me kunnen zeggen hoeveel er sedert 1989
jaarlijks wordi besteed aan het huren en het onderhouden van
planten en bloemen in de verschillende ministeries'?

Question n° 483 de Mme Brigitte Grouwels du 15 avril 1994
IN.):

Bailments inoccupes relevant de la competence du ministre.

On a deja pu consiaier a plusieurs reprises que 1'inoccupaiion
des logements provoque Lin delabrement du quartier (des quartiers)
environnantis).

La Region essaye a juste litre d'y reagir.

Malheureusement. i l taut bien constater que de nomhreuses
administrations sont elles-memes proprietaires de logements
inoccupes el donnent ainsi Ie mauvais exemple.

Je souhaiterais que vous me communiquiez les bailments. rele-
vant de voire competence, qui etaient inoccupes au l^janvier.

Vraag nr. 483 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 15 april 1994
(N.):

Leegstaande geboimen onder de bevoegdheid van de Minis-
ter.

Zoals reeds menigmaal bevesiigd. heeft leegstand van woningen
meestal een verkommering van de omiiggende wijk(en) tot gevolg.

Het gewest probeert hier terecht tegen te ageren.

Spijtig aenoeg dient vastgesield dat heel wat besturen zeif
eigenaar zijn van leegstaande woningen en derhalve het slechte
voorbeeld geven.

Gelieve mee te delen weike gebouwen die onder uw bevoegd-
heid vallen op 1 januari leegsiaand waren.

Question n° 484 de M. Andre Drouart du 15 avril 1994 (Fr.):

Publicite pour tin courtier de prets d'argent dans «Parcours
libre».

Vraag nr. 484 van de heer Andre Drouart d.d. 15 april 1994
(Fr.):

Reclame voor een geldscltieter in «Parcours Libre».

"Parcours lihre» est une publication a 1'initiative du ministre
des communications. Dans un dernier numero, la page arriere de
couverture est couverte par la publicite d'un courtier de prets
d'argent. Cette publicite laisse entendre que toute reponse a un
besoin d'argent peut etre facilement satisfaite.

Compte tenu du fait que Ie surendettement est une des causes
principales pour certaines families de la chute dans une situation
de precarite, voire de pauvrete, Ie ministre considere-t-il que cette
publicite a sa place dans une publication editee a son initiative?
La meme publicite etant laraement presente dans les vehicules de
la STIB. Ie Ministre a-t-il charge son representant d'emettre
certaines reserves par rapport a celle-ci au conseil de gestion de la
societe?

«Parcours Libre» wordt uitgegeven op init iat iefvan de Minis-
ter van Verkeerswezen. In een recent nummer, staat een reclame-
boodschap van een geldschieterop de achterkant van de kaft. Deze
advertentie laat uilschrijven dat men gemakkelijk geld kan krijgen.

Is deze reclame voigens de Minister op haar plaats in een
publikatie die op zijn initiatief verschijnt. rekening houdend met
het feit dat sommige gezinnen in een onzekere toestand terecht
komen en zeits in armoede vervallen omdat ze tot over hun oren
in de schuiden zitten? Aangezien dezelfde reclameboodschap ruim
aan bod komt in de voertuigen van de MIVB, wil ik weten ofde
Minister zijn venegenwoordiger ermee belast heeft enig bezwaar
ten opzichte van deze boodschap te uiten in de raad van bestuur
van de maaischappij?

Question n° 485 de M. Thierry de Looz-Corswarem du 19 avril
1994 (Fr.):

Montant des honoraires payes aux avocats et bureaux juri-
diques depuis 1989.

Monsieur Ie ministre veuc-il me faire connaitre Ie montant des
honoraires regles a des avocats et aux bureaux juridiques consultes
pour I'ensemble de ses services. Ceci par annee depuis et y compris
1989?

Vraag nr. 485 van de heer Thierry de Looz-Corswarem d.d. 19
april 1994 (Fr.):

Bedrag van de honoraria betaald aan de advocaten en aan
de juridische adviesbureaus sedert 1989.

Wil de Minister mij zeggen hoeveel ereloon er jaarlijks werd
betaald aan de advocaten en de juridische adviesbureaus die voor
de diensten in hun geheel werden geraadpleegd. vanaf en met
inbegrip van 1989.
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Question ir 486 de Mme Marie Nagy du 20 avril 1994 (Fr.):

Statistiques des resquilleiirs siir Ie reseau de la ST1B - Suites
en cas d'insolvabilite.

La STIB pratique depuis plusieurs annees une politique de
repression de la t'raude au moyen d'un triple niveau d'amendc
correspondant a la lere. la 2eme et la 3eme fraude.

Quel est annee par annee depuis que ce systeme existe Ie nombre
de personnes concernees par chacun des 3 niveaux? Quel esi Ie
nombre de cas d'insolvabilite constate pour chacun des 3 niveaux?
Quelles som les suites qu'ont eu ces cas d'insolvabilite?

Vraag nr. 486 van mevr. Marie Nagy d.d. 2U april 1994 (Fr.):

Statistieken over de zwartrijders op hot MIVB-nct - Optreden
in geval van onvermogen.

De MIVB voert sinds enkele jaren een heleid ler heslraffing
van het zwartrijden via een boetesysteem met drie niveaus naar-
eelang het om een Ie. 2e en 3e geval van hedrog gaat.

Hoeveel personen werden sinds dit sysieem bestaat jaarlijks
op elk van deze drie niveaus beboel? Hoevee] ge \a l len van
onvermogen werden voorelk niveau vastgesield'.' Welk gevolg wcrd
aan die gevallen van onvermogen gegeven'.'

Secretaire d'Etat
adjoint au Ministre-President

Question n1119 de M. Walter Vandenbossche du 18 novembre
1993 (N.»:

Montant des honoraires paves a des avocats.

La question a ete puhliee dans Ie Bullet in n'' 36. p. 3597.

Staatssecretaris
toegevoegd aan de Minister-Voorzitter

Vraag nr. 119 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 18
november 1993 (N.):

Bedrag aan ereloiien hetaald aan advokaieii.

De vrmi;-: wcrd gepublicecrd in Bul le t in nr. 36. hlz. 3597.

Question n1 121 de M. Andre Drouart du 19janvierl994(Fr.i: I Vraagnr.121 van de heer Andre Drouart d.d. 19,janvicr 1994
^ iFr.i:

La publicite des document's administratifs dans Ie cadre de , De openhaarmakiiig van de administratieve stiikkcn in livl
1'ordoimance orgaitiqiie de la plamficatwn et de 1'urbaitismc, i kader van de ordonnantie houdende de organi&ativ van de plan-

\ ning en de stedehouw.

La question a ele puhliee dans Ie Bullet in n1 3S. p. 3730. DC vraag werd aepubliceerd in Bulletin nr. 3.S. blA 373t).

Question n° 125 de M. Walter Vandenhossche du 10 mars 1994 | \ raag nr. 125 van de heer Walter Vandenhossche d.d. 1(1 maart
(N.):

Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil
d'Etat selon la procedure d'urgence.

La question a ete publiee dans Ie Bullet in n' 40. p. 3882.

Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Raad van
State.

1994 (N.):

De vraaa werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. hlz. 3882.

Question n° 128 de M. Walter Vandenbossche du 17 mars 1994
(N.):

Nombre de handicapes employes dans Ie departement du
secretaire d'Etat.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3882.

Vraag nr. 128 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 17 maart
1994 (N.):

Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het depariement van
de Staatsecretaris.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. hlz. 3882.
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Question n° 129 de M. Jan De Berlangeer du 17 mars 1994
IN.):

Mesures concernant I'image de marque negative dont souffre
Bruxeiies, au plan international, en matiere de proprete piibli-
que.

La question a ele publiee dans Ie Bulletin n1 40. p. 3882.

Vraag nr. 129 van de heer Jan De Berlangeer d.d. 17 maart
1994 (N.):

Maatregelen t.a.v. het negatieve Internationale imago van
Brussel intake stadsreinheid.

De vraag werd gepubliceerd in Bullet in nr. 40. biz. 3882.

Question n° 130 de Mme Annick de Ville du 18 mars 1994 Vraag nr. 130 van mevr. Annick de Ville d.d. 18 maart 1994
iFr.):

Menace de demolition pesant sur t'iinmeiihle sis 37 avenue
Depose.

La question a etc publiee dans Ie Bul le t in n- 40. p. 3883.

(Fr.):

Dreigende afiraak van geboiiw nr. 37 aan de Depagelaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bullet in nr. 40. hlz. 3883.

Question n-131 de M. Walter Vandenbossche du 2; mars 1994
iN.r.

Campagnes d'in formation du departeiiienl.

La question a de publiee dans Ie Bul le t in n' 40. p. ."'883.

Vraag nr. 131 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 22 maart
1994 (N.):

Iiiformatiecampagnes van lu't departement.

De vraag werd gepubliceerd in Bullet in nr. 40. biz. 3883.

Question n° 132 de Mme Marie Nagy du 25 mars 1994 (Fr.): Vraag nr. 132 van mevr. Marie Nagy d.d. 25 maart 1994 (Fr.):

Information en matiere de recours an college d'lirhanisme. '. Informatie m.b.t. het beroep hij het stedebouwkundig col-
lege.

La question a etc publiee dans Ie Bullet in n1 40. p. 3884. De vraag werd gepuhiiceerd in Bu l l e t in nr. 40. hlz. 3884.

Question n-' 133 de Mme Evelyne Huytebroeck du 1" avril
1994 (Fr.):

Etude des cauls de transport par voie d'eaii des dechets mena-
gers.

La Societe Demets a aujoud'hui obtenu tous les permis neces-
saires a la poursuite de ses activites dont Ie transport des dechets
de construction par voie d'eau. Une concession doit encore etre
signee entre la Societe du Port et Demets qui stipulera clairement
quel terrain et done quel acces au Canal la Societe Demets pourra
utiliser au Sud de la zone du Canal.

L'un des projets de la Societe du Port est egalemem d'assurer a
inoyen terme Ie transport par voie d'eau des decheti menagers.
Comme cela se fait dans d'autres villes parcourues par une voie
d'eau comme Liege (avec Intradel). bientoi Anvers ou a letanger
Berlin. Genevc. Lyon.

Vntre cabinet a deja fait des eludes evaluam Ie coul d'un tel
transport et semble conclure qu'il se revele trop couteux. J'aimerais
savoir quels sont les couts de ce transport stipules dans votre etude?

Vraag nr. 133 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 1 april 1994
(Fr.):

Sliidie van de hasten om het liuishoudelijk afval via het wa-
ter te vervoeren.

De finna Demets heet't op dit ogenblik alle vergunningen verkre-
sen die nodig zijn voor de voortzetting van haar bedrijvigheden.
waaronder het vervoer van bouwafvai via de waterweg. De
Havenmaatschappij en Demets moeten wel nog een concessie-
overeenkomst ondertekenen. waarin duidelijk bepaald zai worden
welk terrein en dus weike toeaang tot het Kanaa! de maatschappij
Demets ten zuiden van de Kanaalzone zai kunnen gebruiken.

Een van de projecten \an de Havenmaatschappij hehiaat erin
het huishoudelijk afval op middellange termijn via het water ie
vervoeren. zoals dit geschiedt in andere steden aan een waterloop,
hijvoorbeeld Luik (met Iniradel). weldra in Antwerpen en in het
buitenland in Berlijn. Geneve en L\on.

L'w kabinet heet't reeds studies gemaakt over de kostprijs van
een dergelijk vervoer en lijkt ie besluiten dat dit te duur uitvalt.
Graag vernam ik weike kostprijs uil uw studies naar voren komt?
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De quels facteurs et parametres vos calculs tiennent-ils compte?
Le facteur environnement a-t-il ete pris en compte?

Votre etude prevoit-elle un transport fluvial en vrac ou par
conteneurs? Est-i) envisage de travailler avec un transporteur prive
qui assure deja le transport des dechets de construction et qui
possederait deja un terrain au Sud du canal qui permettrail. le
deversement des dechets? Cette solution pennettrait sans doute
une rationalisation des coflts.

Avez-vous egalement envisage dans cetie etude ou dans vos
projets la constitution d'un «p61e proprete» au Sud du Canal qui
comprendrait done plus largement des batiments administratifs.

Met weike factoren en parameters werd bij het berekenen ervan
rekening gehouden? Werd met de factor «leefmilieu» rekening
gehouden?

Voorziet uw studie in bulk- of containervervoer via het water?
Wordt er overwogen met een prive-transporteur te werken. die nu
reeds het bouwafval vervoert en die reeds beschikt over een terrein
ten zuiden van het Kanaal, waar het afval kan worden gestort?
Deze opiossing zou de kosten wellicht kunnen drukken.

Heeft u in deze studie of in uw projecten ook gedacht aan de
oprichting van een «netheidscentrum» ten zuiden van het Kanaal,
waar dus administratieve gebouwen deel zouden van uitmaken?

Question n° 134 de Mme Brigitte Grouwels du 1" avril 1994
(N.):

Campagnes d'information du ministere et du cabinet.

Le ministere de la Region de Bruxelles-Capnale ei/ou le cabi-
net ont mene des campagnes d'information en 1993: je souhaiterais
obtenir a ce sujet les renseignements suivant?:

1. Le nombre de campagnes et de messages d'information ou de
communications d'interet general qui ont ete menees en 1993
(presse ecrite, presse audiovisuelle. brochures, etc.)

2. a) Ces campagnes ont-elies ete concues et/ou realisees par des
specialistes du secteur prive (societes ou auires)?

b) Si tel est le cas. lesquel(le)s?

3. Votre photo, votre nom ou une autre mention personnelle onl-
ils figure dans cette campagne?

4. Je souhaiterais connaitre pour chaque message, campagne ou
communication:

a) le prix de realisation
b) le prix d'impression
c) le cout total
d) le cas echeant, le nom de 1'imprimeur
e) la diffusion; - le public-cible

- le diffuseur
f) le contenu
g) le tirage
h) la langue utilisee
i) 1'article budgetaire conceme.

Vraag nr. 134 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 1 april 1994
(N.):

Informatiekampagnes van het ministerie en van het kahini'l,

In verband met de in 1993 gehouden intbrmaiiecampaanes door
het ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewesi en/of hci
kabinet. had ik graag volgende gegevens bekomen:

1. Het aantal in 1993 gevoerde intbrmatiecampagnes en -bood-
schappen ofmededelingen van algemeen nut (schrijvende pers.
audio-visueie pers. brochures, enz...).

2. a) werden die campagnes bedachi en/of gerealiseerd door
specialisten uit de paniculiere sektor (vennooischappen of
andere)?

b) zoja. weike?

3. Kwamen uw foio. naam of een andere persoonlijke vermeldii-i!;;'
in deze campagne voor?

4. Graag voor eike boodschap. campagne en mededeling:

a) de reaiisatiekost
h) de drukkost
c) de totale kosi
d) desgevallend de naam van de drukker
e) de verspreiding: - het doelpubliek

- de verspreider
0 de inhoud
g) de opiage
h) de gebruikte taal
i) het betrokken begrotingsartikel.

Question n° 135 de Mme Brigitte Grouwels du 15 avril 1994
(N.):

Batiments inoccupes relevant de la competence du secretaire
d'Etat.

On a deja pu constater a plusieurs reprises que 1'inoccupation
des logements provoque un delabrement du quanier (des quartiers)
environnant(s).

La Region essaye a juste litre d'y reagir.

Vraag nr. 135 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 15 april 1994
(N.):

Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de Staats-
secretaris.

Zoals reeds menigmaal bevestigd. heeft leegstand van woninsen
meestal een verkommering van de omiigeende wijk(en) tot gevolg,

Het gewest probeert hier terecht tegen te ageren.
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Malheureusement. il faut bien constater que de nombreuses
administrations sont elles-memes proprietaires de logements
inoccupes et donnent ainsi Ie mauvais exemple.

Je souhaiterais que vous me communiquiez les batiments, rele-
vant de voire competence, qui etaient inoccupes au P'janvier.

Spijtig genoeg dient vastgesteld dat heel wat besturen zeif
eigenaar zijn van leegstaande woningen en derhalve het slechte
voorbeeld geven.

Gelieve mee te delen weike gebouwen die onder uw bevoegd-
heid vallen op 1 januari leegstaand waren.

Question n'- 136 de Mme Marie Nagy du 26 avril 1994 (Fr.):

Permis et certificats d'urbanisme accordes a des projets
d'hotels entre Ie l"juillet 1989 et Ie 17juillet 1991.

Dans ma question du 28 octobre 1993j'interroaeais Ie Ministre
sur les projets d'hotels pour iesquels ou permis ou certificat
d'urbanisme avail ete accorde.

La reponse du ministre fait etat de I'ensembie d'autorisations
posterieures a 1'entree en vigueur de la circulaire n° 003.

Pour me permeitre une meilleure comprehension des conclu-
sions de 1'eiude BRAT. Ie ministre peut-il m'indiqueregalement Ie
permis et certit'icais accordes entre Ie 1" juillet 1989 et Ie 17jui l -
)ci 1991?

Vraag nr. 136 van mevr. Marie Nagy d.d. 26 april 1994 (Fr.):

Stedebouwkundige vergunningen en attesten voor hotel-
projecten afgegeven tussen 1 juli 1989 en 17juli 1991.

Mijn vraag van 28 oktober 1993 had betrekking op de
hotelprojecten waarvoor ofwel een Stedebouwkundige vergunning
otwel een stedebouwkundig attest werd afgegeven.

Het antwoord van de Minister gaf me een overzicht van de
vergunningen die na de inwerkingtreding van de omzendbrief
nr. 003 werden uitgereikt.

Kan de Minister me. opdat ik beter de conclusies van deBRAT-
studie zou begrijpen. eveneens meedelen hoeveel vergunningen
en attesten tussen 1 ju l i 1989 en I 7 j u i i 1991 werden afgegeven?

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre
des Finances, du Budget,
de la Fonction publique

et des Relations exterieures

Question n'' 105 de M. Walter Vandenbossche du 7 octobre
1993 (N. i :

Autorisation de cumul a du personnel remunere par la
Region.

La question a eie publiee dans Ie Bulletin n° 35. p. 3534.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Financien, Begroting,

Openbaar Ambt
en Externe Betrekkingen

Vraag nr. 105 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 7 oktober
1993 (N.):

Toelating tot cumulatie aan door het Gewest bezoldigd
personeel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 35. biz. 3534.

Question n' 111 de M. Andre Drouart du 18 janvier 1994 (Tr.):

Respect de la legislation dans les conventions conclues entre
les communes, les CPAS et les intercommunales d'electricite.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 38, p. 3731.

Vraag nr. Ill van de heer Andre Drouart d.d. 18 januari 1994
(Fr.):

Naleving van de wetgeving in de overeenkomsten tussen de
gemeenten, de OCMW's en de intercommunale elektriciteits-
maatschappijen.

De vraag werd gesteld in Bulletin nr. 38. biz. 3731.

Question n1 113 de M. Francois Roelants du Vivier du 21
fevrier 1994 (Fr.h

Regime d'aides favorisant ['utilisation d'energies renouve-
lables en Region bruxelloise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3884.

Vraag nr. 113 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 21
februari 1994 (Fr.»:

Huurregeling voor de bevordering van het gebnuk van her-
nieuwbare energieen.

De vraag werd gesteid in Bulletin nr. 40. biz. 3884.
495
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Question n° 116 de M. Walter Vandenbossche du 22 mars 1994
(N.):

Campagnes d'information dii departement.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40, p. 3885.

Vraag nr. 116 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 22 maart
1994 (N.f.

Infonnatiecampaffiies van liet departement.

De vraag werd gepubiiceerd in Bulletin nr. 40. biz. 3885.

Question n° 117 de Mme Brigitte Grouwels du 1" avril 1994
(N.):

Campagnes d'informasion du ministere et du cabinet.

Le ministere de la region de Bruxelles-Capitale et/ou Ie cabi-
net ont mene des campagnes d'inlbrmaiions en 1993: je souhaiterais
obtenir a ce sujet les renseignements suivants:

1. Le nombre de campagnes et de messages d'intbnnaiion ou dc
communications d'imeret general qui onl etc menees en i993
(presse ecrite. presse audiovisuelle. brochures, etc.)

2. a) Ces campagnes ont-elles etc concues et/ou realisees par des
specialistes du secteur prive (societes ou autres)?

b) Si tel est le cas. lesqueldels?

3. Votre photo, votre nom ou une autre mention personnelle oni-
ils figures dans cetle campagne?

4. Je souhaiterais connaitre pour chaquc message, campagne ou
communication:

a) le prix de realisation
h) le prix d'impression
c) le coul total
d) le cas echeanl. le nom de 1'imprimeur
e) la diffusion: - le public-cihie

- le dil'fuseur
0 le contenu
g) le tirage
h) la langue utilisee
i) 1'article budgeiaire concerne.

Vraag nr. 117 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 1 april 1994
(N.»:

Informatiecampagnes van het ministerie en van liet kahinet.

In verbandmetdein 1993 gehouden informatiecampagnes door
hei minisierie van het Brussels Hoot'dstedelijk Gewest en/of hci
kabinet. had ik graag volgende gegevens bckomen:

1. Hei aantal in 1993 gevoerde informatiecampagnes en -bood-
schappen of mededelingen van algemeen nut ischrijvende pei-N.
audio-visuele pers. brochures, enz...).

2. a) werden die campagnes bedacht en/of gerealiseerd door
snecialisten uit de particuliere sektor (vennootschappcn of
andere)?

h) zo ia. weike?

3. Kwamen u\v foio. naam ofeen andere persoonlijke vermeldin;;:
in deze campagne voor'.'

4. Grxif voor eike boodschap, campagne en mededelin;!:

a) Je realisatieko^l
b ) de drukkost
0 dr loiale kosi
d ) de<gevallend de naam van de drukker
e) d? '.erspreiding: - het doelpubliek

- de verspreider
f) de inhoud
g) de opiage
h ) de gebruikte taal
i) het betrokken hegrotingsanikel.

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre
du Logement, de 1'Environnement,

de la Conservation de la Nature
et de la Politique de 1'Eau

A. Questions posees a M. Gosuin

Question n° 85 de M. Robert Garcia du 25 juin 1990 (N.):

Automations accordees et controles effectues par 1'IBGE.

La question a ete publiee dans ie Bulletin n° 12, p. 1151.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Huisvesting,

Leefmilieu, Natuurbehoud
en Waterbeleid

A. Vragen gesteld aan de heer Gosuin

Vraag nr. 85 van de heer Robert Garcia d.d. 25juni 1990 (N.):

Verguniiiitgen afgeleverd en controles uitgevoerd door het
BIM.

De vraag werd gepubiiceerd in Bulletin nr. 12. biz, 1151 .
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Question n° 184 de M. Willem Draps du 27 juin 1991 (Fr.):

Retard dans Ie traitement des dossiers commodo-incommodo,
faute de personnel suffisant a I'administration de I'environ-
nement.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15. p. 1520.

Vraag nr. 184 van de heer Willem Draps d.d. 27 juni 1991
(Fr.):

Achterstal in de behandeling van de dossiers commodo-
incommodo bij gebrek aan voldoende personeel voor de
Leefmilieii-administratie.

De vraag werd sepubliceerd in Bulletin nr. 15. biz. 1520.

Question rr 201 de M. Stephane de Lobkowicz du 3 septembre
1991 (Fr.):

Organigramme de I'lnstitut bruxellois pour la gestion de
I'enviroimemeiit.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n^ 17. p. 1746.

Vraag nr. 201 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 3
September 1991 (Fr.):

Organogram van liet Brussels Institnut voor Milieubeheer.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 17. biz. 1746.

Question ir 213 de M. Charles Huygens du 25 octobre 1991
iFr.l:

I'laintes au sujet de la firme Cebelor a Ganslioren.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n1 18. p. 1825.

Vraag nr. 213 van de heer Charles Huygens d.d. 25 oktober
1991 (Fr.):

Klacliten over defirma Cebelor in Ganshoren.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 1825.

B. Questions posees a M. van Eyil

Question 11s 293 de M. Philippe Debry du 4 fevrier 1994 (Fr.):

Refus d"octroi d'AD/L pour cause de uon-domiciliation du
demandeur.

La question a ele publiee dans Ie Bulletin n° 39, p. 3820.

B. Vragen gesteld aan de heer van Eyil

Vraag nr. 293 van de heer Philippe Debry d.d. 4 februari 1994
(Fr.l:

Weigering om de VISIT uit te keren omdat de aanvrager zijn
woonplaats niet heeft in de woning die hij verlaat.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 39. biz. 3820.

Question n° 296 de Mme Annick de Ville du 18 mars 1994
(Fr.):

Projet de demolition de I'immeuble de style mauresque situe
place Govaerts a Aiidergliem.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40. p. 3887.

Vraag nr. 296 van mevr. Annick de Ville d.d. 18 maart 1994
(Fr.):

Afbraakproject voor liet gebou-w van Moorse stiji op liet
Govaertsplein te Oudergem.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40. hlz. 3887.

Question n1 297 de M. Walter Vandenbossche du 22 mars 1994 Vraag nr. 297 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 22 maart
(N.): ; 1994 (N.I :

Campagnes d'information du departement.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 40. p. 3887.

Informatiecampagnes van liet departement.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 40, biz. 3887.
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Question n0 298 de Mme Brigitte Grouwels du 1" avril 1994
(N.):

Campagnes [['information du ministere et du cabinet.

Le ministere de la Region de Bruxelles-Capitale et/ou Ie cabi-
net ont mene des campagnes d'infomiation en 1993; je souhaiterais
obtenir a ce sujet les renseignements suivants:

1. Le nombre de campagnes et de messages d'information ou de
communications d'interet general qui ont ele menees en 1993
(presse ecriie. presse audiovisuelle. brochures, etc.)

2. a) Ces campagnes ont-elles ete concues et/ou realisees par des
specialistes du secteur prive (societes ou autres)?

b) Si tel est le cas. lesquel(le)s?

3. Votre phoio. votre nom ou une autre mention personnelle ont-
ils figure dans cetie campagne?

4. Je souhaiterais connaitre pour chaque message, campagne ou
communication:

a) le prix de realisation
b) le prix d'impression
c) le cout total
d) le cas echeant, le nom de 1'imprimeur
e) la diffusion: - le public-cible

- le diffuseur
0 le conienu
g) !e lirage
h) la iangue utilisee
i ) 1'anicle budgeiaire concerne.

Vraag nr. 298 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 1 april 1994
(N.):

Informatiecampagnes van het ministerie en van het kahinct.

In verband met de in 1993 gehouden informaiiecampagnes door
het ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en/of hel
kabinet. had ik graag volgende gegevens bekomen:

1. Het aantal in 1993 gevoerde informatiecampagnes en -bood-
schappen ofmededelmgen van algemeen nut (schrijvende pers,
audio-visuele pers, brochures, en2...i.

2. a) werden die campagnes bedacht en/of gerealiseerd door
specialisten uit de particuliere sektor (vennootschappen ol'
andere)?

b) zoja, weike?

3. Kwamen uw foto, naam ofeen andere persoonlijke vermelding
in deze campagne voor?

4. Graag voor eike boodschap. campagne en mededelmg:

a) de realisatiekost
h) de drukkost
c) dc totale kosi
d) desgevallend de naam van de drukker
e) dc verspreiding: - het doelpubhek

- de verspreider
f) de inhoud
g) de opiage
h) de gehruikie laal
i ) het betrokken hegroiingsariike].
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II. Questions auxquelles
une reponse provisoire a ete fournie
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President et Ministre
de 1'Amenagement du Territoire,

des Pouvoirs locaux et de 1'Emploi

Question n° 241 de M. Bernard Clerfayt du 19 decembre 1990
(Fr.):

Traduction simultanee des debats tors des conseils commu-
naux.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 12. p. 1165.

Voorzitter en Minister
belast met Ruimtelijke Ordening,

de Ondergeschikte besturen en Tewerkstelling

Vraag nr. 241 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 19 december
1990 (Fr.):

Simultaanvertaling tijdens gemeenteraden.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 12. biz. 1165.

Question n° 262 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 1" fevrier
1991 (Fr.):

Renovation du tissu urbain. - Subventions accordees par
I'Executif.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 12, p. 1166.

Vraag nr. 262 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 1 fe-
bruari 1991 (Fr.):

Vernieumng van het stadsweefsel. - Subsidies van de Exe-
cutieve.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 12, biz. 1166.

Question n° 297 de M. Stephane de Lobkowicz du 27 mars
1991 (Fr.):

Organigramme du personnel charge du departement de
I'informatique dans les differentes communes.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 14, p. 1408.

Vraag nr. 297 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 27 maart
1991 (Fr.):

Organogram van het personeel van de afdeling informatica
in de verschillende gemeenten.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 14, biz. 1408.
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Question n° 388 de M. Stephane de Lobkowicz du 8 octobre
1991 (Fr.):

Renovation d'immeuhles isoles a St.-Gilles.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 18, p. 1829.

Vraag nr. 388 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 8 oktober
1991 (Fr.):

Veritieiiwing alleenstaande gehouwen in St.-Gilli!;.

De vraag en het voorlopig aniwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 18, biz. 1829.

Question n° 392 de M. Philippe Debry du 15 octobre 1991
(Fr.):

Le remboursement des avances recuperables en mafiere de
renovation urbaine.

La question et la reponse provisoire oni ete publiees dans Ic
Bulletin n° 18. p. 1829.

Vraag nr. 392 van de beer Philippe Debry d.d. 15 oktober 1991
(Fr.):

De terughetaling van de recupereerbare voorschotten intake
stadsvernieuwiiig.

De vraag en het voorlopig amwoord werdcn gepubliceerd in
Bulletin nr. 18. biz. 1829.

Question n° 418 de M. Walter Vandenbossche du 11 decembre
1991 (N.):

Primes a la renovation et a 1'assainissement.

La question el la reponse provisoire onl eie publiees dans le
Bulletin n° 19. p. 1904.

Vraag nr. 418 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 11
december 1991 (N.>:

Renovatie- en saneringspremies.

De vraag en het voorlopig aniwoord werdcn gepuhliceerd in
Bul le t in nr. 19, biz. 1904.

Question n° 533 de M. Andre Drouart du 14 octobre 1992 (Fr.):

Les subsides regionaux aux commune.1,.

La question et la reponse provisoire onl eie publiees dans lc
Bulletin n° 28. p. 2723.

Vraag nr. 533 van de heer Andre Drouart d.d. 14 oktober 1992
(Fr.):

DC gewestelijke subsidies voor de gemeentcn.

De vraag en hei voorlopig aniwoord werdcn gepubIiceerJ in
Bullet in nr. 28, biz. 272?.

Question n° 628 de M. Jacques Simonet du 24 mai 1993 (Fr.):

La conference du Parlement europecn sur les pouvoirs locaux
dans le nouvel liemicycle bruxellois.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans le
Bulletin n° 32. p. 3164.

Vraag nr. 628 van de heer Jacques Simonet d.d. 24 mei 1993
(Fr.):

De Eiiropese conferentie over de tokale hestiiren in het ifii'u-
we Brusselse lialfrond.

De vraag en het voorlopig aniwoord werden gepubliceerd in
Bu l l e t inn r .32 .b lz .3164 .

Question n° 636 de M. Andre Drouart du 4 juin 1993 (Fr.):

L'implantation de py tones relais pour mobilop hones dans le
respect de I'ordonnance sur I'urbanisme.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans
le Bulletin n° 32, p. 3183.

Vraag nr. 636 van de heer Andre Drouart d.d. 4 juni 1993
(Fr.»:

De plaatsing van doorstraalpylonen voor mohilofoons met
inachtneming van de ordonnantie op de stedebouw.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bullei innr.32.blz.3183.
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Question ir 654 de M. Walter Vandenbossche du 24 juin 1993
(N.):

ACS employes dans les communes bruxelloises. - Role
linguistique.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 33. p. 3297.

Vraag nr. 654 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 24 juni
1993 (N.):

GESCO's. - Tewerkstelling in Brusselse gemeentebesturen.
- Taalaanhoriglieden.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 33, biz. 3297.

Question n-' 710 de M. Olivier Maingain du 1" decembre 1993
(Fr.):

Procedures jiidiciaires oil juridictionnelles en cours aux-
quelles la Region est partie.

La question et !a reponse provisoire ont ete publiees dans Ie '
Bulletin n° 37. p. 3661.

Vraag nr. 710 van de heer Olivier Maingain d.d. 1 december
1993 (Fr.):

Aaii de gang zijnde gerechtelijke procedures waarbij het
Gewest parti} is.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr.\T7, biz. 3661.

Ministre des Travaux publics,
des Communications et de la Renovation

des Sites d'Activites economiques desaffectes

Question n' 487 de M. Jacques Simonet du 20 avril 1994 (Fr.):

Travaitx de renforcement du pont du Charroi pour I'arrivee
du TGV.

La Derniere Heure de ce 8 avril 1994 revele les prohlemes
rencontres par la SNCB suile a I'ouverture d'une enquete prealable
au classement du pont du Charroi (a Forest).

Le TGV arrivant a Bruxeiles-midi doit emprunter ce pont. I I
semble que 1'edifice dans son etai actuel ne puisse supporter
I'arrivee du train sans subir d'importants travaux de renforcement.

L'ancienneie et la trasilite du pont ont amene la SNCB pour
des raisons de securite a introduire une demande de permis
d'urbanisme aupres de la Region atin de pouvoir rentbrcer cet en-
semble archiieciural.

Nonobstant les constaiations effectuees par les ingenieurs et
les services techniques de la SNCB. le cabinet du secretaire d'Etat
regional au patrimoine estime qu'aucun probleme de resistance du
pont ne se pose.

Une enquete prealable au classement du pont est en cours au
sein de la Commission des monuments et sites. Cette enquete a
pour consequence qu'aucun des travaux de consolidations
indispensables ne pourrait etre effectue a 1'edifice avant 1995 soil
pres de six mois apres 1'amvee du TGV en gare du midi.

Le minisire peut-il confinner cette information?

Minister belast met Openbare Werken,
Verkeer en de Vernieuwing

van Afgedankte Bedrijfsruimten

Vraag nr. 487 van de heer Jacques Simonet d.d. 20 april 1994
(Fr.):

Werken ter versteviging van de Gerijhritg voor de komst van
deHST.

•<La Derniere Heure» van 8 april 1994 onthult de problemen
die de NMBS kent ten gevolge van de opening van een aan de
bescherming voorat'gaand onderzoek met betrekking lot de
Gerijbrug in Vorst.

De HST die in Brussel-Zuid aankomt moet over die hrug. De
constructie lijkt in de huidige staat, zonder de nodige versievi-
gingswerken. niet klaar te zijn voor de komst van de HST.

De ouderdom en de gebrekkise staat van de hrug hebben de
NMBS er om veiligheidsredenen toe gebracht een stedebouw-
kundige vergunning bij het Gewest aan te vragen om dit architec-
luraal geheel te versterken.

Ondanks de vaststellingen van de ingenieurs en de lechnische
diensten van de NMBS. meent het kabinet van de aewestelijke
Staatssecretaris belast met het patrimonium dat er inzake draag-
kracht van de brug geen probieem bestaat.

Bij de Commissie voor Monumenien en Landschappen is men
bezig met een aan de bescherming van de brug voorar'gaand
onderzoek. Dit onderzoek heeft tot gevolg dat seen enkele van de
noodzakelijke verstevigingswerken voor 1995 kan uitgevoerd wor-
den. dit wil zeggen bijna zes maanden na de komst van de HST in
het zuidstation.

Kan de Minister deze intbrmatie bevestiaen?
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Si elle est exacte. quelles mesures Ie minisire a-t-il prises ou
compte-t-il prendre pour eviter que notre region soit Ie theatre
d'un episode ridicule oil 1'on verrait un train a grande vitesse devoir
fortement ralentir en franchissant Ie pont du Charroi?

En outre, comment Ie ministre repond-il aux objections de la
SNCB selon lesquelies lorsque les indispensables travaux de
renforcement devront finalement etre mis en oeuvre. ils auront
non seulement pour consequence de perfurber la circulation du
TGV mais egalement 1'ensemble du trafic ferroviaire dans un rayon
de trente kilometres autour de la gare du midi?

Reponse: La question a ete transmise a M. van Eyil.

Indien ze correct is, weike maatregelen heet't de Minister
genomen of zai hij nemen om te vermijden dat ons gewest een
belachelijk figuur zou slaan door een hoge-snelheidstrein op de
Gerijbrus te doen vertragen?

Wat brengt de Minister verder in tegen de bezwaren van de
NMBS volgens weike de noodzakelijke verstevigingswerken.
wanneer ze eenmaal uitgevoerd zullen worden. niel alleen hel
verkeer van de HST zullen verstoren maar ook net treinverkeer in
zijn eeheel binnen een straal van dertig kilometer rond hel
zuidstation?

Antwoord: De vraag werd doorgestuurd aan de heer van Evil.

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre
du Logement, de I'Environnement,

de la Conservation de la Nature
et de la Politique de I'Eau

Question n° 222 de Mme Marie Nagy du 27 fevrier 1993 fFr.):

L'etat d'avancement des dossiers de classement.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans
Ie Bulletin n° 23, p. 2274.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Huisvesting,

Leefmilieu, Natuurbehoud
en Waterbeleid

Vraag nr. 222 van mevrouw Marie Nagv d.d. 27 februari 1993
(Fr.):

Evolutie van de beschermingsdossiers te Brussel.

De vraae en het voorlopig antwoord werden gepuhliceerd in
Bulletin nr. 23, biz. 2274.
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III. Questions posees par les Conseillers
et reponses donnees par les Ministres

III. Vragen van de Raadsleden
en antwoorden van de Ministers

(Fr.): Question posee en trancais - (N.): Question posee en neerlandais
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President et Ministre
de 1'Amenagement du Territoire,

des Pouvoirs locaux et de 1'Emploi

Question n' 714 de M. Jacques Simonet du 14 decembre 1993
(Fr.):

Festivity d 'inauguration du pre-metro de Saint-Gilles. -
Obstructions de la commune.

Le bourgmestre de Saint-Gilles Charles Picque a inaugure en
grandes pompes ce vendredi 3 decembre 1993 cinq nouvelles sta-
tions de pre-metro.

A cette occasion des festiviies se deroulaient au Parvis de Saint-
Gilles.

La Ligue beige des droits de 1'homme avait ete autorisee (non
sans mal) a y installer un stand.

En et't'et. la Libre Belgique du 6 decembre 1993 revele que la
commune s'etait dans un premier temps opposee a 1'implantation
du stand mais que la Region aurait fini par lui faire entendre raison.

Le Ministre-President peut-il me donner quelques eclair-
cissements quant a cet incident dans les relations entre la com-
mune de Saint-Gilles et son autorite de tutelle?

Y aurait-il des difficultes de communication entre le bourg-
mestre Charles Picque et le Minisire-President Charles Picque?

Reponse: La question relative a I'inauguration de cinq nouvelles
stations de pre-metro a retenu toute mon attention.

Le 3 decembre 1993, pour marquer I'evenement, les autorites
regionales et communales ont avec les dirigeants de la STIB et en
presence du Prince Philippe parcouru les installations du metro,
en particulier les cinq stations: Midi. Porte de Hal, Parvis de Saint-
Gilles, Horta et Albert.

Voorzitter en Minister
belast met Ruimtelijke Ordening,

de Ondergeschikte Besturen en Tewerkstelling

Vraag nr. 714 van de heer Jacques Simonet d.d. 14 december
1993 fFr.l:

Feestelijke opening van de pre-metro van St-Gillis - Verzet
van de gemeente.

De burgemeester van St-Gillis. Charles Picque heeft op vrijdag
3 december 1993 met veel luister vijf nieuwe pre-metrostations
plechtig in aebruik genomen.

Te dezer gelegenheid gingen er teestelijkheden door op het St-
Gillis-voorplein.

De Belgische Liga voor de Mensenrechten kreeg (niet zonder
problemeni de toestemming om daar een stand te installeren:

De Libre Belgique van 6 december 1993 bracht immers aan
het iicht dat de gemeente zich eerst verzet had tegen een stand
maar dat het Gewest haar tenslotte tot rede kon brengen.

Kan de Minister-Voorzitter mij inzake dit incident enige ver-
duidelijking geven over de verhoudingen tussen de gemeente St-
Gillis en de toezichthoudende overheid?

Zouden ercommunicatiemoelijkheden bestaan tussen de burge-
meester Charles Picque en de Minister-Voorzitter Charles Picque?

Antwoord: Ik heb met de meeste aandacht kennis genomen
van de vraag betreffende de inhuldiging van vijf nieuwe premetro-
stations.

Om dit evenement kracht bij te zetten hebben de gewestelijke
en gemeentelijke autoriteiten samen met de beleidsvoerders van
de MIVB en in aanwezigheid van Prins Filip de metro-installaties
bezocht en meer bepaald de stations Zuid, Hallepoort. Sint-
Gillisvoorplein, Horta en Albert.

496
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La siarion du Parvis de Saint-Gilles a ete decoree sur Ie theme
des droits de 1'Hoinme par 1'artiste francaise Schein. En frangais
et en neerlandais apparaTt la declaration universelle des droits de
1'Homnie.

II esi inexact de pretendre que la Ligue des Droits de 1'Homme
se vil opposer un refus d'implantation d'un stand dans la station
du metro. certains commercants de la station ont craint dans un
premier temps que 1'inauguration de la station n'ait provoque des
manifestations et s'en sont entretenus avec I'Echevin des Classes
moyennes.

II est tres vite apparu que ies craintes n'etaiem pas fondees
tant du point de vue des auiorites regionales. que de la STIB ou
des services de police.

Le programme des inaugurations a done ete maintenu et la Ligue
des Droils de 1'Homme a pu organiser son animation.

Voor de versiering van hei station Sint-Gillisvoorplein werd
doorde Franse kunstenaar Schein het thema van de Mensenrechten
aangegrepen. De universele verklaring van de Rechien van de Mens
staat er in het Frans en in hei NederlanJ?. afgebcelJ.

Het is onjuist te beweren dat aan de Liga van de Rechien van
de Mens in eerste instantie geweigerd werd een stand te plaatsen
in het metrostation. We! vreesden hepaalde hnndeiaars dai de
inhuldiging van het station zou gepaard gaan met manitestaties en
hebben in dat verband een onderhoud gehad met de schepen
bevoegd voor de Middenstand.

Al vlug bleek dat die vrees door de gewestelijke overheden.
doorde MIVB en doorde politiediensien als ongegrond heschouwd
werd.

Aan het programma van de inhuldigingen werd dus niets gcwij-
zigdendeLigavande Rechtcnvande Mens heel'l voor degeplande
animatie gezorgd.

Question n° 718 de M. Paul Galand du 21 decembre 1993 (Fr.l:

L'etat d'avanceinent de I'execution, depuis 1990, des accords;
de cooperation avec I'Etat federal.

Le gouvememem bruxellois a recemment fait le point sur 1'etai
d'avancement de i'execution. depuis 1990. des accords de coope-
ration avec I'Etat federal.

Je demande au gouvernement ou en est actuellement la reali-
sation des differems accords de cooperation avec I'Etal federal et
sur quels problemes le gouvernement regional rencontrerait des
difficulte? particulieres pour la mise en route de la realisation dc
ces accords.

Dans 1'etai actuel d'avancement de ces accords, y a-t-il des points
litigieu.x en suspens avec I'Etat federal et lesquels?

Reponse:

I. Accord de cooperation du 9 mars 1990 relatifa la repartition et
a la destination de biens immeubles. et au financement d'etudes
et travaux dans le perimetre europeen

Etai d'avancement et planning des travaux programmes

La procedure de cooperation engages a donne entiere satisfac-
tion pour la realisation des travaux.

La programmation initiale a ete bien respectee dans 1'ensemble.
et a fait 1'objet d'avenants dument signes en cas de retard. Les
chantiers suivants. prevus dans ce cadre, sont acheves el inaugures
le 15/04/94: la rue Froissart. la place de Jamblinne de Meux et le
complexe des tunnels Belliard - Schuman - Cortenbergh - Roode-
beek.

Le rond-point Schuman et le debut de la rue de la Loi feroni
1'objet d'un reamenagement iransitoire qui sera entame en mai
1994, en attendant la decision a prendre sur 1'oeuvre d'an devant
orner le rond-point ei sur la renovation du Berlaymont.

Vraag nr. 718 van de heer Paul Galand d.d. 21 decemhrr 1993
(Fr.l:

De stand van de iiitvoering, sedert 199(1. van de samenwcr-
kingsakkoorden met de federate Staat.

De Hoofdstedelijke Regering heel's onlanas ecn ovcrzicht
gegeven van de stand van de uilvoering. seden 1990. van de
samenwerkingsakkoordcn mei de Federalc Sia;n.

1k vraag de Regering hoever hei op dit ogenblik sia;il mei de
verwezenlijking van dc verschillende samenwerkmgsakkoordcn
met de federale Staal en mei weike pii/ondere prohlcmen de
Hoofdstedelijke Regering wordt geconi'rontecriJ \\ai Je uilvoerini.'
van deze akkoorden hetrert.

Zijn er op dil ogenhlik in de uii'.oenny van dexe akkoorden
twistpunten met de federale Siaal en zo.ia. welke.'

Antwoord;

1. Samenwerkingsakkoord van 9 maart 1990 heireft'ende de verdi;-
ling en de bestemming van de onroerende goederen hinnen dc
perimeter Europa en de financiering \an de studies en werken
binnen die perimeter

1 1 Vordering en planning der werken

De aangeaane samenwerkingsprocedure schenkt volledigc vol-
doenins voor wat de realisalie der werken betrel'l.

De oorspronkelijke planning werd globaal goed nageleci'd en
heeft in geval van venraging het voorwerp ui tgemaakt van
behoorlijk ondenekende aanhangsels. Vblaende werven wuren op
15 april 1994 vollooid of aangevangen: de Froissartsiraai. hei de
Jamblinne de Meuxplein en het tunnelcomplex Belliard - Schu-
mann - Kortenberg - Roodebeek.

Het Schumannplein en het bovendeel van de Wetstraal
zullen begin mei 1994tijde!ijk heraangelegd worden in at'wachtinc
van de beslissing omtrent het kunsiwerk dat hei plein moet sieren
en omtrent de vernieuwing van het Berlaymontgebouw.
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La chaussee d'Etterbeek (entre la place du Conseil et Ie chemin
de ler» et la nouvelle rue qui relie la place du Conseil a la rue
Froissart. seront realisees quant a elles avant la fin de I'annee
1994.

La place du Conseil ne sera emameeque debut 1995.apres
liberation des emprises par Ie chancier EGC.

2; Terrains:

La problematique des terrains visee a I'accord de cooperation
a etc resolue comme suit:

- Houiweg: un echange a eu lieu entre la STIB et I 'Etai pour
homogeneiser ies proprietes sur la zone. Au l^ ju i l le t 1992. en
\eriu de I'accord de cooperation. Ie terrain de I'Eiat esi devenu
regional. Mais sa destination etant europeenne. une emphyteose
con jo in ie Etai/Reaion a etc signee avec la Commission
europeenne Ie 24 aout 1992.

Commes-Froissart: cc terrain a 1'inalemenl eie transiere a la
Region par une modification a I'arrete du 6 decembre 1991
ponam iransfert a la Region des routes et de leurs depeniJances
'decision du aouvernement federal du 29 avril 199?i.

11 pourra prochainemcnt eire valorise pour y tain-' du logemem
el de I'hotellerie.

Triangle Van Maerlant: pour repondre aux besoins urgenis de
stiilioiineineni pour la presse et Ies autocars de \ is i ieurs du
Parlemeni europeen. ce terrain a etc degage el amenage
provisoirement en parking. I I devra eire urbanise a partir de
1996. Des bureaux sont prevus a front de la rue Belliard lEiai)
et du loaemem sur Ie reste de I'ilot (Reaion).

C*-' point devra etre regle dans Ie cadre d 'un nnu\el accord de
cooperation.

II. Proiocoled'accorddu6juin 1991 relatif aux aspects paniculiers
dc la desserte fcrroviaire de Bruxelles.

Les conclusions de la task force etablies en vertu de cet accord.
ont eie reprises dans I'accord de cooperation 1993-1994.

Le renlbrcement de la ligne 26 a debute Ie 26 sepiembre 1993,
et abouiira. en juin I994, au passage de trois trains par heure et
par sens. enire Halle et Vilvorde, avec correspondance aux sta-
tions de metro Merode et Delta, el d'une liaison horaire Braine-
I'Alleud/Alost (lignes 124-26-161-50).

La task force a ralenti ses travaux suite a la creation du syndicat
J'eiude RER pilole par la SNI.

III. Accord de cooperation du 15septembre 1993relaiit'acenaines
ini t ia t ives destinees a promouvoir le role international et la
I'onciion de capitale de Bruxelles (1993-1994).

Suite a la sianaiure tardive de I'accord (septembrei. le bilan de
1'engasement des depenses, en 1993. se presente comme suit:

De Etterbeeksesteenweg (tussen het Raadsplein en de spoor-
wee) en de nieuwe straat die het Raadsplein met de Froissanstraat
verbindt. zullen aangelegd worden vooreind 1994.

Met de werf van het Raadsplein zai slechts begin 1995 aange-
vangen worden nadat de plaats nodig voor de EGC-werf terug
vrijkomt.

2) Terreinen:

De lerreinenproblematiek van hei samenwerkingsakkoord werd
als volat opgelost:

- Houtweg: een uitwisseling tussen de MIVB en de Siaat vond
plaats om de eigendommen in het gebied homogeen te maken.
Op 1 ju l i 1992 werd de staaiseigendom ingevolge het samen-
werkingsakkoord gewestelijke eigendom. Maar aangezien de
bestemming ervan Europees is. werd op 24 augusius een
erfpachtovereenkomsigesioten tussen Staat/Gewest (gezamen-
l i j k ) en de Europese Commissie.

- Comines-Froi.s.sart: dil terrein werd ukeindeli jk ovcrgcdragen
Jan het Gewest ingevolge een wijziging van het hesluil van
6 decemher 1991 houdende overdracht aan hei Gewest van de
wegen en h u n aanhorigheden ihesl iss ing van de lederale
Regering van 29 april 1993).

Dit lerrein zai weldra kunnen gevaloriseerd worden ten behoeve
\an de huisvesting en het hotelwezen.

- Van Maerlant-drichoek: om legemoel te komen aan de dringcnde
parkeerbehoeften voor de pers en \oor de autobussen met
hezoekcrs voor het Europees Parlemcnt. werd dil terrein
vrijgemaakt en tijdelijk als parking aangelegd. Het moet vanaf
1996 geurbaniseerd worden. Aan de kani van de Belliardstraat
tStaa t ) worden kanioren gepland. terwiji er voor de rest van
het huizenblok (Gewest) voorzien is in huisvesting.

Dit punt moel geregeld worden in het kader van een nicuw
samenwerkingsakkoord.

II. Samenwerkingsakkoord van 6 jun i 1991 betreffende dc hijzon-
dere aspecten van de spoorwegbediening van Brussel

De besluiten van de task force die ui t hoofde van dit akkoord
vastgesteld werden. werden opgenomen in het samenwerkings-
akkoord 1993-1994.

Met de versierking van lijn 26 werd op 26 September 1993
aangevangen.Tegen juni 1994 zai dit leiden lot drie treindoor-
tochten in iedere richting tussen Halle en Vilvoorde. met overstap-
mogelijkheid in de metrosiaiions Merode en Delta, en een verbin-
ding per uur Brain-l'Alleud/Aalst (lijnen 124-26-161-50).

De task force heeft de werken vertraagd ingevolge de oprichting
van een GEN-studieverbond onder leiding \an dc NIM.

III. Samenwerkingsakkoord van 15 September 1993 beiret'fende
hcpaalde ini t ia t ieven om de internationale rol en de hoofd-
itedelijke functie van Brussel te bevorderen (1993-1994)

Ingevolge de laattijdige ondenekening van het akkoord (Septem-
ber) ziet de toestand van de vastlegging der uitgave voor 1993 er
als volgt uit:
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Engagements: 1427 millions au lieu de 2000 millions.

Ordonnancements: 1476 millions au lieu de 1623 millions.

Un deficit de 147 millions en budget d'ordonnancement a ete
enregistre.

11 n'est pas exclu que nous connaissions un probleme similaire
en 1994 vu Ie grand nombre de microprojeis a devoir sortir cette
annee.

Le probleme du report de ces credits d'ordonnancement non
consommes sur les exercices ulterieurs ou. a defaut, le transfer!
budgetaire vers des postes "reservoir" susceptibles d'accueillir
en fin d'exercice les reliquats non consommes des autres chapitres
(p.e. materiel STIB). sera examine en comite de cooperation.

IV. Accord de cooperation en negociaiion. relatif a certaines ini-
tiatives pour promouvoir le role international ei la fonction de
capitale de Bruxelles (1995-2000)

Un projet d'accord est actuellement analyse. Les difficultes
rencontrees concernent:

- Le rythme annuel des engagements et des ordonnancements.

La Region demande un rythme de croisiere de 2 milliards/an
d'engagements annuels avec des ordonnancements calcules de
maniere a honorer les paiements dans un delai normal et rai-
sonnable (avec comme consequence que pour certains exercices
des ordonnancements superieurs a 2 milliards/an puissent etre
requis).

- Comme pour 1'accord 1993/1994. la Region demande soit le
report des credits d'ordonnancement non consommes sur les
exercices ulterieurs. soit le transfert budgetaire vers des posies
reservoirs.

- Liaison ferroviaire Schuman - Josaphat.

La necessite de cetie liaison n'cst pas demontree a ce jour. Si
elle 1'etait. sur la base des etudes de taisabiiile et d'incidences
en cours, la liaison devrait etre financee par STAR 21. en dehors
de 1'enveloppe des 2 milliards/an.

Difficulle pour la Region a Honorer des travaux a 517<.

Un certain nombre d'infrastructures (chaussee de Louvain. de
Ninove, avenue Charles Quint, avenue Louise, axe Van Praet -
De Trooz - Reine) a caractere national moins marque devraient
etre tmancees a 51 % par la Region.

Le manque de possibilites budgetaires oblige la Region a differer
une partie de ces engagements.

V. Decisions du comite de cooperation du 6 novembre 1991

Au-dela de 1'enveloppe de 2 milliards/an dont question au point
IV, et des signature de 1'accord 1995-2000. la Region entreprendra

Vasileggingen: 1427 miijoen in plants van 2000 miljoen.

Ordonnanceringen: 1476 miljoen in plaats van 1623 miljoen.

Er werd een tekon van 147 miljoen opgetekend op de ordonnan-
ceringsbegroting.

Het is niet uitgesloten dat wij in 1994 met een gelijkaardig
probleem zullen af te rekenen hebben gelel op het grool aantal
microprojecten die dit jaar aangevat worden.

De problemen betreffende de overdracht van deze niel aange-
wende ordonnanceringskredieten naar latere dienstjaren ot'.
desgevallend. de begrotingsoverdracht naar "reserveposlen" waar
op het einde van het dienstjaar de niet aangewende resterende
bedragen van de andere afdelingen overgehoekt worden (bij-
voorbeeld MlVB-materiaal). zullen door het samenwerkinascomile
onderzocht worden.

IV. Samenwerkingsakkoord waarover thans onderhandeld wordt
en dat hetrekking heefi op de hevordering van de internationale
rol en de hoofdsiedehike 1'unciie van Brussel (1995-2000)

Een ontwerp van akkoord wordt thans onderzocht. DC pro-
blemen die rijzen hebhen betrekking op:

- Het jaarlijkse ritme van vastlegginaen en Ordonnanceringen.

Het gewest vraagt een aanhoudend ritmc van 2 miijard/jiiar
vastlegginaen met Ordonnanceringen die berekend worden om
de betalingen te kunnen uitvoeren binnen een normale en redc-
lijke termijn (met als gevola dai voor hepaaldc diensijaren
Ordonnanceringen van meerdan 2 miljard zoudcn kunnen verci.si
worden).

- Zoals voor het akkoord 1993/1994 vraagt hot Gewesi dai de
niet aangewende ordonnanceringskredieien heizij naar dc laicre
dienstjaren zouden kunnen overacdragen worden. hci/.iJ via een
begrotingsoverdracht op "rc.servcposien" overgcboekt worden.

- Spoorwegverhinding Schumann - Josaphui.

De noodzaak van deze verbinding is lot op heden nog niet
aanaetoond. Indien dit dit op grond van dc lopende haalbuar-
heids- en effectenstudies wel zou aangeioond worden. dan zou
de verbinding gefinancierd moeten worden door STAR 21.
buiten de omslag van 2 miljard/jaar.

- Moeilijkheid voor het Gewey om de wcrkcn ten belope vnn
519r te betalen.

Een bepaald aantal siructuurwerken waarvan hei naiionaal
karakter minder duidelijk blijkt. zou door het Gewesi ten belope
van 51 %• moeien worden gefinancierd (Leuvensesieenweg,
Ninoofsesteenweg. Keizer Karellaan. Louizalaan. as Van Praei
- De Trooz - Koninginne).

Het gebrek aan begrotingsmogelijkheden noopt het Gewesi
ertoe een gedeelte van zijn verbintenissen te verdagen.

V. Beslissingen van het samenwerkingscomite van 6 novembcr
1991

Naast de omslag van 2 miljard/jaar waarvan sprake onder punt
IV zai het Gewest van zodra het akkoord 1995-2000 ondertekend
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les negociations avec I'Etat federal sur un certain nombre de sujets
preoccupants, tels que les infrastructures culturelles, ia renovation
du Berlaymont. ia compensation des pertes d'impots et taxes en
raison du statut particulier des residents relevant de la fonction
publique Internationale, ainsi que des non-residents.

is overleg plegen met de federale Staat over een bepaald aantal
probiemen. zoals de culturele intrastructuur. de vernieuwing van
het Berlaymontgebouw. de belastingsderving ingevolge het bijzon-
der statuut van de inwoners die een internationale openbare functie
uitoefenen en de pendelaars die in het Gewest werken maar er
niet wonen.

Question n° 740 de M. Walter Vandenbossche du 16 mars 1994
(N.):

Respect de la legislation linguistique a I'ecole regionale et
intercommunale de police.

I I me revient que la legislation linguistique ne serait pas
respectee a I'ecole regionale et intercommunale de police.

Pouvez-vous me iransmettre Ie cadre par niveau ainsi que Ie
role linguistique des membres du personnel?

Reponse: Les statuts de 1'a.s.b.l. Ecole Regionaie et Inter-
communale de Police ont ete signes Ie 12 janvier 1994 et publics
au Moniteur Beige du 17 mars 1994.

L'articel 35 prevoit que I'ERIP commencera a tbnctionner Ie
fmars 1994.

Pour assurer une transition harmonieuse, i l a ete decide que Ie
personnel actuellement en fonction. a savoir du personnel de la
Ville de Bruxelles. assurerait sa mission jusque fin 1994. Le
Conseil d'administration a decide que, a cette date. toutes les com-
munes contribueraient au tbnctionnement de 1'Ecole en detachant
du personnel communal, personnel qui est done soumis. comme
tout agent communal, a la legislation linguistique.

Vraag nr. 740 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 16 maart
1994 (N.):

Naleving van de taalwetgeving in de gewestelijke- en inter-
communale politieschool,

Er werd mij medegedeeld dat de taalwetgeving niet zou zijn
nageleefd geworden war betreft de gewestelijke- en intercommu-
nale politieschool.

Kunt U mij het personeelskader laten geworden volaens de
diverse niveaus alsmede de taalrol waartoe zij hchoren'.'

Antwoord: De staiuien van de v.z.w. Gewestelijke en Inter-
communale politieschool werden op 12januari 1994 ondertekend
en op 17 maart 1994 bekendgemaakt in het Belgische Staaisblad.

Artkel 35 bepaalt dat de GIPS op 1 maart 1994 bcgint te werken.

Om een harmonieuse overgang te verzekeren werd er heslist
dat het huidige personeel. namelijk personeel van de Stad Brussel.
zijn opdracht tot eind 1994 zou blijven vervuilen. De Raad van
Bestuur heeft beslist dat alle gemeenten vanafdeze datum zullen
bijdragen tot de werking van de School door detachering van
gemeemepersoneel. Dat personeel is, zoals alle aemeemeamb-
tenaren. onderworpen aan de taalwetgeving.

Question n° 741 de M. Walter Vandenbossche du I"' avril 1994
(N.):

Tutelle sur les administrations communales pour faire
appliquer la loi du 5 aout 1992.

La loi du 5 aout 1992 contient plusieurs dispositions de nature
fonmelle dont la portee n'est pas sans importance, notamment en
ce qui conceme )'amelioration des relations entre la commune et
le CPAS, 1'assouplissement du fonctionnement du CPAS et la so-
lution a des problemes d'imerpretation existants.

La loi fait notamment apparattre:

- que les administrations communales doivent transmettre 1'ordre
du jour du College des echevins au president du CPAS.

Le ministre-presidem peut-il me dire:

1° s'il a dejaexercesa tutelle sur les dispositions de la loi mention-
nee plus haut?

2° quelle est la situation dans les pouvoirs iocaux de la Region de
Bruxelles-Capitale?

Vraag nr 741 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 1 april
1994 (N.) : .

Toezicht op de gemeentebesturen voor de toepassing van de
wet van 5 augustus 1992.

De wet van 5 augustus 1992 bevat een aantal ingrijpende bepa-
lingen van formele aard onder meer inzake de verbetering van de
betrekkingen tussen gemeente en OCMW. de verlichting van de
werking van het OCMW en het opiossen van bestaande interpre-
tatieproblemen.

Onder meer blijkt uit de wet:

- dat de gemeentebesturen hun agenda van het Schepencollege
moeten overmaken aan de OCMW-voorzitter.

Kan de Heer Minister-Voorzitter mij mededelen:

1"- of hij reeds toezicht heeft uitgeoefend op de hepalingen van
voormelde wet?

2° welk de stand van zaken is in de lokale besturen in het Brus-
sels Hoofdstedelijk Gewest?
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3" quelies mesures il envisage de prendre a 1'egard de ceux qui
n'oni pas satisfail a ces dispositions tbrmelles?

Reponse: J'ai 1'honneurde communiquer a 1'honorable membre
!es informations suivantes.

Jusqu'a ce jour 1'autoriie de tutelle n'a ele saisie d'aucune
plainie concernant la transmission de I'ordre du jour du college
des bourgmestre et echevins. de telle sorte qu'une intervention de
ma pan n'a pas ete necessaire jusqu'a present.

Si a 1'avenir. i! s'averait que cette disposition legate n'etait
pas respectee. je ne manquerai pas de prendre les mesures qui
s'imposent.

II parait cependant premature de proposer des maintenant des
mesures concretes.

3' weike maatregelen hij overweegt te nemen bij diegene die deze
tbrmulebepalinaen niet hebben ingevuld?

Antwoord: Ik neb de eer het geacht lid volgende inlichtingen
te verstrekken.

Tot op heden werden bij de toezichlhoudende overheid gecn
klachien ingediend in verband met de overmaking van de agenda
van het college van burgemeester en schepenen, zodat mijn tussen-
komst tot op heden niet nodig geweest is.

Indien in de toekomsi zou blijken dat deze wettelijke bepaling
niet wordt nageleefd zai ik niet nalaten de nodige maairegelen tc
treften.

Het lijkt echter voorbarig om nu reeds concrete maatregelen
voorop le stellen.

Question n° 743 de Mme Evelyne Huytebroeck du 17 mars
1994 (Fr.t:

Developpement de places d'acciieil prioritaires pour les en-
fants de parents chomeurs.

Via une convention de panenariat avcc 1'ORBEM et dans Ie
cadre du Plan d'accompagnement des chomeurs, diverses reali-
sations ont ele enirepriscs dans Ie sens d 'un developpement de
places d'accucil dans des milieux d'accucil dc la petite ent'ance
en Region bruxelloise. Ceux-ci garantissent ainsi une priorilc
d'acces aux enfants de parents chomeurs ou demandeurs, d'emploi
remis au travail ou inscrns en tbrmaiion.

Le ministre peul-il me dire:

- Combien de nouvelles places d'accueil 0/3 ans oni ele creees
en Region hruxclloise et dans quelies creches?

- Quei a ele ie budget impani a ces projets en 1993'.'

Enfin si nous pouvons efl'eciivement estimer que ces initia-
tives developpees par divers milieux d'accueil sont dynamiques
et necessaires au niveau des projets dans le cadre desquels elles
s'incarnent.

11 semble effectivement que nombre d'institutions s'inquietent
de la possibility de voir ces nouvelles initiatives reconduites en
1994 et stabilisees pour 1'avenir.

Monsieur le ministre peut-il des lors me dire si des contacts
ont ete etablis entre les divers niveaux de pouvoir responsables
des Ponds pour 1'emploi. des Fonds sociaux secioriels. du Plan
d'accompagnement des chomeurs. pour que de telies initiatives
puissent etre maintenues et developpees? Des decisions ont-elles
deja ete prises dans ce sens pour 1'avenir?

Reponse: L'ORBEM a mis en place un service d'accueil des
enfants des demandeurs d'emploi remis au travail ou en forma-
tion. En 1992. la Maison d'Enfants de 1'ORBEM avail une capacite
d'accueil de 30 lits et a pu accueillir 277 enfants differents. En
1993, pour la meme capacite d'accueil. ce sont 348 enfants qui
ont ete accueillis.

Vraag nr. 743 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 17 maan
1994 (Fr.r.

Totstandkoming van prioritaire opvangplaatscn voor dc
kinderen van werkloze finders,.

Een partnership met de BGDA en het plan voor de werklozen-
hegele id ing hehben ecu aamal verwezenli jkingcn mocelijk
gemaakl. bijv. het scheppcn van opvangplaaisen voor de kleine
kinderen in het Brussels Gewest. waarbij voorrang wordi verleend
aan de kinderen van werkloze ouders. van oudcrs die opnieu\\
werk hehben gevonden oi'dic zich voor een opieiding hebben inge-
schre\en.

Kan de Minister me mecdelen:

- Hoeveel nieuwe opvangplaatscn voor kinderen van 0 10; .':
jaar in het Brussels Gewest lot siand zijn gekomcn en in welk^'
creche'-'.'

- In \velk budget voor deze projecien in 1993 werti -.ooKien'.'

We kunnen er inderdaad van uitgaan dat deze initialieven van
diverse opvangkringen dynamisch en noodzakelijk zijn in het l ichi
van de projecien waar ze bij aansluiten.

Een aamal insteilingen vreest echter dat deze nieuwe iniiiaiic-
ven in 1994 zullen worden teruggeschroet'd en in dc lockomsi op
eenzelfde peil zullen blijven sieken.

Kan de heer Minister me bijgevolg zeggen ofer contacten ziji)
geweest tussen de diverse beleidsverantwoordelijken van hei
Tewerkstellingsfonds, van hel Sectorieel Sociaal Fonds. van hei
Plan voor de begeleiding van de werklozen ten einde deze
initiatieven le kunnen behouden en uit te bouwen? Werden er naar
de toekomsi toe reeds beslissingen in die zin genomen?

Antwoord: De BGDA heet't een onthaaldienst voor dc kinderen
van opnieuw lewerkgestelde of opieiding volgende werklozen
opgericht. Het Huis van hel Kind van de BGDA beschikte in 1992
over 30 bedden en kon 277 verschillende kinderen onthalen. In
1993. werden er. met dezelfde onthaalcapaciteit. 348 kinderen
onthaald.
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Fin 1992,au vudusuccesde la Maisond'Enfantsde I'ORBEM
et pour repondre a des demandes resultant du plan d'accompagne-
ment mis en place en janvier 1993-j'ai autorise Ie financementde
60 places supplementaires en utilisani les soldes budgetaires de
I'ORBEM pour les annees 1989 a 1991.

Cetle creation supplemental re s'est realisee par la conclusion
de conventions de partenariat entre I'ORBEM el des partenaires
choisis apres appel d'ot't'res.

Le budget prevu pour 1993 et 1994 etait de 26 millions.

Compte tenu des delais necessaires. et apres examen des ot'fres
qui lu i sont parvenues.leComitedegestionde I'ORBEM a marque
son accord pour ie t'inancement de 36 places pour un moniant total
de 8.093.938 F.

Les organismes concernes snni les a.s.b.l.:

Halte Garderie de la Senne. Creche du Beguinage, Creche Reine
Maric-Henriette. Creche Sainte-Annc. Creche Cardinal Mercier.
Creche Rondc Fleuric,

Dans un second temps. I 'ORBEM don realiser un nouvel appel
d'offres. compte lenu des besoins nouveaux encore a satisfaire ci
des propositions susceptibles d'y repondre notamment du cote
neerlandophone. Le budget encore disponible pour 1993-1994 est
dc 17.916.062 F (cc qui represeme plus de 40 places supple-
mentaires l.

Les montanis engages sont presemes au cotlnancement du Fonds
social europeen qui iniervient a raison de 45% de I'ensemble du
cout.

Quant a 1'appel pour ce.s initiatives au Fonds pour I'emploi ou
d'une maniere generalc aux t'onds consumes par des cotisations
sociales. leur utilisation d6pend. dans le respect de I'auionomic
des partenaires sociaux. des decisions de ces demiers.

Eind 1992 heb ik. gelet op het succes van dit Huis van het
Kind en op de voorziene aanvragen ten gevolge van het uitvoering
van het Begeleidingsplan vanafjanuari 93. de financiering van 60
bijkomende bedden toegestaan door gebruik te maken van de
begroiingssaldi van de BGDA voor dejaren 1989 tot 1991.

Deze bijkomende plaatsen kwamen tot stand door het siuiten
van pannerchipovereenkomsten tussen de de BGDA en partners
die uitgekozen werden door middel van en ot'ferteaanvraag.

De voor 1993 en 1994 voorziene begroiing bedroeg 26 miljoen.

Gelet op de nodige lermijnen en na onderzoek van de gekregen
ot'f'ertes. heet't het BGDA-Beheerscomite zijn goedkeuring gegeven
aan de financiering van 36 plaatsen voor een totaal bedrag van
8.093.938 fr.

De hetrokken v.z.w.'s zijn:

Halte Garderie Je la Senne, Creche du Beguinage, Creche Reine
Marie-Henrieite. Creche Sainte-Anne. Creche Cardinal Mercier.
Creche Ronde Fleurie.

De BGDA zai een nieuwe otTeneaanvraag uilschrijven gelei
op de nieuwc noden waaraan nog moot voldaan worden en op de
te verwachten antwoorden. o.a. van Nederlandsialigc zijde. Voor
1993-1994blijlternog 17.916.062 fr. heschikbaartdit siemtover-
een mei meer dan 41) plaatsen I.

De vasigelegde bedragcn werden ingediend bij het Europec.s
Sociaal Fonds met hei oog op hei verkrijgen van cofinanciering
ten belope van 457r van de totale uitgave.

Voor deze initiatieven kunnen ook het Tewerkstellingstbnds ol'
de Ibndsen gespijsd door sociale bijdragen aangesproken worden.
maar we moeten de autonomie van de sociale gesprekspannci-s
eerhiedigen en hei gebruik van deze geldcn hangt ai'van hun eigen
beslissinsen.

Question rr 745 de M. Thierry de Looz-Corswarem du 28 mars
1994 (Fr.):

Appui accorde ait festival du film fantastique 1994.

En quoi consiste I'appui accorde au festival du film fantastique
et quelle est son importance financiere. telle est la question queje
desire poser a monsieur le ministre-president. De plus voudrait-il
me faire savoir a quel budget cette liberalite a ete impure? Cclui
de la Region ou le sien propre?

Reponse: Le Festival du Film Fantastique de Bruxelles est
devenu depuis la disparation du Festival d'Avoriaz. le seui grand
festival europeen. Certaines aulres villes comme Montreal et To-
kyo. se sont meme inspirees du Festival de Bruxelles pour offrir
aux speciateurs des emotions fortes.

Nous nous devions done. le minisire des Relations exierieures
et moi-meme, de soutenir cet evenement qui contribue a t'aire
connaitre notre Region dans le monde eniier.

Vraag nr. 745 van de heer Thierry de Looz-Corswarem d.d. 28
maart 1994 (Fr.):

Steun toegekend aan het festival van de fantastische film
1994.

Aan de heer minisier-voorzittcr vraag ik weike Steun werd
toegekend aan'het festival van de fantastische f i lm en wat de
financiele weerslag ervan was. Bovendien wens ik le weten of
deze steun op de hegroting van het Gewest werd aangerekend of
op zijn eigen rekening?

Antwoord: Sinds het verdwijnen van het Festival van Avoriaz
is het Brusselse Festival van de Fantastische Film het enige grote
Europese Festival. Bepaalde andere steden. zoals Montreal en
Tokyo zochien zclfs hun inspiratie in het Brussel.se Festival om
aan de kijkers sterke emoties te bieden.

Voor de minister van Externe betrekkingenen voor mijzeif was
het vanzelfsprekend dat we dit evenement zouden steunen daar
het bijdraagi tot de bekendmaking van ons Gewest over de hele
wereld.
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La subvention accordee a J 'a.s.b.l . "Peymey Diffusion",
organisatrice du Festival du Film Fantastique de Bruxelles. a ete
imputee pour moitie sur la Divison 22 - Programme 01 - Activite
O! ~ Allocation de base 33.01 et pour moitie sur la Division 22 -
Programme 02 - Activite 01 - Allocation de base 30.01 du budget
1994.

De subsidie die werd loegekend aan de v.z.w. "Peymey Diffu-
sion", organisator van net Brusselse Festival van de Fantastische
Film. is aanwijsbaar voor de helft op Basisallocatie 2 2 - 0 2 - 0 1 -
33.01 en voor de andere helft op Basisallocatie 22 - 02 - 01 -
30.01 van de begroting 1994.

Ministre des Finances, du Budget,
de la Fonction publique

et des Relations exterieures

Question n° 225 de M. Vandenbossche du 18 novembre 1993
(N.):

Montant des honoraires paves a des avocats.

Pouve/'-vous me communiquer Ie montant des honoraires que
vous avez fait verser a des avocat.s?

Pouvez-vous me donner Ie nom de ces avocats ainsi que 1'Ordrc
auque! ils sont inscrit.s?

Reponse: J 'ai 1'honneur de faire savoir a 1'honorahle membrc
ce qui suit:

La question de 1'honorahie membre csl double. D'linc pan. i l
souhait connaitre Ie montant des honoraires paves 5 des avocats
par annee depuis Ic 18 ju in 1989.

Ces sommes glohale.s sont :
1989: 4.093.273-
1990: 11.008.910-
1991: 14.739.826-
1992: 17.907.214.-
1993: 14.082.205-

Ci-joint. vous trouverez la lisle avec les noms des avocats, ainsi
que Ie r61e linguistique sous lequel ils sont inscriis.

Liste des avocats travaillant pour Ie Ministere de la Region de
Bruxelles-Capitaie

Minister belast met Financien, Begroting,
Openbaar Ambt

en Externe Betrekkingen

Vraag nr. 225 van de heer Vandenbossche d.d. 18 november
1993 (N.):

Bedrag aan erelonen betaald aan advokatcn.

Kuni u mij laten weten welk bedrag aan erelonen u heeft laten
uitbeialen aan advokaten.

Kunt u mij de naam van de advokaten laten aeworden alsmedc
de orde waur ze zijn ingeschreven?

Antwoord: 1k heh de eer het geachie lid het volgende mede tc
delen:

De vraag van hei gcachle lid is iweeledig. Enerzijds vraagt hij
het hedrag van de uitbetaalde erelonen aan de advokaten perjaar
vanafde datum van I S j u n i 1989.

Dcze ulohale sommen zijn als vole;:
4,093.273.-

11.008.910-
14.739.82h-
17.907.214-
14.082.205.-

1989:
1990:
1991;
1992:
1993:

ln hijiage vindt u (evens dc lijst met de namen van de advokaten.
alsmede de taalgroep waanoe zij behoren.

Lijst van advokaten weike werkzaam waren voor het Minisierie
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewesi

Nom
Bounembourg J.
Colpaert Ph.
Geghlen S.
Georges Ch.
Huysmans F.
Lagasse D.
Lagasse J.-P.
Lambert P.
Legros P.
Levert Ph.
Mackelbert H.
Maingain B.
Maussion F.
Moszynski R.
Ooverwoits J.
Putzeys J.

Lan"ue Naam
Bourtembourg J.
Colpaert Ph.
Geghlen S.
Georges Ch.
Huysmans F.
Lagasse D.
Lagasse J.-P.
Lambert P.
Legros P.
Levert Ph.
Mackelben H.
Maingain B.
Maussion F.
Moszynski R.
Ooverwoits J.
Putzeys J.

Taal
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Question n° 235 de M. Walter Vandenbossche du 22 mars 1994
(N.):

Campagnes d'information du departement.

1. Combien de messages ou de communications et de campagnes
d'information d'interet general (presse ecrite, audiovisuelle.
brochures....) votre departement a-t-il realises en 1989. 1990.

^ 1991. 1992 etl993?

2. a) Ces campagnes ont-elles ete concues et/ou realisees par des
specialistes du secteur prive (societes,...)?
b) Si tel est Ie cas, lesquels?

3. Votre photo, votre nom ou une autre mention personnelle
figurait-elle dans cette campagne?

4. Pour chaque message:
a) quel est son prix de revient total?
b) quel est ['article budgetaire auquel il a ete impute?
c) quel est son contenu?

Repoitse: En reponse a votre question, je puis communiquer a
1'honorable membre ce qui suit.

Au cours de la periode a laquelle vous t'aites reference deux
campagnes d'information oni eu lieu.

La premiere elait une campagne de la Region ile Bru.vcllc'.-
Capitale concernam la taxe PSU.

Cette campagne presema la modification apportee au foi-mulaire
et tournit les explications relative a cette taxe.

Pour realiser cette campagne. il tut tail appel a un bureau de
Communications.

Le corn s 'elevait a 2.507.262 F ct t'ui inscri i a I ' a r t i c l e
10.02.12.01 du budget.

Ni ma photo, ni mon nom ne figuraient sur les depliants.

La deuxieme etait la campagne europeenne.

Pour celle-ci des annonces furent reservees dans Vlan et Deze
Week in Brussel.

Cette campagne fut confi&e a une agence publicitaire.

Le cout de cette campagne s'elevait a 1.112.934 F.

Ce montant tut inscrit a I'article 10.02.12.01 du budget.

Ma photo n'y figurait pas, mais mon nom etait menrionne a
1'adresse de reference.

Cette campagne avail pour but d'informer les habitants de la
Region de Bruxelles-Capitale des aspects positifs et negatifs engen-
dres par la presence des institutions europeennes a Bruxelles.

Vraag nr. 235 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 22 maart
1994 (N.):

Informatiecampagnes van het departement.

1. Hoeveel informatiecampagnes en -boodschappen of medede-
lingen van algemeen nut (schrijvende pers. audiovisuele pers,
brochures....) heeft uw departement in 1989, 1990, 1991, 1992
en 1993 gerealiseerd?

2. a) Werden die campagnes bedacht en/of gereaiiseerd door spe-
cialisten ui t de particuliere sector ivennootschappen,...)?
b) Zo ja, weike?

3. Kwamen uw foto. uw naam ofeen andere persoonlijke vermel-
ding in die campagne voor?

4. Wat is voor eike boodschap:
a) de totale kostprijs;
b) het begrotingsartikel waarop ze werd inseschreven;
0 de inhoud?

Antwoord: In antwoord op uw vraag kan ik het geachte lid het
volgende mededelen.

In de door Li aangehaalde periode vonden er twee informatie-
campagnes plaats.

DC cersle was ei-'i) caiiipagne van het Brussels Hoot'dstedelijk
Gevve'-i hetrclTenJe de hclasting voor stadsreiniging en veiliaheid.

Hei heireft een campagne waarbij het belastingsformulier werd
henekend en waarbij een folder loelichtingen verschafte bij deze
belasting.

Voor deze campagne werd beroep gedaan op een communicatie-
hurcau.

De kost ervan bedroeg 2.507.262 frank en werd opgeschreven
op het artikel 10.02.12.01 van de begroting.

Mijn foto. noch mijn naam werden op deze toller vermeld.

De tweede was de «Europese» campagne.

Daarbij werden er in de bladen Vlan en Deze Week in Brussel
advertenties geplaaist.

Voor deze campagne werd een beroep gedaan op een reclame-
bureau.

De kostprijs van deze campgne bedroeg 1.112.934 frank.

Dit werd ingeschreven op het begrotingsartikel 10.02.12.01.

Mijn foto kwam niet in de campagne voor. wel werd mijn naam
vermeld in het verwijsadres voor meer inlichtingen.

Deze campagne had het doel de inwoners van het Brussels
Gewest te informeren over de positieve en negatieve elementen
die de aanwezigheid van de Europese instellingen in Brussel met
zich meebrengen.

497
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Question n° 237 de M. Thierry de Looz-Corswarem du 28 mars
1994 (Fr.):

Provenance du Prix Jos Chabert decerne au festival du film
fantastique 1994.

Monsieur Ie Ministre Jos Chabert pourrait-il me confinner que
Ie montant du prix Jos Chabert d'une valeur de 250.000 frs accorde
au festival du film fantasiique provient bien de sa cassette person-
neile et non pas de la caisse de la Region de Bruxelles-Capitale.

Reponse: Dans Ie cadre de la promotion de 1'image inter-
nationale de la Region de Bruxelles-Capitale. un subside de
250.000.- F a ete octroye aux organisateurs du Festival Interna-
tional du Film Fantastique.

Conlbrmement a 1'Arrete ministeriel portant sur cette subven-
tion Ie prix avec la nomination officielle «Le Corbeau - Grand
Prix du Film Fantastique belge» a ete impute sur Ie credit destine
a la promotion de 1'image internaiionale de la Region - Article
22.02.01.30.01 du budget regional 1994.

• Le prix a ele remis par monsieur J. Chabert. ministre des Rela-
tions exierieures.

Les organisateurs ont. dans la brochure du festival, de leur
propre ini t iat ive, simplifie la denomination du prix susmcntionne
comme «Pri.\ Jos Chabert».

Vraag nr. 237 van de heer Thierry de Looz-Corswarem d.d. 2K
maart 1994 (Fr.)i

Herkomst van de Jos Chabert-prijs die werd toegekend op
het festival van de fantastische film 1994.

Kan minister Jos Chabert mij bevestigen.dat hei bedrag van de
Jos Chabert prijs ter waarde van 250.000 fr. die werd toegekend
op hei festival van de fantasiische film. een gift is van de minister
en niet uit de kas van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest komt?

Antwoord: In het kader van de bevordering van het inter-
nationaal imago van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest werd aan
de organisatoren van het Intemaiionaal Festival van dc Fantastische
Film een subsidie van 250.000- fr. toegekend.

Overeenkomstig het ministerieel besluit houdende dczc suh-
sidie werd de prijs met de officiele benaming «De Raaf - Grote
prijs van de Belgische Fantasiische Film» toegekend via het budgei
bestemd voor de promotie van hei iniernaiionaal imago van hei
Gewest - Artikelnr. 22.02.1.30.01 van de gewestbegroiing 1994.

De prijs werd overhandigd door de heer J. Chabert. minister
van Externe Betrekkingen.

In de festivalbrochure werd hoaervermelde prijs op iniliaiiet '
van de organisatoren vereenvoudigd weergegeven als de «Prij.s
van Minister J. Chaben».

Question n° 238 de M. Olivier Maintain du 28 mars 1994 (Fr.):

Priorite a la mention neerlandaise de Bruxelles sur la carte
de I'Euroregion.

La cane ediiee par le Conseil regional Nord-Pa.s de Calais rea-
lisee par 1'lnstitut geographique national de France pour comple
de I'Euroregion. reunissant les regions du Kent. du Nord-Pas de
Calais, de Wallonie-BruxeIles et de Flandre. donne la priorile a la
langue neerlandaise pour la mention relative a la vi l le de Bruxelles.
la mention francaise n'etant d'ailleurs reprise qu'emre parentheses.

Line telle presentation n'est evidemment pas contbrme a la rea-
lite socio-linguistique de la Region de Bruxelles qui. laut-il le
rappeler. compte une population a 90%- d'expression francaise
ivoir les donnees statistiques resultant des acies de I'Etai civil et
de la population).

A n'en pas douter, 1'lnstitut geographique national de France
n'a fait que reprendre les indications qui lui oni ete transmises
par les differentes autorites concernees. Vous avez done la responsa-
bilite des informations qui concernem la Region de Bruxelles.

Je vous prie de me faire savoir si vous donnerez les instruc-
tions utiles pour que !a mention en langue francaise devant fi-
gurer sur la prochaine edition de la carte ait la priorile sur toute
autre mention de sorte que la volonte iinguistique de 1'immense
majorite de la population de Bruxelles soit respeciee.

Reponse: J'ai 1'honneur d'intbrmer 1'honorable membre que
la carte presemant le temioire de I'EUROREGION a ele realisee

Vraag nr. 238 van de heer Olivier Maintain d.d. 28 maart
1994 (Fr.t:

Voorrang aan het Nederlandie «Brussel» op dc kaart van
Eurori'gion.

Op de kaan die door hei Conseil regional Nord-Pas de Cakii-'
wordt uitgegeven en die door net Inst i tui geographique nationul
de France werd verwezenlijkl. voor rekening van Euroregion - die
de regio's Kent. Nord-Pas de Calui;.. Wallonie-Bruhsel en Vlas.ii)-
deren verenigi -. wordt voorrang verleend aan hei Nederland.se
"Brussel". waarbij de Franse henaming "Bruxelles" hovendicn
slechis lussen haakjes staat.

Een dergelijke voorstelling stenit vanzclfsprekend niel ovcreen
met de sociale en de taalrealiieii van hei Brussel Gewest. wanr -
moet er worden aan herinnerd? - 90'';- van dc inwoners Fransialig
zijn (statistieken op basis van de registers van de burgcrlijke sia;n
en van de bevolkingsregisters).

Het Institut geographique national de France hect't uitcraard
de vermeldingen overgenomen die het van de vcrschillendc
betrokken overheden heeft ontvangen. U bent dus veraniwoordelijk
voor de informatie over het Brussels Gewesi.

Graag vemam ik of u de nodige instructies zai geven opdai
voor de volgende uitgave van de kaart de vermelding in hei Franse
voorrang zai krijgen op eike andere. zodat de taalkeuze van de
overgrote meerderheid van de Brusselse bevolkine wordt geres-
pecteerd.

Antwoord: Hierbij heb ik de eer het geachte lid ervan in kennis
te stellen dat de kaart met het grondaebied van EUROREG10
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par 1'Institut Geographique National de France pour Ie compte de
la Region Nord-Pas de Calais qui I'a editee et financee. II ne s'agit
des lors pas d'une realisation de 1'EUROREGION. Ceci explique
Ie fait que la Region de Bruxelles-Capitale n'ait pas etc consultee
avant sa publication.

Neanmoins et dans la mesure ou Ie logo de notre Region figure
sur ceile carte, tl'ailleurs avec des mentions erronees. j'ai des a
present coniacte nos amis trancais pour leur demander de hien
vouloir mentionner sur une eventuelle prochaine edition de la cane.
les noms en langue t'rancaise et neerlandaise de la ville «Bruxelles/
Brussel» (caracieres noirs) de maniere sirictemeni egale. comme
y figurcnt deja les deux appellations relatives a la Region (carac-
ieres plus grands hordes de rose).

De plus. si cette carte doit etre reeditee. je veillerai a ce que
soient re.spectces les mentions relatives au logo de 1'EL'RO-
REGION adopte entre-temps par Ie Groupement. C'est effective-
meni la double appellation EUROREGION/EUROREGIO qui
dcvrait y t'igurer avec la citation du nom des Regions dans leuns i
Inngue is ) et I'ordre suivant (alphabetique): Bruxelles-Capitale/
Brussels Hoofdstcdelijk Gewest - Kent - Nord-Pas dc Calais -
Vlaanderen - Wallonie).

gemaakt is door het Institut Geographique National de France voor
rekening van de Regio Nord-Pas de Calais, die de kaart heeft
uitgegeven en gefinancierd. Het is dus seen realisatie van
EUROREGIO. Dat is dan ook de verklaring van het feit dat het
Brussels Hoofdstedeiijk Gewest niet voor de puhlikatie ervan is
geraadpleegd.

Het is evenwei zo dat aangezien het logo van ons Gewest.
overiaens met verkeerde venneldinaen. op die kaart voorkomt. ik
mij tot onze transe vrienden heb gewend om hen te vragen bij een
eventuele uitgave van de kaart in de nabije toekomst de naam van
de stad "Bruxelles/Brussel" (in zwane leitenekens) op een strikt
gelijke wijze te willen verinelden in hei Nederlands en in het Frans.
zoals dat reeds is gedaan voorde benaming van het Gewest (grotere
lettertekens met een roze rand).

Bovendien is het zo dat. indien er een nieuwe uitgave van de
kaart komt. ik erop zai toezien dat de vermeldingen in verband
met het logo voor EUROREGIO worden nageleefd. zoals ze
intussen door het Verbond zijn goedgekeurd. Het is namelijk zo
dat dc tweevoudige henaming EUROREGION/EUROREGIO crop
zou moeten voorkomen samen met de naam van de regio's in de
eigen taal naien) en in alfabetische volgorde: Bruxelles-Capitale/
Brussels Hoofdstedeiijk Gewest - Kent - Nord-Pas de Calais -
Vlaanderen - Wallonie.

Question n' 239 de Mme Brigitte Grouwels du l^avril 1994
(N.):

Campagnes d'information du ministere et du cabinet.

Lc mi-nisterc de la region dc Bruxelles-Capitale et/ou ie cabi-
net ontmene des campagnes d'information en 1993: jesouhaiterais
obtenir a ce sujei ies renseigncments suivants:

1. Lc noinhre de campagnes et de messages d'information ou de
communications d'interet general qui ont etc menees en 199?
(presse ecriie. presse audiovisuelle. brochures, etc.)

2. a) Ce.s campagnes ont-elles ere concues et/ou realisees par des
specialistes du secteur prive (societes ou autres)?

Vraag nr. 239 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 1 april 1994
(N.):

Informatiecainpagnes van het mimslerie en van het kabinet.

In verband met de in 1993 gehouden intbrmaiiecampagnes door
hei ministerie van het Brussels Hoofdstedeiijk Gewest en/of het
kabinet. had ik graag volgende gegevens bekomen.

1. Het aanial in 1993 gevoerde intbrmaiiecampagnes en -bood-
schappen ofmededelingen van algemeen nut (schrijvende pcrs.
audio-visuele pers, brochures, enz...).

2. a) werden die campagnes bedachi en/of gerealiseerd door
specialisten uit de particuliere sektor (vennooischappen of
andere)?

b) Si tel est Ie cas, lesquelde)s?

3. Votre photo, voire nom ou une autre mention personnelle ont-
ils figure dans cette campagne?

4. Je souhaiierais connaitre pour chaque message, campagne ou
communication:

a) Ie prix de realisation
h) Ie prix d'impression
c) Ie cout total
d ) Ie cas echeant. Ie nom de 1'imprimeur
el la diffusion: - Ie public-cible

- Ie diffuseur
f) Ie comenu
g) Ie tirage
h) la langue utilisee
i) I'article budgetaire concemd.

b) zo ja. weike?

3. Kwamen uw tbto. naam of een andere persoonlijke vermelding
in deze campagne voor?

4. Graag voor eike boodschap. campagne en mededeling:

a) de realisatiekost
b) de drukkost
c) de totale kost
d) desgevailend de naam van de drukker
e) de verspreiding: - het doelpubliek

- de verspreider
f) de inhoud
g) de opiage
h) de gebruikte taal
i) het betrokken begrotingsartikel.
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Reponse: En reponse a votre question, je puis communiquer a
1'honorable membre ce sui suit.

Au cours de la periode & laquelle vous faites reference une
campagne d'information a eu lieu.

C'etait la campagne europeenne.

Pour celle-ci des annonces furent reservees dans Vian et Deze
Week in Brussel.

Cette campagne fut confiee a une agence publicitaire.

Le cout de cette campagne s'elevait a 1.112.934 F.

Ce montant fut inscrit a 1'article 10.02.12.01 du budget.

Ma photo n'y figurait pas. mais mon nom etait mentionne a
1'adresse de reference.

Cette campagne avail pour hul d'iniormer les habitants de la
Region de Bruxelles-Capilale des aspect positit's et negatit's.
engendres par la presence des institutions europeennes a Bruxelles.

Antwoord: In antwoord op uw vraag kan ik net geachte lid hei
volgende mededelen.

In de door U aangehaalde periode vond er een informatie-
campagne plaats.

Het was de «Europese» campagne.

Daarbij werden er in de bladen Vlan en Deze Week in Brussel
advertenties geplaatst.

Voor deze campagne werd een beroep gedaan op en reclame-
bureau.

De kostprijs van deze campagne bedroeg 1.112.934 frank,

Dit werd ingeschreven op net begrotingsartkel 10.02.12.01.

Mijn foto kwam niet in de campagne voor wel werd mijn naam
vermeld in net verwijsadres voor meer inlichtingen.

Deze campagne had het doe] de inwoners van het Brussels
Gewest te informeren over de positieve en negatieve elemenicn
die de aanweziaheid van de Europese instellingen in Brussel mci
zich meebrenaen.

Ministre de 1'Economie

Question n° 164 de Mme Brigitte Grouwels du 15 avril 1994
(N.):

Bailments inoccupes relevant dela competence du ministre.

Minister belast met Economic

Vraag nr. 164 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 15 april 1994
(N.):

Leegstaande gebouwen under de bevoegdheid van de minis-
ter.

On a deja pu constaier a plusieurs reprises que 1'inoccupation
des loaements provoqueun delabrement du quartier (des quaniers)
environnant(s).

La Region essaye a juste litre d'y reagir.

Malheureusement, il taut bien constaier que de nombreuses
administrations sont elles-memes proprietaires de logements
inoccupes et donnent ainsi le mauvais exemple.

Je souhaiterais que vous me communiquiez les batiments, rele-
vant de votre competence, qui etaient inoccupes au l"janvier.

Reponse: En reponse a la question ecrite n° 164 du 15 avril
1994, j'ai 1'honneur de faire savoir a 1'honorable membre qu'en
tant que ministre de 1'Economie. je ne dispose d'aucun immeuble
qui serait inoccupe par les services, administration ou organismes
sur lesquels j'ai competence.

Zoals reeds menigmaal bevestigd, heefl leegstand van womngen
meestal een verkommering van de omiigaende wijk(en) tot aevol^i.

Het gewest probeert hier terecht tegen te ageren.

Spijtig genoea dient vastgesteld dat heel wat besturen zeif
eigenaar zijn van leegstaande woningen en derhalve hei slechie
voorbeeld geven.

Gelieve mee le delen weike gebouwen die onder uw bevoegd-
heid vallen op 1 januari leegstaand waren.

Antwoord: In antwoord op de schriftelijke vraag nr. 164 van
15 april 1994 heb ik de eer het geacht lid mede te delen dat ik. al»
minister van Economic, over geen enkel gebouw beschik dat niel
betrokken wordt door de diensten, de administratie of de instel-
lingen waarover ik bevoegd ben.
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Question n° 165 de M. Olivier Maingain du 19 avril 1994 (Fr.):

Statiit des attaches commerciaux de la Region.

Selon information de presse. Ie sevice de la Region flamande
pour Ie commerce exierieur exigerait. que les attaches commerciaux
flamands en poste a I'etranger puissent beneficier des avantages
d'un statut diplomatique.

Pouvez-vous confinTier cene information?

Quelle est la position du gouvernement de la Region de
Bruxelles en la matiere?

Vcille-t-il a une concenation avec les autorites de la Region
wallonne a ce propos?

Reponse: Les attaches commerciaux qui dependaient prece-
demmcni du gouvernemeni federal, ont etc regionaiises en date
du l"janvier 1994. conformement a la Loi Speciale du 16 jui l let
1993 visani a achevcr la •.truciure tederale de 1'Eiat.

En execution de ce qui precede, la Region de Bruxelles-Capitale
a deja mi.s en place ~ .maches commerciaux qui lu i oni eic trans-
leres.

L'n accord de cooperation interregional, approuve par les trois
Gouvcmcments regionaux. donne la garantie de bonne cooperation.
surtoul dans les posies a I'etranger ou une des regions ne serait
pas presente.

Tres bicntoi. el apres approbation des gouvemements respecti t's.
un accord Elai-Regions ^era signe. par lequel la cooperation emre
les ambassades el les consulats et Ie personnel regional sera
concretise, de meme que la coordination emre services administra-
lit's.

Dans cci accord i l cst prevu explicitement que les attaches
commeciaux ..sont presentes officiellement comme membres de
la mission diplomatique ou consulaire. en qualite d'anachc
cconomique ct commercial pour la Region de Bruxelies-Capitale».

Us benel'icieront de ce fait des avaniages du statut diplomatique.

Vraag nr. 165 van de heer Olivier Maingain d.d. 19 april 1994
(Fr.):

Statuut van de handelsattaches van het Gewest.

Volgens de pers zou de dienst van buitenlandse handel van het
Vlaamse Gewest eisen dat de Vlaamse handelsatiaches die in het
buitenland werken de voordelen van een diplomatenstatuut genie-
ten.

Kuni u deze inlichting bevesiigen?

Welk is het standpunt van de regering van het Brussels Gewest
ter zake?

Zorat het voor overleg ter zake met de overheid van het Waalse
Gewest?

Antwnord: De handelsattaches. voormalig werkzaam voor de
tederale regering. werden geregionaliseerd op datum van 1 januari
1994. conform aan de bijzondere wet van 1 6 j u l i 1993 lot vervol-
lediging '.an de tederale siaatsstructuur.

Het Brussels Hoofdstedelijk Gewest hecft in uilvoering hiervan
7 handelsattaches gcplaatsi. na overheveling.

Een inierregionaal samenwerkingsakkoord. goedgekeurd door
de drie gewestregeringen. geet'l garantie van goede samenvverking.
vooral op siandplaatsen in het buitenland waar een van de regio's
niet aanwezig zou zijn.

Zeer hinnenkort en na advies van de respectieve regeringen,
zai een akkoord Staat-Regio's ondertekend worden. waardoor de
samenwerking tussen de ambassades en consulaten en het regionaal
personeel zai geconcretiseerd worden. alsmede de coordinatie
tussen de administratieve diensten.

In dit akkoord wordt uitdrukkelijk voorzien dat alle handels-
attaches "officieel voorgesteld worden als leden van de diplo-
matieke of consulaire zending in hoedanigheid van economische
en handelsaitache voor het Brussels Hoofdstedelijk Gewest»,

Ze zullen derhalve de voordelen van het diplomatieke staluut
genieten.

Ministre des Travaux publics,
des Communications et de la Renovation

des Sites d'Activites economiques desaffectes
Question n° 469 de M. Andre Drouart du 30 mars 1994 (Fr.):

Absence d'affichage des horaires de la societe De Lijn dans
les abribus de la STIB.

Plusieurs ahribus de noire region servent a la this a des pas-
sages de vehicules de la STIB et a ceux d'autres societes de trans-
port: De Lijn et la TEC.

II me revient que les horaires de la societe De Lijn ne seraient
plus at'fiches dans plusieurs de ces abribus. Cette situation regret-
table serait-elle la consequence d'une decision prise par la STIB?

Minister belast met Openbare Werken,
Verkeer en de Vernieuwing

van Afgedankte Bedrijfsruimten
Vraag nr. 469 van de heer Andre Drouart d.d. 30 maart 1994

(Fr.):

Het niet aanplakken van de uurroosters van de maatschappij
De Lijn in de wachthuisjes van de MIVB.

Verschillende wachthuisjes van ons Gewest dienen tegelijker-
tijd voor de MIVB-lijnen en voor de lijnen van andere vervoers-
maatschappijen: De Lijn en de TEC.

Ik verneem dat de uurroosters van de maatschappij De Lijn in
verschillende wachthuisjes niet meer worden aanaeplaki. Zou deze
te betreuren toestand het gevolg zijn van een beslissing van de
MIVB?
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Quelle position Ie ministre a-l-il prise en cette maiiere enver.s
les societes concernees?

Reponse: Faisant suite a la question posee par 1'honorablc
membre, Monsieur Ie Conseiller Regional Andre Drouart a Mon-
sieur Ie Ministre Jean-Louis Thys, je vous prie de trouver les
elements de reponses suivants.

Le placemem des informations destinees a la clientele dans les
abribus aux arrets des transports en commun est de la responsabilite
de chaque societe exploitante.

La STIB n'est. des lors. aucunement impliquee dans I'affichage
des informalion.s de ia socieie "DE LIJN" qui a tout pouvoir el
toute liberte pour placer les renseigenemins qu'elle souhaiie.

Welk siandpunt heet'l de Minister ter zake ingenomen ten
opzichte van de betrokken maatschappijen?

Antwoord: Ik heb de eer om het geachte lid insevolge zijn vraag
aan Minister Jean.Louis Thys hei hiernavolgende amwoord le
verstrekken.

De aanbreng van de intbrmatie ten behoeve van de klanien in
de wachthuisjes aan de hakes van het openbaar vervoer komi toe'
aan eike exploitatiemaatschappij.

De MIVB is dan ook geenszins betrokken bij dc aanbreng van
de intbrmatie van de maatschappij "DE LIJN" die volkomen vrij
is om de inlichtingen aan te hrengen die dcze wenst bekenci le
makcn.

Question n° 470 de M. Leon Paternoster du 30 mars 1994 (Fr.l:

Reduction dn droit d'acciscs spfcial pour le gasoil routier
utilise par les transports en commun.

Un arrete royal approuve par le Conseil desministresnelimiteni
plus a 600.000 hectolitres. la reduction du droil d'accises special
a 2 francs le litre. Le projei vise a etendre cette reduction a la
totalite dc la consommaiion annuelle des transports en commun
regionaux.

A combien d'hecioliires s'eleve la consommation annuelle de
gasoil routier par la STIB'.'

Quel sera le momant de I'economie realisee'.'

Reponse: Fai.sani suite a la question posee par 1'honorahlc
membre. Monsieur lecon.seiller Regional Leon Paternoster a Mon-
sieur le ministre Jean-Louis Thys.je le prie de irouver les elements
de reponses suivants.

Premiere question

La consommation de gasoil rouiier prevue pour 1994 esi de 12
Ml.

Deuxieme question

La detaxation 1993 esi de 13,3 MF pour 6.7 millions de litres
de gasoil.

Les previsions de detaxation pour 1994 sont de 24 MF (soil 2
F x 12 Ml).

La difference entre 1994 et 1993 est done de 10.7 MF.

L'augmentation du droit d'accises de 0.40 F/l intervenue le
P'decembre 1993. en execution du plan global, augmeme toutefois
les charges de 4.8 MF. de sorte que 1'effet de reduction des depenses
esi ramene a 24 MF - 13,3 MF - 4,8 MF = 5.9 MF.

Vraag nr. 470 van de heer Leon Paternoster ti.d 30 maart 1994
fFr.l:

Veriinndcriitg van de hijzonderc accijnsrecliteii vonr divsel-
olie gebruikt door tie! openbaar vervoer.

Een koninkli jk besluit goedgekeurd door de Raail voor Minis-
ters z;il de vcrmindering viln het bijzonder arcijn.srechi toi 2 1'r per
iiier niel mcer beperken tol 600.000 hi. Hci oniwerp sirckl erioe
de verminderins ui t te hreiden tot hei volledig J'aarlijks verhruik
van het sewesielijk openhaar vervoer.

Hoeveel hectoliter diesclolic wordt jaarlijks door de MIVB
verhruiki'.'

Hoe\eel hesparing zai dat opievercn?

Antwoord: 1k hebdeeerom hei geachielid inge\olgezijn vrauy
aan Minis te r Jcun-Louis Thys het hiernavolgenJ ani\\ooi'J le
verschatTen.

Eersie vraag

Het verbruik van dieselolie in 1994 wordt geraamd op 12 mil-
joen liter.

Tweede vraag

De belasiingsvrijstelling in 1993 bedroeg 13.3 miljoen )'r, voor
6.7 miljoen dieselolie.

De voorziene vrijstelling voor 1994 bedraagt 24 miljoen fr. (ol'
2.- t'r. x 12 miljoen li ter) .

Het verschil tussen 1993 en 194 bedraagt bijgevolg 10.7 mil-
joen fr.

De verhoging van de accijnsrechten met 0.40 fr. per liter, die
in uitvoering van het globaal plan werd doorgevoerd op 1 december
1993. verhoogt de lasten evenwel met 4.8 miljoen fr. Hierdoor
worden de aevolgen van de beperking van de uitgave beperkt lot:
24 - 13.3 - 4.8 = 5.9 miljoen fr.
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Question n° 472 de M. Walter Vandenbossche du 30 mars 1994
(N.):

f ombre de handicapes employes dans Ie departement du
ministre.

Pouvez-vous me dire combien de handicapes soni actuellemeni
employes par niveau dans les services de votre departement?

Combien de handicapes sont-ils. dans votre departement. nom-
mes a litre defini l ifet combien v travaillent-ils sous contrat?

Combien de handicapes ont-ils etc recrutes depuis 1989. et ce
par annee?

Reponse: ys\ 1'honneurdecommuniquer a ['honorable rnembre
les elements de reponse suivant:

S'aaissani d'une question puremeni administrai i \c . jc 1 ' invi lc
.1 la poser a Monsieur Jos Chabert. minisire de la Fonction puhliqui;
Je la Region de Bruxelles-Capitale.

Vraag nr. 472 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 30 maart
1994 (N.):

Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van
de minister.

Kun b' mij mededelen hoeveel gehandicapten er momenteel
per niveau in de overheidsdiensten van uw depanement tewerkge-
steld zijn?

Hoeveel gehandicapten zijn statutair benoemd en hoeveel
gehandicapten'werken er in contractueel verband in uw departe-
ment?

Hoeveel gehandicapten \\erden aangeworven tussen 1989 en
nu en dit perjaar?

Antwoord: 1k hch de eer om het geachte lid het volgende
antwoord te verstrekken.

Aangezien net /ich handcll om een zuiver administratieve vraag,
nodig ik hem nil om Je/c ie Nicllen aan Je heer Jos Chabert. Minis-
ter van Opciiha;ir Amhi \ an hei Brussels Hoot'dstedelijk Gewest.

Question n- 473 de M. Walter Vandenbossche du 30 mars 1994
(N.):

Campagnes (['information dii departement.

1. Comhien de messages ou de communications et de campagnes
d'information d'interel genera] (presse ecrite. audiovi.suelle.
brochures....) votre departemcni a-l-i l realises en 1989. 1990.
1991. 1992et I993?

2. a) Ces campagnes ont-elles etc concues et/ou realisees par des
'ipecialisies du sccteur prive (.societes....)?
h) Si icl csi Ie cas. lesquels?

?. Votre photo, voire nom ou une autre mention personnelle
I'igurait-ellc dans cetie campagne?

4. Pour chaque message:
a) quel est son prix de revient total?
h) qucl est I'article budgetaire auquel i l a etc impute?
c) quel est son contenu?

Reponse; J' ai 1' honneur de communiquer a I' honorable membre
les elements de reponse suivants.

I . Pour 1'annee 1993. les diverses campagnes d'intbrmation ont
etc les suivantes:

PUBLICATIONS 1993

2i.01.93 Mais que Ibnt-ils avenue Brugmann? IT

29.01.93 Mais que tbnt-ils a 1'Ancienne Barriere.' IT

II.02.93 Mais que tbnt-ils au Dieweg? IT
26.02.93 Mais que font-ils entre Ie Heysel.

Stuyvenberg et Ie Gros "nileui? IT

Vraag nr. 473 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 30 maart
1994 (N.I:

liiformatiecampagnes van het departement.

1. Hoeveel intbrmatiecampagnes en -boodschappen of medede-
lingcn van algemeen nut iscnrijvende pcrs. audiovisuele pers,
brochures. . . . Iheef tuw depanement in 1989. 1990. 1991. 1992
en 1993 gerealiseerd?

2. a) Werden die campagnes bedacht en/of gerealiseerd door
specialisten u i t de paniculiere sector (vennootschappen. ...I?
h) Zoja. weike?

3. Kwamen uw tbto. uw naam of een andere persoonlijke vermel-
ding in die campagne voor?

4. Wat is voor eike hoodschap:
a) de totale kostprijs;
b) het begrotingsartikel waarop ze werd ingeschreven:
c) de inhoud?

Antwoord: 1k heb de eer om het geachte lid het volgend am-
woord te verstrekken.

1. In 1993 werden de volgende intbrmatiecampagnes gevoerd :

PL'BLICATIES 199?

21.01.93 Maar \vat voeren ze loch uii aan
de Brugmannlaan? ( IW)

29.01.93 Maar wat voeren ze loch uil op
het Oude Afspanningsplein? ( I W )

11.02.93 Maar wat voeren ze loch uit aan de Dieweg? (IW)
26.02.93 Maar wai voeren ze loch uit tussen de

Heizei. Stuyvenberg en de Dikke Lindelaan? (IW)
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16.04.93 Mais que font-ils place Leon Vanderkindere? IT

PL 14

IP

05.03.93 Quelle avenue Churchill voulez-vous: IP

05.03.94 Quelle avenue Charles-Quint voulez-vous? IP

05.03.93 Parking or no parking? PL 13
12.03.93 Mais que font-ils a 1 'Altitude !00? IT

26.03.93 Du nouveau pour Ie metro: les station'
Heysel et Amandiers IT

02.04.93 Mais que font-ils a Jette sur la ligne d-J 19? IT

27.04.93 Comme un pieton dans la ville...
27.04.93 Mais que proposent-ils de faire dans

ie goulet Louise?
07.05.93 Plan Regional des Deplacements - Pia-. IRIS
07.05.93 Changeons ensemble la circulation avant

qu'elle ne nous change + K7
bilingue

17.05.93 Ouvenure de la station Clemenceau IT
27.05.93 Mais que font-ils rue Wayez? IT
11.06.93 Mais que font-ils au carrefour du

boulevard General Jacques et de l'ave".ue Buyl? IT
30.06.93 Quarters: Priorile a la vie PL 15
28.07.93 Mais que font-ils avenue du Derb\ ei

avenue de la Foret? IT
30.07.93 Mais que font-ils entre Ma Campagne

et Vanderkindere? IT
06.10.93 L'art dans la ville PL 16

11.93 En voiture vers Ie Sud PL spec.

16.12.93 Rue du Luxembourg: et la suite? IT
16.12.93 Bruxellcs se retail une beautc? PL 17

IP = Intb-Projeis
IT= Info-Travaux
PL = Parcours Libres

2. A litre d'exemplc.

- 1'Info-Travaux "Mais que t'ont-ils avenue du Derby el avenue
de la Ford?" a ete realise par la Socieie NCM po-ir un montani
de 387.267 F;

- 1'Info-Travaux "Mais que font-ils avenue Bruemann?" a ele
realise par la Societe NCM pour un montani de ;. 110.155 F el
imprime par la Societe LABEL pour unmoniamc; 1.253.663 F.

- 1'Info-Travaux "Mais que foni-ils rue Wa^ez"" a ele realise
par la Societe NCM pour un montant de 548.49' F:

- 1'Info-Travaux "Mais que font-ils au carrefour du boulevard
General Jacques et de 1'avenue Buyl?" a ele realise par la
Societe NCM pour un moniant de 889.204 F:

- 1'Info-Travaux relatif a 1'ouverture de station Ciemenceau a
ete realise par la Societe NCM pour un moniant de 642.972 F:

1'Info-Travaux "Mais que font-ils Place Leon Vanderkindere?"
a ete realise par la Societe NCM pour un montant de 665.689 F;

05.03.93 Hoe moet de Winsion Churchilllaan er
volgens U uitzien0 ( IP)

05.03.93 Hoe moet de Keizer Karellaan er
volgens U uitzien0 (IP'

05.03.93 Parking or no parking? (VV 13)
12.03.93 Maar wat voeren ze loch uil op

net Hooate Honderdplein? ' ( IW)
26.03.93 Nieuw voorde metro:

de stations Heizel en Amandelbomen ( IW)
02.04.93 Maar wat voeren ze in Jene toch ui t op

de lijn van tram !9? (IW)
16.04.93 Maar wat voeren ze toch uit op

het Leon Vanderkindereplein? (IW)
27.04.93 Als een voetganger in de stad... (VV 14)
27.04.93 Maar wat zijn ze loch van plan met

de Louizahals? ( I P )
07.05.93 Gewestelijk Verkeersplan - Plan IRIS.
07.05.93 Indien wij het verkeer niet veranderen.

verandert het ons l'+ K7 -
iwecialio

17.05.93 Opening van het metrosiation Clemenceau ( IWi
27.05.93 Maar wat voeren ze loch ui l in de Wayezsiraat? ( I W )
11.06.93 Maar voeren ze loch uil aan het kruispunt

van de Generaal Jacque&iaan en dc Buyllaan? ( IW)
30.06.93 Wijken : voorrang aan het leven i V V 15)
28.07.93 Maar wat voeren ze loch uit aan de

Derbylaan en de Woudlaan? ( I W i
30.07.93 Maar wat voeren ze toch uit lussen

Ma Campagne en Vanderkindere? ( IW)
06.10.93 Kunst in de stad (VV 16)

11.93 Ontdek de nieuwe tramriuen naar
het zuiden (bijz. VV|

16.12.93 Luxemburgstraal : en hei \ervolg? ( I W )
16.12.93 Brussel krijgl zijn oude alone lerug ( V V 17)

(IPi=Inlb-Projekien
(!W)= Inl'p-Werven
(VV)=Vr i j Verkeer

2. Bij wijze van voorheeld.

- de Info-Werven "Maar wai voeren ze loeh uil aan de Derbylaan
en de Woudlaan?" word gerabseerd door hei hedrijf NCM. voor
een bedrag van 387.267 1'r.:

- de intb-Werven "Maar v,ai voeren ze toch uit aan de Brua-
mannlaan?" werd gerealiseerd door het bedrijfNCM voor ecu
bedrag van 1.110.155 i'r.. en gedrukt door het hedrijf LABEL
voor een bedrag van 1.253.663 1'r.:

- de Info-Werven "Maar wai voeren ze loch uil in de Waycz-
siraat?" werd gerealiseerd door het bedrijf NCM. voor een
bedrag van 548.491 fr.;

- de Info-Werven "Maar wai voeren ze loch uil aan het kruispuni
van de Generaal Jacquesiaan en Buyllaan?" wed gerealiseerd
door het bedrijf NCM. voor een bedrag van 889.204 1'r.;

- de Info-Werven betreffende de opening van het station
Clemenceau werd gerealiseerd door het bedrijf NCM. voor een
bedrag van 642.972 fr.;

- de Info-Werven "Maar wai voeren ze toch uit op het Leon
Vanderkindereplein?" werd gerealiseerd door hei bedrijfNCM.
voor een bedrag van 665.689 fr.;
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I'lnfo-Projet "Mais que proposent-ils de faire dans Ie goulet
Louise?" a ete realise par la Societe NCM pour un montant de
1.106.960 F;

I'lnfo-Travaux "Mais que font-ils entre Ie Heysel. Stuyvenbera
et Ie Gros TilleuI?" a ete realise par la Societe NCM pour un
momant de 667.409 F:

I'lnfo-Travaux "Mais que font-ils a 1'Altitude 100?" aeie realise
par la Societe NCM pour un montant de 1.206.405 F;

les Intb-Projets "Quelle avenue Churchill voulez-vous?" et
"Quelle avenue Charles Quint voulez-vous?" ont ete realises
par la Societe NCM pour un montant de 373.008 F:

I'lnfo-Travaux "Mais que font-ils a 1'ancienne Barriere" a eie
realise par la Societe NCM pour un montant de 445.670 F:

I'lnfo-Travaux "Mais que tbnt-ils au Dieweg?" a ete realise
par la Socieie NCM pour un montani de 520.829 F.

3. Tous ces montants ont ete imputes a I'article 13.12.03,69 du
budget regional.

4. En ce qu i concerne votre troisieme question, je signale a
I'honorable membre quejamais n'a figure sur une quelconque
brochure reprise ci-dessus la photo de Jean-Louis Thys.

S'agissant de campagnes d'intbrmation generale. Ie nom du
Minisire apparait dans 1'editorial ou ia preface de la brochure.

5. Pour Ie resie des informations demandees par I 'honorable
membre ei en particulier pour les annees anterieures a 1993. je
Ie prie de bien vouloir s'en referer aux questions posees
precedemment par ses collegues et aux reponses qui ont ete
donnees et ponant sur Ie meme sujet dont il trouvera une lisle
non exhaustive des references ci-dessous:

- Question d'actualite de Monsieur Simonet posee a Monsieur
Ie Minisire Jean-Louis Thvs en seance pleniere de 21 mars
1991:

- Question ecrites n° 19 et 20 de Monsieur Drouart du 9 janvier
1990:

- Question ecrite n° 40 de Monsieur Lobkowicz du 26 mars 1990:

- Question ecrite n° 42 de Monsieur Cools du 26 mars 1990;
- Question ecrite n° 68 de Monsieur Cools du 9 ju i l le t 1990:
- Question ecrite n° 114 de Monsieur de Lobkowicz du 5 octobre

1990;
- Question ecrite n° 131 de Monsieur de Patoul du 31 octobre

1990:
- Question ecrite n° 144 de Monsieur de Lobkowicz du 21 de-

cembre 1990:
- Question ecrite n° 199 de Monsieur de Lobkowicz du 3 juin

1991:
- Question ecrite n° 200 de Monsieur de Lobkowicz du 10 juin

1991:

- het Info-Projekt "Maar wat zijn ze loch van plan met de
Louizahais?" werd gerealiseerd door hei bedrijf NCM, voor
een bedrag van 1.106.960 fn;

- de Intb-Werven "Maar wat voeren ze toch uit tussen de Heizel.
Stuyvenbera en de Dikke Lindelaan?" werd gerealiseerd door
het bedrijf NCM, voor een bedrag van 667.409 fr.;

- de Info-Werven "Maar wat voeren ze toch uit op het Hoogte
Honderdplein?" werd gerealiseerd door hei bedrijf NCM. voor
een bedrag van 1.206.405 fr.:

- de Info-Projekten "Hoe moet de Winston Churchilllaan er
volgens U uitzien?" en "Hoe moet de Keizer Karellaan er
volgens U uitzien?" werden gerealiseerd door het bedrijf NCM.
voor het bedrag van 373.008 fr.;

- de Info-Werven "Maar wat voeren ze toch uit op het Oude
Afspanningsplein?" werd gerealiseerd door he bedrijf NCM.
voor een bedrag van 445.670 fr.:

- de Info-Werven "Maar wat voeren ze toch uii aan de Dieweg?"
werd gerealiseerd door het hedrijf NCM. \oor een bedrag van
520.829 fr.

3. Al deze hedragen werden geboekt ten laste van artikel
13.12.03.69 van de gewestelijke hearoiing.

4. Voor wat hetreft zijn derde vraag. wijs ik het geachte lid erop
dat op geen enkele van bovengenoemde brochures de tbto van
Jean-Louis Thys voorkomt.

Het aaat om algemene informatiecampagnes en de naam van
de minisierie komt voor in het hoot'danikel ol" hei voorwoord
van de brochure.

5. Voor de overige informatie die is gevraagd. in het bijzonder
voor dejaren voor 1993. ben ik zo vrii om het geachte lid te
verwijzen naar de vragen die in het verleden zijn gesteld door
zijn collega's. evenals naar de antwoorden die daarop zijn
gegeven en betrekking hebben op heizeli'de voorwerp. Hierna
volgt een onvollediae lijst van de refereniies ervan:

- Dringende vraag van de heer Simonei aan de Minister Jean-
Louis Thys, tijdensde plenairevereadering van 21 maart 1991;

- De schriftelijke vraag nrs 19 en 20 van de heer Drouart van
9januari 1990:

- Schriftelijke vraag nr. 40 van de heer de Lobkowicz van
26 maart 1990:

- Schriftelijke vraag nr. 42 van de heer Cools van 26 maart 1990;
- Schriftelijke vraag nr. 68 van de heer Cools van 9 jul i 1990:
- Schriftelijke vraag nr. 114 van de heer de Lobkowicz van

5 oktober 1990:
- Schriftelijke vraag nr. 131 van de heer de Patoul van 31 oktober

1990;
- Schriftelijke vraag nr. 144 van de heer de Lobkowicz van

21 december 1990:
- Schriftelijke vraag nr. 199 van de heer de Lobkowicz van

3juni 1991:
- Schriftelijke vraag nr. 200 van de heer de Lobkowicz van

l O j u n i 1991:
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- Question ecrite n° 207 de Monsieur de Lobkowicz du 21 juin
1991;

- Question ecrite n0 287 de Monsieur Cauwelierdu 15mais 1992:

- Question ecrite n° 347 de Monsieur Maingain du 26 novembre
1992:

- Question ecrite n° 376 de Monsieur Maingain du 21 janvier
1993;

- Question ecrite n° 432 de Monsieur Simonet du 24 juin 1993;

- Question ecrite n° 466 de Monsieur Andre du 25 janvier 1994.

6. En ce qui concerne Ie point c. de la question 4 de i'honorable
membre.je 1'invite a prendre connaissance du contenu de ces
brochures a la bibliotheque du Conseil ou elles sont a la dispo-
sition des Conseillers.

- Schriftelijke vraag nr. 207 van de heer de Lobkowicz van 11 iun;
1991:

- Schriftelijke vraag nr. 287 van de heer Cauwelier van 15 me!
1992:

- Schriftelijke vraag nr. 347 van de heer Maingain van 26 novem-
ber 1992:

- Schriftelijke vraaa nr. 376 van de heer Maingain van 21 januan
1993:

- Schriftelijke vraag nr. 432 van de heer Simonet van 24 j u n i
1993;

- schrifielijke vraag nr. 466 van de heer Andre van 25 januan
1994.

6. Voor wat betret't punt c. van zijn vraag nr. 4. nodig ik het geachte
lid ui i om kennis le nemen van de inhoud van deze brochure-.
in de hiblioiheek van dc Raad waar de/.c door dc Raadsleden
kunnen worden geraadplcegd.

Question n° 474 de M. Alain Adriaens du 2S mars 1994 (Fr.):

Etude de t'UEB Stir la revalidation d'ltn site econwnique
desaffecte et sur 1111 centre de formation aux metiers de la con-
struction.

Lc b u l l e t i n d ' informai ion de I ' U n i o n des Entreprise.s de
Bruxelles "UEB-Contaci" n0 50 du 14 mar.s 1994. nous apprend
que ceite a.s.h.l. vieni dc rcaliser pour Ic i/iimpii." dc hi Region dc
Bruxelles-Capitale une elude sur lu rcv.ilidiiimii iJ 'un -.nc iviiiii '-
miquc desatTccie. Leminis t reveui- i lhien m'apponcr les precisions
qui suivent?

- Quelle esi la localisation du ••ite precilc'.'

- Quel est Ie montant de ceite elude el quel csi Ic posic hudgeiairc
qui en a permis la realisation.'

- Les conclusions de cette elude ( la creation d'un centre de for-
mation aux metiers de la construction et d 'un "hotel" d'entrc-
prises naissantes specialisees dans les iravaux de paracheve-
mentlont-el leslai t I 'obje td 'undebatau seindu Gouvernement
regional et. dans 1'affirmaiive, quelles en ont etc les conclu-
sions?

- Des accords de la Commission communauiaire francaise el de
la Communaute flamande iou de 1'une de ces deux ins t i tu -
tions) sont-ils necessaires pour aller dans ce sens puisque la
formation professionnellc depend dorenavant de ces institu-
tions depuis la reforme de 1'Eiat?

Repoiise: J'ai 1'honneurde communiquera I'honorabie membre
les elements suivanls.

- Le site "BRENTA" est implante chaussee d'Anvers, quasiment
a I'angle avec la rue Masui. a Bruxelles-Villc.

Le montant de 1'etude du site "BRENTA". realisee par I'Union
des Entreprises de Bruxelles. etait de 300.000.F.

Vraag nr. 474 van de heer Alain Adriaens d.d. 28 maart W4
iFr.l:

Stiidie van het VOB over de herwaardering van ecu aj'yt'-
danktc hedrijfsriiimte en over een vormingscentrum viwr dc
vakken van het hoimhedrijf.

In hei inlbrmaiiehlad van de Vereniging van Ondcrnemingen
le BrusscI «VOB-Coniaci» nr. 50 van 14 maart 1994 wordt vcrmck!
dat deze v.z.w. voor rekening van hct Brussels Hoofdslcdelijk
CICMC''! t.\'n sluiJic hcrfi gcrnaakt over dc hcwaurderini; van ei.'n
uigediinkie hciJniisruiii i ie. Kun de minister mij de vulgendu vcrdu:-
de l i jk inyen gc\cn'.'

- \\'aar is dezc ruimie ge.siluecrd '.'

- Hoevecl kost de/c sludie en op welkc hegroiingspo.si wei'J .̂'
uilvocrins enuri ingeschreven'.'

- Wcrd hinnen de gewesiregering een dchai gevocrd over J,.'
conclusies van deze studie (de oprichting van een vorming-
centrum voor de vakken van het boiiwbedrijfcn van een "ho-
tel" voor ontluikende ondernemingen die gespcciaiisccrJ /ii."
in voltooiingswerken) en zo ja. weike besluiien wcrden er
getrokken?

- Moeien de Franse Gcmeenschapscommissic en de \'l,i;Jin^'
Gemeenschapscommissic (of van een van beidc instellinuen
na de staatshervorming instemmen met een dergelijke proce-
dure vermits de heroepsopleiding voortaan van deze in&iellinger.
afhanai?

Antwoord: Ik heh de eer om het geachte l id hei volgcnJ
antwoord le versirekkcn.

- De "Brentaruimte" bevindt zich aan de Antwepsesteenv>e;:.
nagenoeg aan het kruispunt met de Masuistraai. op hcl gronJ-
gebied van de Siad Brussel.

- De kostprijs van de studie van de "Brentaruimte" die is uilge-
voerd door het Verbond van Ondernemingen te Brussel bedraaei
300.000 fr.
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Ce montant a ete impute a la division 16 - programme 5 (Reno-
vation des Sites d'Activite Economique Desaffectes) du budget
regional approuve par Ie Conseil.

Cette etude porte sur Ie reamenagement d'un site d'activite
economique abandonne ou inexploite: la convention prevoit
I'etablissement de scenarios de developpement economique et
la formulation de proposition de reaffection optimale du site.

Ce n'est qu'en cours d'etude que la proposition de reamena-
gement a ete orientee pour en faire un centre des metiers de la
construction regroupam un centre d'entrprises et un centre de
formation.

- Les conclusions de I'etude ont ete soumises au comite d'ac-
compagnement qui s'est deroule Ie 22 mars 1994 en presence
des representants suhants:
- la Ville de Bruxelles:
- la Chambre dc la Construction de Bruxelles-Hal-Vilvorde:
- ]'Industrie-Formation Professionnelle (1FP) de Bruxelles-

Hal-Vilvorde:
- Ie FOREM:
- Ie centre de formation FAC:
- I-UEB;
- Ie Cabinet du Mini&tre ayant les S.A.E. dans ses attribu-

tions.

L'ne unanimite s'est exprimee sur la reaffection de ce site en
centre des metiers de la construction.

11 revient a I 'Union des Entreprises de Bruxelles de commu-
niquer ceite etude:

- au Ministre Grijp, dans Ie cadre de la recherche (confiee a la
SDRB) d'un bailment pouvant convenir pour 1'implantation
d'un centre d'cntreprise pour les metiers de parachevement
dans Ie secieur de la construction;

- au Ministre-President Picque. dans Ie cadre de la formation
professionnelle et du point de vue urbanistique.

A ma connaissance. cette communication est incessante.

Par ailleurs, la formation prfessionnelle etant dans les compe-
tences de la Commission communautaire francaise depuis ie 1 '•''jan-
vier 1994. et ce transfer! n'ayant pas d'effet retroactif. 1'accord de
cette derniere ne pouvant etre requis pour 1'approbation des con-
clusions de cette elude.

II convient neanmoins de tenir compte de ces nouvelles com-
petences dans la realisation el'lecive des actions ressortant de
1'Etude. via Ie nouvel Institui Francophone de Formation Profes-
sionnelle en voie prochaine de creation.

II semble egalement imporant d'agir en partenariat avec Ie
Ministre Grijp, dans la mesure ou ce dernier est a 1'initiative de
projets d'economie sociale et de centres d'entreprises similaires,
dans Ie cadre de ses competences en matiere d'expansion econo-
mique.

Dit bedrag werd geboek ten laste van afdeling 16 -programma
5 (Vernieuwing van Afgedankte Bedrijfsruimten) van de
gewestelijke begroting die is goedgekeurd door de Raad.

Deze sludie heeft betrekking op de herinrichtins van een
afgedankte of niet-uitgebate bedrijfsruimte. De overeenkomst
voorziet de opsteling van scenario's van economische omwik-
keling, en van voorsiellen voor een optimale herbestemming
van de ruimie.

Het is slechts tijdens de studie dat voor wat betreft het voorstel
van herbestemming werd gekozen voor een beroepscentruim
voor de bouw. met een bedrijfs- en een opieidingscemrum.

- De conclusies van de studie werden voorgelegd aan de veraa-
dering van het begeleidinascomite op 22 maart 1994. in
aanweziaheid van vertegenwoordigers van:
- de Stad Brussel:
- de Kamer van het Bouwbedrijfvan Brussel-Halle-Vilvoorde:
- het "Industrie-Formation Professionnelle" ("1FP") \ an

Brussel-Halle-Vilvoorde:
- hei FOREM;
- het opieidingscentrum "FAC";
- het Verbond van Ondernemingen ie Brussel;
- het Kabinet van de Minister bevoegd voor de bedrijfs-

ruimten.

Er is eensiemmia gekozen voor de herinrichting van de ruimte
tot een heroepscentrum voor de bouw.

Het komi aan het Verbond van Ondernemingen te Brussel toe
om deze studie mee te delen aan :

- Minister R. Grijp, in het kader van het zoeken (toevertrouwd
aan de GOMB) naar een gebouw geschikt voor de vestiging
van een beLlrijIscentrum voor de voltooiingswerken in de hou\\;

- Minister-Voorzitter Ch. Picque. in het kader van de beroeps-
opieiding en vanuit stedebouwkundig oogpunt.

Voor zover ik weet. zai deze mededeling zeer binnenkort
geschieden.

De beroepsopleiding behoort tot de bevoegdheden van de Franse
Gemeenschapscommissie sedert 1 januari 1994. Deze overdracht
heeft seen teruawerkende kracht. Het akkoord van laatstgenoemde
was dan ook niet vereist voor de goedkeuring van de conclusies
van deze studie.

Er diem evenwel rekenina te worden gehouden met deze nieuwe
bevoegdheden bij de daadwerkelijke doorvoering van de akties
die voortvloeien uit de studie. via het nieuwe "Institut Francophone
de Formation Professionneile" dat binnenkort zai worden opaerichi.

Ook lijkt het beiangrijk te handelen in samenspraak met Minis-
ter Grijp. in de mate waarin deze laatste de initiatiefnemer is van
sociaal-economische projekten en van gelijkaardige bedrijfscentra
in het kader van zijn bevoegdheden op het gebied van de econo-
mische expansie.
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Question n' 475 de M. Alain Adriaens du 28 mars 1994 (Fr.):

Droit d'accises special pour Ie gasoil roiitier utilise par les
societes de transports en commun.

Dans Ie cadre du plan global. Ie Gouvernement federal vient
d'approuver un projet d'arrete royal relatifau droit d'accises special
pour Ie gasoil routier utilise pour les socieies. de transport en
commun.

Pouvez-vous me dire quel impact aura sur les depenses de la
STIB cette decision d'etendre au-dela de 600.000 hectolitres par
an Ie droit d'accises special de 2 francs Ie litre?

Complememairement. quel est Ie montant annuel des depenses
de carburant pour la STIB pour les trois dernieres annees? Quel
est Ie coQt du poste carburant par km parcouru et par km/voyageur
pour ces trois dernieres annees?

A combien evaluez-vous ce meme poste carhurant par km par-
couru pour les nouveaux bus a gaz naturel comprime qui viennent
d'etre mis en exploitation sur deux lignes du reseau de la STIB'.'

Reponsc: Faisant suite a la question posee par 1'honorable
membre. Monsieur Ie Conseiller Regional Alain Adriaens a Mon-
sieur Ie Ministre Jean-Louis Thys, je Ie prie de trouver les elements
de reponses suivants.

Premiere question

La detaxaiion 1993 est de 13,3 MF pour 6.7 mill ions de litres
de gasoil.

Les previsions de deiaxation pour 1994 sont de 24 MF (soil
2 F x 12 Ml) .

La difference entrc 1994 et 1993 est done de 10.7 MF.

L'augmentation du droit d'accises de 0.40 F/l intervenue Ie 1"
decembre 1993. en execution du plan global, augmente toutetbis
les charges de 4.8 MF. de sorte que 1'eftet de reduction des depenses
est ramene a 24 MF - ! 3.3 MF - 4.8 MF = 5.9 MF.

Deuxieme question

- Les depenses en gasoil pour les trois dernieres annees sont:
- en 1991 : 164.0 MF
- enl992- .174.3MF
- en 1993: 180.9 MF

- Le cout par km est de :
- en 1991: 8.1 F
- en 1992: 8,1 F
- en 1993 : 8.2 F.

Troisieme question

La question concemant le cout du kilometre pour les nouveaux
autobus au gaz naturel parait prematuree pour la STIB; seuls 7
vehicules sur les 20 du pare sont en service depuis moins d'un
mois et une reponse valable ne pourra pas etre obienue avant la
fin de 1'annee.

Vraag nr. 475 van de heer Alain Adriaens d.d. 28 maart 1994
(Fr.):

Bijwndere accijnsrechten voor dieselolie gehruikt door dc
maatschappijen voor liet openbaar vervoer.

In net kader van net globaal plan heeft de federale regering een
ontwerp van koninklijk besluit goedgekeurd inzake het bijzondcr
accijnsrecht voor dieselolie gebruiki voor de maatschappijen voor
het openbaar vervoer.

Kunt u mij zeggen welk gevolg deze beslissing.waarbij het
bijzonder accijnsrecht van 2 t'r. per liter niet meer zai worden
beperkt tot 600.000 hectoliter perjaar. zai hebben op de uitgaven
vandeMlVB?

Hoeveel bedragen dejaarlijkse uitgaven voor brandstof van de
MIVB gedurende de drie laatste jaren?

Op hoeveel schat u de post brandstof per aigeleade km voor dc
nieuwe bussen die rijden op samengeperst aardgas en die onlangs
op twee lijnen van de MIVB in gebruik werden genomen?

Antwoord: Ik heb de eerom het geachte lid ingevolge zijn vraag
aan Minister Jean-Louis Thys net hiernavolgende antwoord tc
vcrstrekken.

Eerste vraag

De belastinssvrijsteling voor 1993 bedraagt 13.3 miljoen 1'r.
voor 6.7 miljoen liter dieselolie.

De helastingsvrijstelling voor 1994 word! gcraamd op 24 mil-
joen f'r. lot' 2.- t'r. x 12 miljoen liier).

Hei verschil tussen 1994 en 1993 bedraagt dus 10.7 miljoen t'r.

De verhoging van de accijnsrechten. die vanaf 1 dccemher 1993
wordt toegepast in uiivoering van het globaal plan en 0,40 tr. per
liter bedraagt. verhoogt de iasten met 4,8 miljoen In De gevolgcn
voor de vermindering van de uitgave worden hierdoor beperkt toi:
24 - 13.3 - 4.8 = 5.9 miljoen fr.

Tweede vraag:

- De uiigave voor dieselolie tijdens de drie laaisie jaren bedragen:
- in 1991 : 164.0 miljoen BEF
- in 1992 : 174.3 miljoen BEF
- in 1993: 180,9 miljoen BEF.

- De kostprijs per kilometer bedraagt :
- in 1991 :8.1 BEF
- in 1992:8.1 BEF
- in 1993: 8.2 BEF.

Derde vraag

De MIVB beschouwt de vraag in verband met de kilometerprijs
van de nieuwe bussen op aardgas als voorbarig. Sedert minder
dan een maand zijn immers nog maar 7 van de 20 bussen in gebruik
genomen. De Maatschappij zai in dit verband voor het einde van
dit jaar dan ook onmogelijk een bruikbaar antwoord kunnen ver-
strekken.
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Question n° 477 de Mme Marie Nagy du 30 mars 1994 (Fr.):

Manque & gagner pour la Societe du Port entraine par Ie
changement a'affection an bassin Beco.

Le projet de PRD approuve par Ie Gouvenement regional Ie
9 decembre 1993 prevoit de reaffecter le bassin Beco a 1'habitat
et en espace vert.

La Region a octroye 3 millions en 1993 et 15 millions en 1994
pour financer la relocatlisation des entreprises obligees de deme-
nager suite a cette decision pour le moins etonnante.

La Societe du Port reclame des compensations pour les ter-
rains abandonnes: soit par 1'octroi de surfaces equivalentes a un
autre endroit, soit par une intervention financiere dans un manque
a gagner de 10 millions.

L'honorable ministre peut-il me dire:

1. Quelle est 1'attitude du gouvernement face a ceite demande.
me semble-t-il justifiee. de la Societe du Port?

2. Quel est le budget total que la Region a prevu. avec la pro-
grammation annuelle. pour financer cette enireprise que 1'on
peut qualifier d'hygieniste visant a modifier le caractere indus-
iriel du bassin Beco?

3. La Kredietbank beneficiera ainsi d'une amelioration esihetique
de son cadre, une compensation financiere a-t-elle eie envisagee
a litre de participation dans le cout de cette operation?

Reponse: En reponse a la question posee par 1'honorabie
membre, Madame Nagy, concernant le manque a gagner pour la
Societe du Port entrame par le changement d'affection du bassin
Beco, je 1'invite a la poser a Monsieur le ministre-president de la
Region de Bruxelles-Capitale, competent en matiere de planifi-
caiion et d'urbanisme.

En effet. les delocalisations du bassin Beco resultem de I'appli-
caiion du schema urbanistique du Canal inilie par le ministre-
president et non du fait du Port de Bruxelles. Les frais inherents
aux delocalisations sont imputes a la division 16 du budget regio-
nal.

Vraag nr 477 van mevr. Marie Nagy d.d 30 maart 1994 (Fr.):

Inkomensverlies voor de havenmaatschappij door de veran-
dering van bestemming van het Becodok.

Het ontwerp van GewOP. dat door de Gewesiregering werd
goedgekeurd op 9 december 1993. bestemt het Becodok voor
woningen en groene ruimien.

Het Gewest kende in 1993 3 miljoen en in 1994 15 miljoen toe
om de verhuizing van de ondernemingen die als gevoig van deze
op zijn minst merkwaardige beslissing verplicht worden te ver-
huizen. te financieren.

De Havenmaatschappij eist compensaties voor de afgestane
terreinen: ofwel door de toewijzina van soortgelijke terreinen op
een andere plaats, ofwel door een financiele tegemoetkoming voor
een winsiderving van 10 miljoen.

Kan de achtbare minister mij zeggen:

1 . Weike de houding van de Regering is ten opzichte van deze.
naar mijn mening aerechtvaardige eis van de havenmaat-
schappij?

2. Wat het totale budget is dat het Gewest heeft uitgetrokken - en
hetjaarlijkse programma -om deze onderneming te financieren.
Het plan dat ertoe strekt het industrieel karakter van het Beco-
dok te wijzigen. kan als een saneringsplan worden beschouwd.

3. Of er wordt geacht aan een financiele compensatie bij wijze
van participatie in de kosten van deze operatic, gelet op het
feit dat de Kredietbank aldus een verfraaiing verkrijgt.

Antwoord: Ik heb de eer om het geachte lid in aniwoord op
haar vraag over het financieel verlies voor de Vennootschap van
het Kanaal ingevolge de wijzisins van de bestemming van het
Becobekken te verzoeken deze vraag te stellen aan de minister-
voorzitter van het Brussels Hoofdstedelijk Gcwesi die bevoegd is
voor stedebouw en ruimtelijke ordening.

De verhuizingen aan het Becobekken zijn immers het resultaat
van de toepassing van het stedebouwkundig schema van het
Kanaal. een initiatief van de minisier-voorzitter en niet van de
Haven van Brussel. De kosten van deze verhuizingen werden
geboekt ten laste van afdeling 16 van de gewestelijke begroting.

Question n° 479 de Mme Brigitte Grouwels du 1" avril 1994
(N.):

Campagnes d'informatioii du ministere et du cabinet

Le ministere de la Region de Bruxelles-Capitale et/ou le cabi-
net ont mene des campagnes d'infonriation en 1993: je souhaiterais
obtenir a ce sujet les renseignements suivants:

1. Le nombre de campagnes et de messages d'intbrmation ou de
communications d'interet general qui ont ete menees en 1993
(presse ecrite, presse audiovisuelle, brochures, etc.)

Vraag nr. 479 van mevr. Brigitte Grouwels 1 april 1994 (N.):

liiformatiecampagiies van het ministerie en van het kabinet.

In verband met de in 1993 gehouden informatiecampagnes door
het ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en/of het
kabinet, had ik graag volgende gegevens bekomen:

1. Het aantal in 1993 gevoerde informatiecampagnes en -bood-
schappen ofmededelingen van algemeen nut (schrijvende pers,
audio-visuele pers, brochures, enz...).
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2. a) Ces campagnes ont-elles ete concues et/ou realisees par des
specialistes du secteur prive (societes ou autres)?

b) Si tel est Ie cas, lesquel(le)s?

3. Je souhaiterais connaitre pour chaque message, campagne ou
communication:

a) Ie prix de realisation
b) Ie prix d'impression
c) Ie cout total
d) Ie cas echeant. Ie nom de 1'imprimeur
e) la diffusion: - Ie public-cible

- Ie diffuseur
f) Ie contenu
g) Ie tirage
h) la langue utilisee
i ) I'anicle budgetaire concerne.

Reponse: En reponse a la question n° 479 posee par! 'honorable
membre. Mme Brigitte Grouwels. a M. Dominique Harmel el
ponant sur les campagnes d'infonnation realisees en 1993 et dont
j'ai la charge, je la prie de trouver les elements de reponse suivants.

I. Pour 1'annee 1993. les di verses campagnes d'information ont
ete les suivantes:

PUBLICATIONS 1993

21.01.93 Mais que font-ils avenue Brugmann? IT

29.01.93 Mais que font-ils a I'Ancienne Barriere0 IT

II.02.93 Mais que font-ils au Dieweg? IT
26.02.93 Mais que font-ils entre Ie Heysel, Sluyvenberg ci

ie Gros Tilleui? ' " ^ IT
05.03.93 Quelle avenue Churchill voulez-vou;.'.' IP

05.03.93 Quelle avenue Charles-Quint voulez-vous? IP

05.03.93 Parking or no parking? PL 13
12.03.93 Mais que font-ils a I'Altiiude 100? IT

26.03.93 Du nouveau pour Ie metro; les stations
Heysel et Amandiers IT

02.04.93 Mais que font-ils a Jetie sur la ligne du 19? IT

16.04.93 Mais que font-ils place Leon Vanderkindere? IT

PL 14

IP

27.04.93 Comme un pieton dans la ville ...
27.04.93 Mais que proposent-ils de faire dans

Ie goulet Louise?
07.05.93 Plan regional des deplacements - Plan IRIS
07.05.93 Changeons ensemble la circulation avant

qu'elle ne nous change + K 7
bilingue

17.05.93 Ouvenure de la station Clemenceau IT
27.05.93 Mais que font-ils rue Wayez? IT
11.06.93 Mais que font-ils au carrefour du boulevard

General Jacques et de 1'avenue Buy!? IT
30.06.93 Quarters: Priorite a la vie PL 15
28.07.93 Mais que font-ils avenue du Derby el

avenue de la Foret? IT

2. a) werden die campagnes bedacht en/of gerealiseerd door
specialisten uit de paniculiere sektor (vennootschappen of
andere)?

b) zo ja, weike?

3. Graag voor eike boodschap. campagne en mededeling:

a) de realisatiekost
b) de drukkost
c) de totale kost
d) desgevallend de naam van de drukker
e) de verspreiding: - het doelpubliek

- de verspreider
f) de inhoud
g) de opiage
h) de gebruikte taal
i ) het betrokken begrotinssartikel.

Antwoord: In antwoord op vraag nr. 479 van hei geachie lid,
mevr. Brigit ie Grouwels. aan de heer Dominique Harmel.
betreffende de informaiiecampagnes in 1993 die mij ten lasic
vallen, geef ik volgende informaiie.

I . In 1993 werden de volgende informatiecampagnes uitgevocrd:

PUBLICATIES199?

21.01.93 Maar wat voeren ze loch ui t aan
de Brugmannlaaf!? ( I \V)

29.01.93 Maar wat voeren zc loch uit op
het Oude Atspanningsplein? ( I \Vi

11.02.93 Maar wat voeren ze loch ui t ann de Dieweg? ( I \ \ ' i
26.02.93 Maar wal voeren zc toch ui i lussen

de Heizel. Stuyvenhcrg en dc Dikke Lindelaan? (I\V
05.03.93 Hoc mod de Winston Churchilllaan er

volgen.s U uilzien? ( I P i
05.03.93 Hoe moet de Keizer Karellaan er

volgens U uitzien" ( I P '
05.03.93 Parking or no parking0 (\'V 13i
12.03.93 Maar wat voeren ze loch uii op

het Hoogte Honderdplein? ( I \V)
26.03.93 Nieuws voor de metro: de stations

Heizel en Amandelbomen. (I\\ 'i
02.04.93 Maar wal voeren ze in Jetle toch uit op

de iijn van tram 19? (I\\ i
16.04.93 Maar wat voeren ze loch uii op

het Leon Vanderkindereplein? (l\\ ' i
27.04.93 Als een voeiganger in de siad... iVV 14)
27.04.93 Maar wat zijn ze toch van plan mei

de Louizahals? (IP)
07.05.93 Gewestelijk Verkeersplan - Plan IRIS.
07.05.93 Indien wij het verkeer niel veranderen.

verandert het ons. (+K7-
tweetalig)

17.05.93 Opening van het meirosiation Clemenceau. (I \V)
27.05.93 Maar wat voeren ze toch uii in de Wavezstraal? (I\V)
11.06.93 Maar wat voeren ze toch uit aan het kruispunt

van de Generaal Jacqueslaan en de Buyllaan? (IVi'i
30.06.93 Wijken; voorrang aan het leven. fW 15,1
28.07.93 Maar wat voeren ze toch uit aan

de Derbylaan en de Woudlaan? (I \V)
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30.07.93

06.10.93
11.93

16.12.93
! 6.12.93

IP = Intb-Projets
IT=lntb-Travaux
PL=

Mais que font-ils entre Ma Campagne
et Vanderkindere?
L'art dans la ville
En voiture vers Ie Sud

Rue du Luxembourg: ei la suite?
Bruxelles se refait une beaute?

Parcours Libres

PL
PLspe

PL

IT
16
c.

T

30.07.93

06.10.93
11.93

16.12.93
16.12.93

( I P ) =
( 1 \ V > -
(Wi

Maar wat voeren ze toch uit tussen
Ma Campagne en Vanderkindere?
Kunst in de stad.
Ontdek de nieuwe trapritten naar
het zuiden.
Luxemburssiraat: en het vervolg?
Brussel krijgt zijn oue glorie terug.

Intb-Projekten
= Info-Werven
= Vrij Verkeer.

(
(VV

(bijz. \
(

(VV

W)
16)

/V)
W)
17)

A litre d'exemple.

I'lntb-Travaux "Mais que font-ils avenue du Derby et avenue
de la Foret?" a ele realise par la Societe NCM pour un montani
de 387.267 F:

I'lntb-Travaux " Mais que font-ils avenue Brugmann?" a eie
realise par la Societe NCM pour un montant de 1.110.155 F ei
imprime paria Societe LABEL pourun momanide 1.253.663 F:

I'lntb-Travaux "Mais quo loni- i l s rue Waycz?" ;i eie realise
par la Socieie NCM pour un mnni.iiii dc 548.491 F:

I'lnlb-Travaux "Mais quo font-ils au carretbur du boulevard
General Jacques ct de I 'nvenue Buyl?" a ele realise par !a
Socieie NCM pour un moniani de 889.204 F:

I'lnlb-Travaux relatif a I'ouverture de la station Clemcnceau a
eie realise par la Socieie NCM pour un montani de 642.927 F:

I'lnlb-Travaux "Mais que l inn- i t ' - I'l.i^ i .
a eie realise par la Socieie NCM pour un inoni;un iii.' or:' (i.^-' l

I 'lntb-Projei "Mais que proposcnt-ils de fairc dans Ie goulei
Louise?" a ete realise par la Societe NCM pour iin moniant de
1.106.960 F:

I'lnlb-Travaux "Mais que font-ils entre Ie Heysel. Stuyvenherg
et Ie Gros TilleuI?" a eie realise par la Societe NCM pour un
montani de 667.409 F;

I'lnlb-Travaux "Mais que font-ils a 1'AItitude 100?" a eie realise
par la Societe NCM pour un montant de 1.206.405 F:

les Intb-Projets "Quelle avenue Churchill voulez-vous?" et
"Ouelle avenue Charles Quint voulez-vous?" ont eie realises
par la Societe NCM pour un montant de 373.008 F;

I'lntb-Travaux "Mais que font-ils a I'ancienne Barriere" a ete
realise par la Societe NCM pour un montant de 445.670 F;

I'lntb-Travaux "Mais que font-ils au Dieweg?" a ete realise
par la Socieie NCM pour un montani de 520.829 F:

3. Tous ces momants ont ete imputes a 1'article 13.12.03.69 du
Budget regional.

2. Bi i wijze van voorbeeld.

de Info-Werven "Maar wat voeren ze toch uit aan de Derbvlaan
en de Woudlaan?" werd gerealiseerd door het bedrijf NCM.
voor een bedrag van 387.267 t'r.:

de Info-Werven "Maar wat voeren ze loch uil aan de Brug-
manniaan?" word gerealiseerd door het bedrijf NCM voor een
hedraJ \an 1.110.155 fr.. en gedrukt door het bedrijf LABEL
\oor een hedrag \an 1.253.663 fr.;

de Info-Werven "Maar wat voeren /c loch uil in de Wayez-
siraai.'" werd acrc;>list.\'i'il dour hel hedrijf NCM. voor een
hrJr.i-' •• i i ] •'4,^ 4>r 11 .

de Inio-Wcrven "Maar wat voeren ze loch ui t aan het kruispunt
van de Generaal Jacqucslaan en Buyllaan'.'" werd gerealiseerd
door net hedrijf NCM. voor een bedrag van 889.204 fr.;

de Info-Werven heirctTendc de opening van hei station Ciemen-
ceau \i. erd gerealiseerd door het bedrijf ECM. voor een bedrag
van 642.972 fr.:

I • Wci-vcn "Mrtar wat voeren ze loch nil op het Leon
'" » rrd ycrc.iliseerd door het hedrijf NCM.

MIDI ,.\'!1 1H.\1|.|̂  ..., • i ' ' ''•'" ' •

.- het Inib-Projekt "Maur wai zijn /e toch van plan met de
LouizJhals?" werd gerealiseerd door hei bedrijf NCM. voor
een hedrag van 1.106.960 fr.;

- de Info-Werven "Maar wat voeren ze toch uit tussen de Heizel.
Sluy\enberg en de Dikke Lindelaan?" werd gerealiseerd dooor
het bcJrijf NCM. voor een bedrag van 667.409 t'r.:

- de Info-Werven "Maar wat voeren ze toch u i t op het Hoogte
Honderdplein?" werd gerealiseerd door het bedrijf NCM. voor
een bedrag van 1.206.405 fr.:

- dc Intb-Projekten "Hoe moet de Winston Churchilllaan er
voigens U uitzien?" en "Hoe moet de Keizcr Karellaan er
volgens U uitzien?" werd gerealiseerd door het bedrijf NCM.
voor een bedrag van 373.008 fr.:

- de Info-Werven "Maar wat voeren ze loch ui t op het Oude
Afspanningsplein?" werd gerealiseerd door het bedrijf NCM.
voor een hedrag \ an 445.670 fr.:

- de Info-Werven "Maar wat voeren ze toch uit aan de Dieweg?"
' werd gerealiseerd door het bedrijf NCM. voor een bedrag van

520.829 fr.:

3. AS deze bedragen werden geboekl ten laste van anikel
13.12.03.69 van de gewestelijke begroting.
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4. En ce qui concerne Ie point f. de la question 3 de 1'honorable
membre,je 1'invite a prendre connaissance du conienu de ces
brochures a la bibliotheque du Conseil ou elles soni a la dispo-
sition des Conseillers.

4. Voor wat bedreft punt f. van haar derde vraag. nodig ik hei
geachte lid uit om kennis te nemen van de inhoud van deze
brochures in de bibliotheek van de Raad waar deze door de
Raadsleden kunnen worden geraadpleegd.

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre
des Finances, du Budget,
de la Fonction publique

et des relations exterieures
Question n° 118 de Mme Brigitte Grouwels du 15 avril 1994

(N.)!

B&timeitts inoccupes relevant de la competence du secretaire
d'Etat.

On a deja pu constater a plusieurs reprises que I'inoccupation
des logements provoque un delabrement du quartier (des quartiers)
environnant(s).

La Region essaye a juste litre d'y reagir.

Malheureusemenl. il taut bien consiaier que de nombreuses
administrations sont elles-memes proprietaires de logements
inoccupes et donnent ainsi Ie mauvais exemple.

Je souhaiterais que vous me communiquiez les bailments, rele-
vant de votre competence, qui elaiem inoccupes au I" janvier.

Reponse: Je puis repondre a I'honorahle conseiller qu'aucun
batiment appanenant au patrimoine du Service d'incendie et d'aide
medicale urgente de la Region de Bruxelles-Capitale est inoccupe.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Financien, Begroting,

Openbaar Ambt
en Externe Betrekingen

Vraag nr. 118 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 15 april 1994
(N.):

Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de staais-
secretaris

Zoals reeds menigmaal bevestigd. heeft leegsiand van woningen
meesial een verkommering van de ornliggende wi jk (en) tot gevolg.

Het gewest proheen hier terecht tegen te ageren.

Spijtig genoeg diem vasigesield dal heel wai besturen zcif
eigenaar zijn van leegstaande woningen en derhalve het slechie
voorbeeld seven.

Gelieve mee te delen weike gebouwen die onder uw bevoegJ-
heid vallen op 1 januari leegsiaand waren.

Antwoord: Ik kan hei geachte raadslid in vcrband met dc
gestelde problematiek meedelen dat erzich geen leegstand voordoet
in de gebouwen die deel uitmaken van hei pairimonium van de
Brusselse Hoot'dstedelijke Diensi voor Brandweer en Dringende
Medische Hulp.

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre
du Logement, de 1'Environnement,

de la Conservation de la Nature
et de la Politique de I'Eau

Question n° 300 de Mme Brigitte Grouwels du 15 avril 1994
(N.):

Batiments inoccupes relevant de la competence du secretaire
d'Etat.

On a deja pu constater a plusieurs reprises que I'inoccupation
des logements provoque un delabrement du quartier (des quartiers)
environnant(s).

La Region essaye a juste titre d'y reagir.

Malheureusement. il taut bien constater que de nombreuses
administrations sont elles-memes proprietaires de logements
inoccupes el donnent ainsi Ie mauvais exemple.

Je souhaiterais que vous me communiquiez les bailments, rele-
vant de votre competence, qui etaieni inoccupes au l^janvier.

Reponse: J'informe 1'honorable membre queje ne dispose dans
Ie cadre de mes competences, d'aucun immeuble vide.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Huisvesting,

Leefmilieu, Natuurbehoud
en Waterbeleid

Vraag nr. 300 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 15 april 1994
(N.J:

Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de staatf-
secretaris.

Zoals reeds menigmaal bevestigd, heeft leegstand van woningen
• meestal een verkommering van de ornliggende wijk(en) tot gevolg.

Het gewesi probeen hier terecht tegen te ageren.

Spijtig genoeg diem vastgesteld dat heel wat besturen zeif
eigenaar zijn van leegstaande woningen en derhalve hei slechie
voorbeeld geven.

Gelieve mee te delen weike gebouwen die onder uw bevoegd-
heid valien op 1 januari leegstaand waren.

Antwoord: Ik brena het geachte lid op de hoogte dat ik in hei
kader van mijn bevoegdheden over seen enkel ieegstaand gebouw
beschik.
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President et Ministre de 1'Amenagement du Territoire, des Pouvoirs locaux et de 1'Emploi
Voorzitter en Minister belast met Ruimtelijke Ordening, de Ondergeschikte Besturen en Tewerkstelling

19.12.1990 241 Bernard Clertavt o Traduction simultanee des debats lors des conseils communaux.
Simultaanvenaling tijdens gemeenteraden.

3965

1.2.1991 262 Jean-Pierre Cornelissen o Renovation du tissu urbain. - Subventions accordees par 1'Executif.
Vernieuwing van het stadsweefel. - Subsidies van de Executieve.

27.3.1991 297 Stephane de Lobkowicz o Organigramme du personnel charge du departemeni de 1'intbrmaiique
dans les difterentes communes.

Organogram van de afdeling informaiica in de verschillende gemeenien.

12.9.1991 369 Stephane de Lobkowicz '* Missions deludes.
Onderzoeksopdrachten.

&.10.1991 388 Stephane de Lobkowicz o Renovation d'immeubles isoles a St. -Gilles.
Vernieuwing alleenstaande gebouwen in St.-Gillis.

3965

3965

3969

3966

15.10.1991 392 Philippe Debry o Le remboursement des avances recuperables en matiere de renovation
urbaine.

De terugbetaling van de recupereerbare voorschotten inzake stadsver-
nieuwint;.

3966

11.12.1991 418 Walter Vandenbossche

21. 5.1992 476 DolfCauwelier

30. 7.1992 498 Paul Galand

14.10.1992

15. 2.1993

533

593

Andre Drouan

Bernard Clertavt

24.5.1993 628 Jacques Simonet

o Primes a la renovation et a 1'assainissemem. 3966
Renovatie- en saneringspremies.

"' Etudes et recherches confiees a des organismes exterieurs. 3939
Studie- en onderzoeksopdrachien door externe organisaties.

* Representation de 1'Executif dans les commissions consultatives du
transport scolaire. 3939

Vertegenwoordiging van de Executieve in de Adviescommissies voor
school vervoer.

o Les subsides regionaux aux communes. 3966
De gewestelijke subsidies voor de gemeemen.

* Retard dans le renouvellemenr du revetement de so) de la rue du Noyer
et de la rue de la Chevaierie. 3939

De achterstand in het aanbrengen van een nieuwe wegbedekking in de
Notelaarsstraat en in de Ridderschapslaan.

o La conference du Parlement europeen sur les pouvoirs locaux dans le
nouvel hemicyle bruxellois. 3966

De Europese conferentie over de lokale besturen in het nieuwe Brusselse
hal frond.

4. 6,1993 636 Andre Drouan o L'implantation de pylones relais pour mobilophones dans le respect de
1'ordonnance sur I'urbanisme. 3966

De plaatsing van doorstraalpylonen voor mobilofoons met
inachtneming van de ordonnantie op de siedebouw.

499
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24. 6.1993 654 Walter Vandenbossche o ACS employes dans les communes bruxelloises. - Role linguistique.
GESCO's. - Tewerkstelling in Brusselse gemeentebesturen. - Taal-

aanhorisheden.

5. 7.1993 661 Michiel Vandenbussche * Application de la loi linguistique dans les communes de la Region de
Bruxelles-Capitale. - Nomhre de nominations suspendues el annu-
lees.

Toepassina laalwetgeving in de gemeenten van het Brussels Hooi'dsic-
delijk Gewest. - Aanlal geschorsie en vernietigde benoemingen.

5. 7.1993

5. 7.1993

5. 7.1993

5. 7.1993

3.11.1993

662 Michiel Vandenbussche

663 Michiel Vandenbussche

664 Michiel Vandenhus-,,.1,,

66? Michiel Vandenhussche

705 Olivier Mainaain

* Application de la legislation linguistique dans les communes de Li
Region de Bruxelles-Capitalc. - Panic chef dc division ct grades -
superieurs au 31 decembre 1992.

Toepassina laalwelgeving in de gemeenien van net Brussels Hooidsii.--
delijkGewesi.-PariieiiaI'delingschel'en hogerop31 decemher 19y2.

Appl ic . i iu i i ; dr l.i leiiislaiion l i ngu i s i i quc dans les communes dc la
Region dc Bruielles-Capiit.ili:. - Coniracluels subvenliunnes.

Toepassing taalweigeving in de gemeenien van het Brussels Hooi'dsii.'-
dclijk Ge\\esi. - Gesuhsidieerde coniracluelen.

\ •."-'.i""' II:.!I||-,!]I(IK' J^ns les communes de la
Region dc U]i i \cnc->- l .I[I|I.||L" - Acccs de nun-Bclges ;i des empluis
aux administrations communalc.s.

Toepassing iaulv\cigeving in de gemeenten van het Brussels Hoot'dsie-
dclijk Gewesi. - Toeaang voor niei-Bclgen tot heirekkingen h i j
gemeeniebeiiluren.

" Application de la legislat ion i inguisiique dans les communes de 1.1
Region de Bruxelles-Capitale. - Memhres du personnel coniractuei^
engages Jjns Ie cadre dc projeis d'integration.

Toepassing laalwelgeving in de gemeenien van het Brussels Hoot'dsic-
delijk Gewest. - Contracluele personeelsleden voor de integraiic-
projecien.

* Lisle des commissions et conseils consultants instilues aupres du
departemeni.

Lijst van de adviescommissies en -raden opgericht bij hei dcparicmeni.

1.12.1993 7 i n Olivier Maintain

15.12.1993 713 Andre Drouart

14.12.1993 714 Jacques Simonet

o Procedures judiciaires ou jur id ic t ionnel les en cours auxquelle ' . In
Region esi partie.

Aan de gang zijnde gerechtelijke procedures waarbij het Gewesi parlii
is.

* Analyse des couts par secteur et service des communes effeclues par Ie
Cabinet.

Analyse van de kosten per sector en per dienst van de eemeenien
uitgevoerd door net Kabinet.

** Festivites d'inauguration du pre-metro de Saint-Gilles. - Obstructions
de la commune.

Feestelijke opening van de pre-metro van St.-Gillis - Verzct van de
gemeenie.



Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 27 mai 1994 fn° 41)
Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 27 mei 1994 (nr. 41) 3995

Date Question n°

Datum Vraas nr.
Auteur

Objet

Voorwerp

Page

Bladzijde

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

x Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraaa met antwoord

14.12.1993 716 Alain Adriaens

21.12.1993 718 Paul Galand

Aides resionales a I'acquisition d'immeubles abandonnes accordees a
cinq communes. 3941

Gewestelijke steun voorde aankoop van leegstaande sebouwen verleend
aan vijf gemeenien.

L'etat d'avancement de 1'execution. depuis 1990. des accords de coope-
ration avec 1'Etat federal. 3970

De stand van de uitvoering, sedert 1990. van de samenwerkings-
akkoorden met de Federale Staat.

4.11.1993 723 Walter Vandenbossche Nouvelles receaes pour 1994 - "mainmorte" de batiments appanenant
aux autorites federales. 3941
Nieuwe inkomsten 1994 "dode hand" van sebouwen van de federale

overheid.

22. 2.1994 732 Philippe Smits

9.3.1994 738 Andre Drouart

Travaux en cours du "Conseil consultatifconcernant lous les handica-
pes" et possibilites de subsides en provenance des communes. 3941

Huidige werkzaamheden van de adviesraad voor alle gehandicapten en
mogelijke subsidies van de gemeenten.

Prix des lovers dans les logements des communes renoves a charge de
la Region. 3941

De huurprijzen van de woningen die de gemeeme toebehoren en die
vernieuwd werden ten laste van het Gewesi.

10.3.1994 739 Walter Vandenbossche •" Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil d'Etat selon
la procedure d'urgence.

Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Raad van State.
3941

16.3.1994 740 Walter Vandenbossche

1.4.1994 741 Walter Vandenbossche

17.3.1994 742 Walter Vandenbossche *

17. 3.1994 743 Evelyne Huytebroeck

22.3.1994 744 Walter Vandenbossche

28. 3.1994 745 Thierry de Looz-
Corswarem

Respect de la legislation linguistique a 1'ecole regionale et intercom-
munale de police.

Naleving van de taalwetgeving in de gewestelijke- en intercommunale
politieschool.

Tutelle sur les administrations communales pour faire appliquer la loi
du5 aout 1992.

Toezicht op de gemeentebesturen voor de toepassing van de wet van
5 augustus 1992.

Nombre de handicapes employes dans Ie depanement du ministre-
president.

Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het depanement van de Minister-
Voorzitter.

Developpement de places d'accueii prioritaires pour les enfants de
parents chomeurs.

Totstandkoming van prioritaire opvangplaatsen voor de kinderen van
werkloze ouders.

Campagnes d'intbnnation du departemem.
Infonnatiecampagnes van het depanemeni.

Appui accorde au festival du film fantastique 1994.
Steun toegekend aan het festival van de tamastische film 1994.

3973

3973

3942

3974

3942

3975
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Date
—

Datum

Question n0

Auteur
Vraag nr.

Objei
-

Voorwerp

Paae
-

Bladzijde

x Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

1. 4.1994 746 Evelyne Huytebroeck

1.4.1994 747 Brigitte Grouwels

19. 4.1994 748 Brigitte Grouwels,

15. 4.1994 749 Marie Naav

1?. 4.1994 750 Briaitie Grouwels

19.4,1994 751 Walter Vandenbossche

* Vraag zonder antwoord
0 \ raag me.t voorlopig antwoord
*"' Vraag met antwoord

* Relocalisation de certains entreprises du bassin Beco. 3942
Nieuwe vestigingsplaats voor een aanta! hedrijven van het Becodok.

* Campagnes d'informations du minisiere et du cabinet. 3942
Intbrmatiecampagnes van het ministerie en van hei kabinet.

* Releve des proprietes communales inoccupees. 3943
Overzicht van de leeastaande aemeenielijke eicendommen.

^ Permis d'urbanisme introduit par Schaerbeek en vue de la construction
d'un commissariat de police. 3943

Door Schaarbeek aangevraagde stedebouwkundige vergunning voor de
bouw van een politiecommissariaai.

" Bailments inoccupes relevant de la competence du ministre. 3944
Leegstaande gehouwen onder de bevoegdheid van de Minister.

'•'• Conventions de partenariat en vue de 1'insertion socio-professionnelle. 3944
Pannershipovereenkomsien voor socio-prot'essionele inschakelina.

Ministre des Finances, du Budget, de la Fonction publique et des Relations exterieures
Minister belast met Financien. Begroting, Openbaar Ambt en Externe Betrekkingen

IS. 11.1993 225 Walter Vandenbossche Moniani des honoraires paves a des ;)\'ocai>.
Bedraa aan erelonen belaald aan advokaien.

3.1994 234 Walter Vandenbossche * Nombre de handicapes employes dans Ie depanemcm du mini.strc-
president.

Aanial gehandicapten tewerkgesteld in hei depariement van de Minis-
ter-Voorzitter.

3.1994 235 Walter Vandenbossche ** Campagnes d'information du departemem.
Intbirnatiecampagnes van het depanemeni.

23. 3.1994 236 Paul Galand

28. 3.1994 237 Thierry de Looz-
Corswarem

28.3.1994 238 Olivier Maingain

1.4.1994 239 Briaitte Grouwels

* Association des regions a la preparation du sommel mondial pour Ie
developpement social.

Het betrekken van de gewesten bi j de voorbereidina van "de wcreldtop
voor de sociale ontwikkeling".

** Provenance du Prix Jos Chabert decerne au festival du film fantastiquc
1994.

Herkomst van de Jos Chabert prijs die werd toeeekend op het festival
van de fantastische film 1994.

** Priorite a la mention neerlandaise de Bruxelles sur la carte de 1'Euro-
region.

Voorrang aan het Nederlandse "Brussel" op de kaan van Euroregion.

** Campagnes d'informations du ministere et du cabinet,
informatiecampagnes van het Ministerie en van het Kabinel.
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Date
-

Datum

Question n3

Auteur
Vraag nr.

Objet
-

Voorwerp

Page
-

Bladzijde

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

15.4.1994 240 Brigitte Grouweis

20. 4.1994 241 Walter Vandenbossche

"' Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
'''* Vraag met antwoord

* Batiments inoccupes relevant de la competence du ministre. 3945
Leegstaande aebouwen onder de bevoegdheid van de Minister.

* Suivi regional pour la charte de I'utilisaieur des services publics adoptee
par Ie gouvernement federal. 3945

Gewestelijke navolging van het federale «Handvest van de gebruiker
van de openbare diensten».

Ministre du Logement. de 1'Environnement, de la Conservation de la Nature et de la Politique de 1'Eau
Minister belast met Huisvesting, Leefmilieu. Natuurbehoud en Waterbeleid

29. 1,1992

29. 7.1992

24. 9.1992

13. 1.1993

21. 6.1993

30. 6.1993

26. 7.1993

14.10.1993

14.10.1993

21.10.1993

3.11.1993

29.12.1993

124 Francois Roelants
du Vivier

160

286

Stephane de Lobkowicz

174 Francois Roelants
du Vivier

Leon Paternoster

Alain Adriaens

Alain Adriaens

Marie Nagy

Andre Drouart

Alain Adriaens

Dolf Cauwelier

Olivier Maingain

Marie Nagy

* Promotion de 1'uiilisation de 1'cnergie solaire dans les nouvelles con-
structions. 3946

Aanmoediging van het gebruik van zonnesnergie in nieuwe gehouwen.

* Concession panielle du site du Kinsendael. 3946
Gedeeltelijke concessie van het gebied Kinsendael.

* Installation de citernes d'eau de pluie pour les nouvelles construction*.. 3946
Installatie van regenwaterputten bij nieuwbouw.

* Le probleme des egouts du bas de Forest. 3946
Het riolenprohleem van laag Vorst.

!:i Nombre de demolitions et de constructions de bailments resideniiel;.
en Region de Bruxelles-Capitaie. 3945

Aanial afbraken en constructies van woongebouwen in hei Brussels
Hoot'dsiedelijk Gewest.

* Recyclage de pneus en Region de Bruxelles-Capitale. 3946
De recycling van de banden in het Brussels Hoot'dstedelijk Gewest.

* L'urgence invoquee dans les arretes de 1'Executif. 3946
Spoedbehandeling van de besluiten van de Executieve.

* Nuisances causees par un depot sauvage au bout de 1'impasse Migerode
a Anderlecht. " 3947

De hinder veroorzaakt door een clandestien stort in de Migerodegang
in Anderlecht.

* Dispositions realementaires regionales en matiere de feux a 1'air lihre. ?947
Gewestelijke regelgeving inzake vuren in open lucht.

8 Expulsion de logements sociaux en raison du non-paiement du lover. 3947
Uitdrijvinsen uit sociale woningen wegens niet-betalins van de huur.

* Liste des commissions et conseils consultatifs institues aupres du
departement. 3947

Lijst van de adviescommissies en -raden opgericht bij hei depanemeni.

* Arrete de transfer! du personnel de 1'ARNE a 1'IBGE. non soumis a
1'avis du Conseii d'Etat. 3947

Het besluit tot overheveling van het personeel van BNHL naar het BIM.
zonder voorlegging aan de Raad van State voor advies.
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Date
-

Datum

Question n°
Auteur

Vraag nr.

Objet
-

Voorwerp

Page
-

Biadzijde

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

24. 1.1994 292 Andre Drouart

28. 1.1994 293 MarieNagy

4.2.1994 294 Walter Vandenbossche

14. 2.1994 295 MarieNagy

16. 2.1994 296 Jean Demannez

16. 2.1994 297 MarieNagy

19. 1.1994 298 Andre Drouart

19. 1.1994 299 Aiain Adriaens

22.2.1994 300 Alain Adriaens

1. 3.1994 301 Andre Drouan

9. 3,1994 302 Dolf Cauwelier

10. 3.1994 305 Walter Vandenbossche

10. 3.1994 306 Paul Galand

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

* Dechets de la piste de ski a Anderlecht - Poursuites encourues. 3947
Afval van de skipiste te Anderlecht - Ingestelde vervolgingen.

* Etude relative a la conception d'un collecteur d'eaux pluviales a
Forest. 3947

Studie voor net ontwerpen voor een regenwatercollector in Vorst.

* Designation de zones vulnerables dans Ie cadre de la directive
europeenne concernant les nitrates. 394^

Aanduiding van kwetsbare zones in het kader van de Europesc
nitraatrichtlijn.

* Nuisances dues a 1'implamation du centre de compostage de Woluwc, 394,''
Hinder als gevolg van de vestiging van het composieringscenirum van

Woluwe.

* Controle des contrats conclus enire detenieurs de decheis dangereux el
eliminateurs agrees. 394SS

Toezichi op de overeenkomsien gesloten tussen de bezitters van
gevaarlijk afval en de erkende bedrijven voor de verwijdering van
afvalstoffen.

* La participation de la Region bruxelloise au Conseil national du develop-
pement durable. 3948

De deelneming van net Brussels Gewest aan de Nalionale Raad voor
Duurzame Ontwikkehng.

* L'exploitation non autorisee d'un depot de pneus enire la rue du Chu-
peau et la rue Jorez. 394^.

De niet-ioegelaten exploiiatie van een bandenopslagplaat.s tussen de
Hoedstraat en de Jorezsiraat.

* L'aide financiere aux communes pour I'installaiion de pare?, a conie-
neurs. 394,s

Financiele steun aan de gemeenien voor het inrichten van contai-
nerparken.

* L'etude sur les anciens sites de decharges en Region bruxelloise. 394^
Studie over de vroegere stonplaatsen in het Brussels Gewest.

* Application de la legislation relative au permis d'environnement a la
societe Counheoux-Fradis. 3949

Toepassing van de wetgeving inzake de miiieuvergunning op de 1'irmu
Courtheoux-Fradis.

* Reglement europeen relatif au systeme d" audits environnememaux -
elaboration des annexes et competence des regions. 3949

Europese verordening inzake het milieuauditsysteem - uitwerking van
de bijiagen en bevoegdheid van de gewesten.

* Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil d'Etat selon
la procedure d'urgence. 3949

Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Raad van State.

* Regionalisation des services "Pollution atmospherique" et "Pollution
de 1'eau" de 1'Institut d'Hygiene et d'Epidemiologie - Cadre du per-
sonnel et cooperation interregionale. 3949

De regionalisering van de diensien "Luchtverontreiniging" en "Water-
verontreiniging" van het Instituut voor hygiene en Epidemiologie -
Personeelsformatie en interregionale samenwerking.
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DateQuestion
-

Datum

n°
-

Vraag nr.

Objet
Auteur

Page
-

Voorwerp Bladzijde

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

10. 3,1994 307 SimonneCreyf

16. 3.1994 308 SimonneCrevf

17.3.1994 309 Walter Vandenbossche

IS. 3.1994 310 Philippe Debry

18. 3.1994 311 Philippe Debry

18. 3.1994 312 Philippe Dehry

18. 3.1994 313 Philippe Dehry

18.3.1994 314 Alain Adriaens

23. 3.1994 315 Marc Cools

22.3.1994 316 Walter Vandenbossche

1.4.1994 317 Jan De Berlanaeer

4.1994 318 Briaitte Grouweis

1.4.1994 319 Jean Demannez

15.4.1994 320 Briaitte Grouweis

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

* Mise en oeuvre de la directive europeenne 91/271 relative au traitement
des eaux urbaines residuaires. 3949

Uitvoering Europese richtlijn 91/271 betreffende de zuivering van
stedelijk atvalwater.

* Releve des logements inoccupes a Woluwe-Saint-Lambert et a Woluwe-
Saint-Pierre. 3949

Overzicht van de leegstaande woningen in Sint-Lambrechts-Woluwe
en Sint-Pieters-Woluwe.

* Nombre de handicapes employes dans Ie departement du ministre-
president. 3949

Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van de Minis-
ter-Voorzitter.

* Proponion de locataires non beiges dans les logements sociaux - chiffres
actualises mars 1994. ?950

Percentage niet-Belgische huurders in sociale woningen - Geactuali-
seerde cijfers maart 1994.

* Valeurs locatives normales des difterentes societes de logement. 3950
De normale huurwaarden in de verschillende huisvesiingsmaai-

schappijen.

* Chiffres concemant les mouvements de locataires des SISP (1991-1993). 3950
Cijfers inzake het verhuizen van de huurders van de OVM's (1991-

1993).

* Les priorites d'acces au logement social basees sur 1'anciennete de la
demande. 3950

Voorkeur bij de toegang tot sociale huisvesting, op basis van de ancien-
niteit van de aanvraag.

* Loyers supportes par 1'IBGE suite a 1'impossibilite d'occuper les
batiments appartenant a la Region. 3950

Huur betaald door het BIM omdat het onmogelijk de gebouwen kan
bezetten die aan het Gewest toebehoren.

* Exemption du remboursement de la prime de logement pour raisons
sociales. 3950

Vrijstelling - om sociale redenen - van de terugbetaling van de huisves-
tingspremie.

* Campagnes d'information du departement. 3950
Informatiecampagnes van het departement.

* Listes d'adresses unilingues a la bourse du logement. 3951
Eentalige adressenlijsten van de Huisvestingsbeurs.

* Campagnes d'informations du ministere et du cabinet. 3951
Informatiecampagnes van het Ministerie en van het Kabinet.

* Amenagement du square Frick a St.-Josse pour les enfants du quartier. 3951
Inrichting van het Frickplantsoen te Sint-Joost ten behoeve van de buurt-

kinderen.

* Batiments inoccupes relevant de ia competence du ministre. 3952
Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de Minister.
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Date
-

Datum

Question n"
Auteur

Vraag nr.

Objet
-

Voorwerp

Page
-

Bladzijde

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

15. 4.1994 321 Andre Drouart

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord

. ** Vraag met antwoord

* Convention entre la Region et 1'a.s.b.l. Terre en vue du ramassage de
papier et de vieux vetements. 3952

Overeenkomst tussen het Gewest en de v.z.w. Aarde voor hei ophalen
van papier en oude kleren.

Ministre de 1'Economie
Minister belast met Economie

21. 2.1944 155 Francois Roelants
du Vivier

19. 1.1994 157 Paul Galand

10.3.1994 158 Walter Vandenhossche

Regime d'aides tavorisam ['utilisation d'energies rcnouvelahles.
Huurregeling voor de bevordering van hei gchruik van hemieuwbarc

energieen.

Projci Audi l tonim - Dini inut ion dcs 1'ormalites adminisiraiives pour
IL'S miJepcni.l.tnis el PMh.

Projeki Audillbrum - DC vermindering van de adminisiratieve t'orma-
liieiien voor de zeilstandigen en de KMO's.

Augmentation dcs demandcs d'avis adressees au Conseil d'Etat selon
la procedure d'urgencc.

Ti'i.'ii.iini.' \ ; in Jc vr.i.ii: ,1:111 -•pin.\l.ii.l'.i>.-/cn .1.111 Ji.' Ry.id \ i in Stale.

17.3.1994 Kit) Waller Vandenhosi.clK-

22.3.1994 161 Waller Vandenbosschc

17. 3.1994 162 Brigitte Grouwels

15. 4.1994 i63 Marie Nasv

15. 4.1994 164 Brigitte Grouwels

19.4.1994 165 Olivier Mainsain

" Noinhre de handicapcs employes dans Ie departemeni iJn minisire-
presideni.

Aani,.il gchandicaplcn tewerkgesield in het depanemeni \ an de Minis-
ter

:: Campagnes d'lntbrmaiion du depuricineni.
Intbrmaticcampagncs van het departemeni.

* Campagnes d'infbrmations du ministere et du cabinet.
Intbrmaiiecampagnes van het Ministerie en van het Kahinei.

* Attitude de la SRIB vis-a-vis de lemreprise Gruno et Chardin doni elle
est aciionnaire.

De houding van de GIMB ten opzichte van de onderneming Gruno en
Chardin waarvan ze aandeelhouder is.

** Bailments inoccupes relevant de la competence du ministrc.
Leegstaande gehouwen onder de bevoegdheid van de Minister.

** Statut des attaches commerciaux de la Region.
Statuut van de handelsattaches van het Gewest.

Ministre des Travaux publics des Communications et de la Renovation
des Sites d'Activites economiques desaffectes

Minister belast met Openbare Werken, Verkeer en de Vernieuwing van Afgedankte Bedrijfsruimten

30.3.1994 468 Walter Vandenbossche * Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil d'Etat selon
la procedure d'urgence.

Toename van de vraag aan spoeadviezen aan de raad van Stale.
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Date
-

Datum

Question n°
Auteur

Vraag nr.

Objet
-

Voorwerp

Page
-

Bladzijde

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
«* Question avec reponse

30. ?. 1994 469 Andre Drouart

30.3.1994 470 Leon Paternoster

30.3.1994 471 Walter Vandenbossche

30. 3.1994 472 Walter Vandenhossche

30. 3.1994 473 Wulk'i \>indi-iihossche

28. 3.1994 474 Alain Adriaens

28. 3.'.994 475 Alain Adriuens

28.3.1994 476 Evelvne Huytebroeck

30.3.1994 477 Marie Nagy

30.3.1994 478 Marie Nagy

1.4 ,1994 479 Brigitte Grouwels

15. 4.1994 480 Evelvne Huvtebroeck

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
"* Vraag met antwoord

Absence d'affichage des horaires de la societe DE LIJN dans les abribus
STIB. 3981

Het niet aanplakken van de uurroosters van de maatschappij DE LIJN
in de wachthuisjes van de MIVB.

Reduction du droit d'accises special pour Ie gasoil routier utilise par
les transports en commun. 3982

Vermindering van de hijzondere accijnsrechten voor dieselolie gebruikt
door het openbaar vervoer.

Travaux de finition rue Genesse a Anderlecht el montant de I'inves-
nssement neccssaire. 3955

At'werking van Genessestraat te Anderlecht en vereist investerings-
bedrag.

N'omhre de handicapes employes dans Ie depanement du ministre-
president. 3983

Aanial gehandicapten lewerkgesteld in het departement van de Mi-
ni.ster.

Campagnes d' information du depaneincni. 3983
Inlbrmaticcampagncs van hei depaneniL'ni

' I H - . ' • • i l i ! • ,^ 'nc CL-unomique desaftecte et
•-in u i i ^..!|IK .ii. • . .1,1.in ,»i\ nieiicr'' >Je la construction. 3986

Studie van hei VUB i ive r de herwaarderina van een afgedankte bedrijts-
ruimte en over een vormingscentrum voor de vakken van hei houw-
hedrijt'.

Dn'il iJ'.ii-'iJisi.-- -,1-n.M.ii poui iv i;,isini miln'r unlise p.ti' les societcs de
iranspon^ en cummun. 3988

Bijzondere accijnsrechicn voordie&elolie gehruiki ijoorije maatschap-
pijen voor het openbaar vervoer.

Installation de ronds-poinis a Forest el refection de woltoirs - Plan de
circulation - Agencement de la Ch. d'Alsemberg. 3955

Aanieg van verkeerspleinen in Vorst en herstelling \an de sioepen -
Verkeersplan - Inrichting van de Alsembergsesieenweg.

Manque a gagner pour la Societe du Port entraine par Ie changement
d'affectation du bassin Beco. 3989

Inkomensverlies voor de havenmaatschappij door de verandering van
bestemming van het Beco dok.

Declarations du ministre a propos de la circulaire de Saegher relative
au nombre d'emplacement.s de parking. 3955

Verklaringen van de Minister over de omzendbrief de Saegher betref-
tende het aantal parkeerterreinen.

Campagnes d'informations du minisiere et du cabinet. 3989
Informatiecampagnes van het Ministerie en van het Kabinet.

Abandon des travaux d'engazonnement de plusieurs sites pour trams. 3955
Het stopzetten van het gazonneren van verschillende irambanen.

500
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Date

Datum

Question n°

Vraag nr.

Questions et Reponse;. - Con;
Vragen en Antwoorden -

Auteur

seil de la Region de Bruxelles-Capi
- Brusselse Hoofdstedelijke Raad -

Objet

Voorwerp

tale
27

-27mai 1994 (n° 41)
mei 1994(nr.41.)

Page

Bladzijde

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

15. 4.1994 481 Thierry de Looz-
Corswarem

15. 4.1994 482 Thierry de Looz-
Corswarem

15. 4.1994 483 Brigitte Grouwels

15.4.1994 484 Andre Drouart

19. 4.1994 485 Thierry de Looz-
Corswarem

20. 4.1994 486 Marie Naav

20. 4.1994 487 Jacques Simonet

s Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

* Frais de fonctionnement de I'hotel Brugmann.
Werkingskosten van net Brugmannhuis. 3956

* Depenses pour la location et 1'entretien des piantes des ministeres. 3957
Uitgaven voor net huren en het onderhouden van de planten in de minis-

teries.

* Bailments inoccupes relevant de la competence du ministre/secretaire
d'Etat. 3957

Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de Minister/Staaisse-
cretaris.

* Publicite pour un courtier de prets d'argent dans «Parcours libre>>. 3957
Reclame vooreen geldschieter in «Parcours Lihre-.

*• Montant des honoraires payes aux avocais ei bureaux juridiques depuis
1989. 3957

Bedrag van de honoraria beiaald aan de advocaien en aan dejuridische
adviesbureaus sedert 1989.

* Statistiques des resquilleurs sur Ie reseau de la ST1B - Suites en cas
d'insolvabilite. 3958

Statistieken over de zwartrijders op het MlVB-nei - Opireden in geval
van onvermogen.

0 Travaux de renforcement du pont du Charroi pour 1'arrivee du TGV, 3967
Werken ter versteviging van de Gerijbrug voor de komst van dc HST.

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre-President
Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister-Voorzitter

18.11.1993

19. 1.1994

10. 3.1994

17. 3.1994

17. 3.1994

18. 3.1994

119 Walter Vandenbossche

Andre Drouart

130

Walter Vandenbossche

Walter Vandenbossche

Jan De Berlangeer

Annick de Ville
de Goyet

* Montant des honoraires paves a des avocais.
Bedrag aan erelonen betaald aan advokaien.

* La pubiicite des documents administratifs dans Ie cadre de 1'ordonnance
organique de la planification et de 1'urbanisme.

De openbaannaking van de administratieve stukken in het kader van
de ordonnanlie houdende de organisatie van de planning en de siede-
bouw.

'•' Augmentation des demandes d'avis adressees au Conseil d'Etat scion
la procedure d'urgence.

Toename van de vraag aan spoedadviezen aan de Raad van State.

* Nombre de handicapes employes dans Ie departement du Secretaire
d'Etat.

Aantal gehandicapten tewerkgesteld in het departement van de Staals-
secretaris.

* Mesures concemant 1'image de marque negative dont souftre Bruxelles.
au plan international, en matiere de propreie publique.

Maatregelen t.a.v. het negatieve intemationale imago van Brussel inzake
stadsreinheid.

* Menace de demolition pesant sur 1'immeuble sis 37 avenue Depage.
Dreigende afbraak van gebouw nr. 37 aan de Depaaelaan.
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Date
-

Datum

Question n°
Auteur

Vraag nr.

Objet
-

Voorwerp

Page
-

Bladzijde

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

22.3.1994 131 Walter Vandenbossche

25. 3.1994 132 Marie Naav

1. 4.1994 133 Evelyne Huytebroeck

1.4.1994 134 Brigitte Grouwels

15.4.1994 135 Brigitte Grouwels

26. 4.1994 136 Marie Nagy

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

* Campagnes d'information du depanement.
Informatiecampagnes van het depanemem. 3959

* Information en matiere de recours au College d'urbanisme. 3959
Beroep bij het stedebouwkundig college.

* Etude des couts de transport par voie d'eau des dechets menasers. 3959
Studie van de kosten om hei huishoudelijk afval via het water re ver-

voeren.

* Campagnes d'informations du minisiere ei du cabinet. 3960
Informatiecampagnes van het Minisierie en van het Kabinel.

* Bailments inoccupes relevant de la competence du secretaire d'Etat. 3960
Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de Staatssecretaris.

* Permis ei cenificats d'urbanisme accordes a des projets d'horels cnire
Ie l^ ju i l le t 1989 et Ie 17juil let 1991. 3961

Stedebouwkundige vergunningen en attesten voor hotelprojecien at'ae-
geven tussen 1 ju l i 1989 en 1 7 j u l i 1991.

Secretaire d'Etat adjoint au
Ministre des Finances, du budget de la Fonction publique et des Relations exterieures

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister belast met Financien, Begroting,
Openbaar Ambt en Externe Betrekkingen

7.10.1993 105 Walter Vandenbossche

18. 1.1994 111 AndreDrouan

21.2.1994 113 Francois Roelants
du Vivier

22.3.1994 116 Walter Vandenbossche

1. 4.! 994 117 Brigitte Grouwels

15.4.1994 118 Brigitte Grouwels

* Autorisation de cumul a du personnel remunere par la Region. .1961
Toelating toi cumulatie aan door het Gewest bezoldigd personeel.

* Respect de la legislation dans les conventions conclues enire les com-
munes CPAS et intercommunales d'electricite. 3961

Naleving van de wetgeving in de overeenkomsten tussen de gemeenten.
de OCMW's en de intercommunale elektriciteitsmaatschappijen.

* Regime d'aides favorisam 1'utilisation d'energies renouvelables en
Region bruxeiloise. 396)

Huurreseling voor de bevordering van het gebruik van hernieuwbare
energieen.

* Campagnes d'intbrmation du depanement. 3962
Informatiecampagnes van het depanement.

* Campagnes d'infonnation du ministere et du cabinet. 3962
Informatiecampagnes van het Ministerie en van het Kabinel.

** Bariments inoccupes relevant de la competence du secretaire d'Etat. 3992
Leegstaande gebouwen onder de bevoegdheid van de Staatssecretaris.
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Date Question n^

Datum Vraaa nr.
Auteur

Objet

Voorwerp

Page

Bladzijde

' Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
•'" Question avec reponse

''' Vraaa zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
'"* Vraag met antwoord

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre du Logement, de I'Environnement,
de la Conservation de la Nature et de la Politique de 1'Eau

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister belast met Huisvesting
Leefmilieu. Natuurbehoud en Waterbeleid

;5. (S.I 993 .S5 Robert Garcia

27. 6.1991 1K4 Willcm Draps

201 Sicnhane <Je Lobkowic?.

25.10.1991 213 Charles Huvs^en.s

Maric Naav

4. 2.1994 293 Philippe Debry

•s. ?. l 994 296 Annick de Vil le
Je Govet

22.3.1994 297 Walter Vandenbossche

4.1994 298 Brisitte Grouwels

15.4.1994 300 Briaitte Grouwels

'" Autorisations accordees et controles et'tectues par 1'IBGE.
Vergunningen afgeleverd en controles uitgevoerd door het BIM.

*"• Retard dans Ie traitement des dossiers commodo-incommodo, faute de
personnel suffisant a 1'administration de i'environnement.

Achterstal in de behandeling van de dossiers commodo-incommodo bij
gebrek aan voldoende personeel voor de Leefmilieu-administratie.

" Organigramme de I ' lns t i tut Bruxellois pour la gestion de I'environne-
ment.

Organogram van het Brussels Instituut voor Milieubeheer.

!< Plaintes au sujei de la firme Cchelor a Ganshoren.
Klachten over de firma Cebelor in Ganshoren.

" L'etat d'avancement des dossiers de classement a Bruxelles.
Evolutie van de beschermingsdossiers ie Brussel. i,

* Ret'us d'octroi d'ADIL pour cause de non-domiciliation du demandeur.
Weigering om de VIHT uit te keren omdat de aanvrager zijn woonplaats

niet heeft in de woning die hij verlaat.

'" Projet de demolition de 1'immeuble de style mauresque situe place
Govaerts a Auderghem.

Afbraakproject voor het gebouw van Moorse sliji op het Govaertsplein
te Oudergem.

*' Campagnes d'information du departement.
Intbrmatiecampagnes van het departement,

* Campagnes d'intbrmation du ministere et du cabinet.
Intbrmatiecampagnes van het Minisierie en van het Kabinet.

** Batimems inoccupes relevant de la competence du secretaire d'Etat.
Leegsiaande gebouwen onder de bevoegdheid van de Staatssecretaris.

0594/3276
I.P.M. COLOR PRINTING
S02/218.68.00


